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TÜM ŞUBELERİMİZE ULAŞMAK İÇİN 0850 420 25 26 arayabilirsiniz

Koç Pazarlama birçok markada 42 yıldır güven ve kaliteyi sizlerle buluşturuyoruz. 

LG OLED evo C Serisi İle
Mükemmel Uyum İçin Tasarlandı

BEYTEPE KEYVAN ŞB.  ▪  BEKER PLAZA  ▪  KENTPARK AVM  ▪  365 AVM  ▪  OFFICIUM BEYTEPE
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editör

Tatil 
Başlasın

eğerli Okurlarımız,

Havalar iyice ısındı, yağmurlar durdu, okullar kapandı, uzun bayram tatili derken en sonunda yaz mevsimine 
hızlı bir giriş yaptık. Biz de MAG Ekibi olarak bu güzel, güneşli, özlenen havalara yakışır, ışıl ışıl bir dergi 
hazırladık… Yazın coşkusu üzerinizde olsun…

Kapağımızla başlayalım… Kapağımızda, “Gelsin Hayat Bildiği Gibi” dizisinde izlediğimiz Nilsu Berfin Aktaş yer 
alıyor. Sevilen oyuncuyla farklı bir ortamda çok özel bir çekim gerçekleştirdik… Casa Lavanda’nın sıcak ev sahipliğinde, enfes 
doğa içinde; Aktaş, bize yeni projesinin müjdesini verdi… Tatlı sohbetimiz, sayfalarımızda…

Şimdilerde “Bir İhtimal Daha Var” adlı tiyatro oyunuyla izleyici karşısına çıkan ve bir dönemin efsane dizisi “Aşk-ı Memnu”nun 
Cemile’sine hayat veren Pelin Ermiş ile de anılarını ve oyunculuk yolculuğunu konuştuk…

Sinem Yıldırım’ın köşesine bu ay, çok yönlü iş insanı Hikmet Eraslan konuk oldu. Ağrı Dağı Müzik Festivali, Doğubayazıt ve 
Kapadokya’da gerçekleştirdiği defileler ve aynı zamanda bu defilelerde DJ olarak performans sergilemesi ile pek çok yeniliğe 
imza atan Eraslan, hayat hikâyesini anlattı.

MAG PR Solutions olarak şık bir davetle başkentin önde gelen isimlerini Maromi by Divan’da ağırladık. Japon mutfağının seçkin 
lezzetleri ve müzik eşliğinde harika bir gece geçirdik.

İngiltere, İtalya ve Cezayir Büyükelçiliklerinde gerçekleştirilen resepsiyonlara davetliydik. Ülkelerin millî günlerini yabancı 
misyon temsilcileri ile birlikte kutladık.

Ve tabii ki; tatil mevsiminde olduğumuz için, ünlü influencer’lara tatil rotalarını, bavul favorilerini, güzellik rutinlerini ve tatil 
modası tercihlerini sorduk. Deneyimlerinden ilham alacağınız, rotanızı zenginleştireceğiniz, dünyanın farklı yerlerine açılan 
kapıları aralayacağınız röportajlarımız sizlerle...

Ankara, İstanbul ve Bodrum’da gerçekleşen birbirinden şık, keyifli ve renkli etkinliklere yer vererek yazın coşkusunu 
sayfalarımıza taşıdık. Düğünler, doğum günleri, yeni koleksiyon lansmanları, yaza merhaba partileriyle çok eğlenceli bir MAG 
sizleri bekliyor...

                                                                                                                                                                                                                                                                    Sevgiler





Eski dergi, katalog ve gazetelerin geri dönüş-
türülmesi çevreye yapılabilecek en kolay kat-
kıdır. Ağaç kesimlerini azaltmak üzere MAG 
Medya, okuyucularını kendi yakın çevrelerin-
de de geri dönüşümü teşvik etmeye çağırıyor.

YENİDEN KULLANIN GERİ DÖNÜŞTÜRÜN!

MAG’a abone olmak çok kolay...
Telefon ile
0.312 428 04 44

İnternet ile
abone.magdergi.com.tr

MAG Medya Ltd. Şti. Adına
İmtiyaz Sahibi ve Yazı İşleri Müdürü

CA N  ÇAV U Ş O Ğ LU  c a n @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Yayın Yönetmeni
B E R İ L ÇAV U Ş O Ğ LU  b e r i l @ m a g m e d y a . c o m . t r

Tasarım
ÖZ G E  A KTA Ş  o z g e @ m a g m e d y a . c o m . t r

A S L I  T İ B E Y a s l i @ m a g m e d y a . c o m . t r

Kreatif Direktör
S E DA ÇAV U Ş O Ğ LU  s e d a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Koordinatör
F E R AY Ş A H İ N G ÖZ  f e r a y @ m a g m e d y a . c o m . t r

Haber ve Foto Muhabiri
G ÖZ D E  Y I L M A Z  g o z d e @ m a g m e d y a . c o m . t r
S E FA AY D O Ğ D U  s e f a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Halkla İlişkiler
D İ L A R A AY D O Ğ D U  d a y d o g d u @ m a g m e d y a . c o m . t r

Reklam Müdürü
M E LT E M  E R CA N  m e l t e m @ m a g m e d y a . c o m . t r

Mali İşler Koordinatörü
TA R I K D E Ğ E R  t a r i k @ m a g m e d y a . c o m . t r

Katkıda Bulunanlar 
B A R I Ş  KÜ P Ç Ü

S İ N E M  Y I L D I R I M
AY Ş E  D E N İ Z  KA R A B E Y

Türü
B Ö LG E S E L S Ü R E L İ  YAY I N

 
MAG isim ve yayın hakkı

MAG Medya Ltd. Şti.’ne aittir.
Dergide yayınlanan yazı ve fotoğrafl arın

tüm hakkı MAG’a aittir.
İzin alınmadan kullanılamaz.

Yayınlanan ilanların sorumluluğu
ilan sahiplerine aittir.

İdare Merkezi
Kaptanpaşa Sokak

No: 33-B G.O.P. ANKARA
Tel: +90312 428 0 444

Baskı 
Koza Yayın Dağıtım San . ve Tic. A.ş.

Saray Mahallesi 
205. Cadde No: 42

Kahramankazan
Ankara

Tel : +90 312 385 91 91

Basım Tarihi
23.06.2023

www.magdergi.com.tr
facebook.com/magonline

twitter.com/magdergi
instagram.com/magdergi
bilgi@magmedya.com.tr

T E M M U Z  2 0 2 3
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Kuzu Effect AVM’de
alışverişin keyfi ...

76
Prada Galleria kokteyli...

78
MAG PR Solutions ile
Divan by Maromi özel daveti...

110
Elçilik rezidansında 
İtalya Millî Günü resepsiyonu...

138
Maxxmora’nın Türkiye’deki ilk 
showroom’una açılış partisi...

150
Moda Tutkusu ve ADL’den
yeni koleksiyon daveti...

196
Aşk-ı Memnu’nun Cemile’si 
Pelin Ermiş’in oyunculuk anıları...

206
Ünlü iş insanı Hikmet Eraslan, 
Sinem Yıldırım’ın köşesinde...

218
Psk. Dan. Tunç Tataker’den 
“ilişkilerde drama üçgeni”...

86
Ünlü infl uencerlardan tatil 
rotaları ve bavul favorileri...

94
Raisa & Vanessa’dan 
kapsül koleksiyon lansmanı...

96
Nilsu Berfi n Aktaş ile
kapak çekimi...
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Fırfırlar
Fırfırlı, dantelli, açık renk 

ve pastel tonlarındaki mini 
elbiseler, uzun etekler ve 
crop’lar hem șıklığı hem 
özgün bir tarzı vadediyor. 

CULT GAIA
Çanta $395

Seda Çavușoğlu
seda@magmedya.com.tr

style

JACQUEMUS
Elbise $1.806

TAE PARK
Bluz $550

BOTTEGA VENETA
Ayakkabı $1.100

DIOTIMA
Etek $1.150

JONATHAN-SIMKHAI
Elbise $675
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LOVE SHACK FANCY
Etek $417
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CULT GAIA
Ayakkabı $498

44 magdergi.com.tr
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Çiçek
Çiçek desenleri, pembe tonlar 
ve șık detaylar yaz sezonunun 

enerjik ve renkli ruhunu 
yansıtıyor...

DES PHEMMES
Bluz $485

MAYGEL CORONEL
Bikini $195
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Küpe $5.300

THE ATTICO
Ayakkabı $940
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AMINA MUADDI
Terlik $1.255

ROSIE ASSOULIN
Büstiyer $675
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Fendi’den 
Kapsül 
Koleksiyon
İtalyan moda devi Fendi, özel bir 
davet ile yeni kapsül koleksiyonu 
“Astrology”yi modaseverlerin 
beğenisine sundu.

Markanın İstinyePark’taki butiğinde gerçekleşen özel davete 
iş, cemiyet ve moda hayatının önde gelen isimleri katıldı. 
Konuklar müzik ve ikramlarla harika bir gece geçirirken, yeni 
çıkan kapsül koleksiyonu da yakından inceleme ve satın alma 
fırsatı buldu.   

davet

NESRİN CAVADZADE

MİNA CERAN EZGİ KAMADAN

NEVA DÜRÜST MÜGE TEZMAN SIRMABIYIK

50





davet

EBRU ȘAHİN OSMAN İLKEM ÖZTÜRK MİNA KARAGÜLLE DEREN TALU

RACHEL ARAZ VOLKAN KARATAȘ YASEMİN ÖĞÜN BURCU ESMERSOY

İș, cemiyet 
ve moda 
dünyasından 
tanınan isimlerin 
katıldığı 
özel davette 
markanın yeni 
koleksiyonu 
tanıtıldı. 52





Longines’in 
Türkiye’deki
İlk Butiği Açıldı
İsviçreli lüks saat markası Longines, 
İstanbul Nişantaşı’nda açtığı 
butiğini keyifli bir davet ile tanıttı.

Longines marka direktörü Özlem Kıroğlu Geylan ve ROTAP 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Ali Bal ev sahipliğinde 
gerçekleşen keyifli davete marka dostlarının yanı sıra 
Longines CEO’su Matthias Breschan ve Orta ve Uzak Doğu 
Bölge Müdürü Patrick Aoun onur konuğu olarak katıldı. Canlı 
müzik performansı eşliğinde gerçekleşen etkinlikte misafirler 
markanın yeni koleksiyonlarını keşfetti.   

davet

ARZU KUNT LARA SAYILGAN

ASLIHAN KORUYAN SABANCI SERDAR-PINAR HOTİÇ

MATTHIAS BRESCHAN, ÖZLEM KIROĞLU GEYLAN
54



S T U D Y L O N  o l a r a k ,  ö ğ r e n c i l e r i n  İ n g i l t e r e ,  A B D ,  K a n a d a  v e  H o l l a n d a  b a ş t a 
o l m a k  ü z e r e  d ü n y a n ı n  p r e s t i j l i  o k u l l a r ı n d a n  k a b u l ,  h a t t a  b u r s  a l m a s ı n a 
y a r d ı m c ı  o l m a k  i ç i n  t ü m  s ü r e ç l e r i  p l a n l ı y o r ,  y ü r ü t ü y o r  v e  ö ğ r e n c i l e r i  b u 

s ü r e ç t e  s ü r e k l i  m o t i v e  e d i y o r u z .

İSTANBUL
Emaar Square

Ünalan Mah. Libadiye Cad. E Blok 82/E Kat 5 Daire: 509 Üsküdar İstanbul
Tel: +90 216 755 88 66 - Email: info@studylon.com

LONDRA
621 Linen Hall

162-168 Regent Street London W1B 5TE
Mob: +44 755 100 68 44 - Email: info@studylon.com

w w w . s t u d y l o n . c o m  
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Sevil Çiftçi Gürgan 

Funda Bekişoğlu

Prof. Dr. Sevil Çiftçi Gürgan, Kuzu Effect AVM’ye gelerek 
sezon alışverişi yaptı. Kısa bir tatile çıkacağını belirterek 

Vakko’nun ürünlerini inceleyen Gürgan, daha sonra 
AVM’den ayrıldı.

Martura Stones Yönetim Kurulu Başkanı Funda Bekişoğlu 
kahve içmek için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Dostlarıyla 

mağaza katında buluşan Bekişoğlu, daha sonra Lou Cafe & 
Bistro’ya giriş yaptı. 

Yaz Alışverişi

Tercihi  Lou

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Bistro’ya giriş yaptı. 

Yaz Alışverişi

Tercihi  Lou

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
Emel Zalaltuntaş

TÜSİAV Sağlıklı Yaşam Platformu Başkanı ve Diyetisyen Emel 
Zalaltuntaş, Kuzu Effect AVM’ye gelerek Quick China’da yemek 

yedi. Ardından Beymen Club mağazasından alışveriş yapan 
Zalaltuntaş, Vakko Bistrot’dan kahve alarak AVM’den ayrıldı.

Beymen Club’dan Alışveriş

Yaptığı başarılı projelerle film sektöründe adından söz ettiren 
yapımcı Tuğrul Öztürk, ağustos ayında gösterime girecek olan 

“Annemin Zamanı” filminin hazırlıkları için Kuzu Effect AVM’ye 
geldi. Gala için kıyafet alışverişi yapan Tuğrul Bey, akşam yemeği 

için Foodland’e geçti.

Filme Hazırlık

Tuğrul Öztürk
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Reyhan Ekin

Sevilay Helvacıoğlu

Başkent cemiyet hayatının tanınan isimlerinden Reyhan 
Ekin de Kuzu Effect AVM’nin nezih ortamında alışveriş 

yapanlardandı. ENNE ve Natuzzi’yi gezen Reyhan Hanım, 
daha sonra yemek için Lemonde’ye geçti.

Başkent sosyal yaşamının tanınan isimlerinden Sevilay 
Helvacıoğlu, arkadaşlarıyla Kuzu Effect AVM’ye geldi. Lola 

Kitchen & Bar’da yemek yiyen Sevilay Hanım yemek sonrası 
Vakko ve Beymen Club’dan kıyafet alışverişi yaptı.

Mobilya Alışverişi ve Yemek

Dostlarıyla Yemekte

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam



Işın Kurşaklıoğlu

Ankara cemiyetinin önde gelen isimlerinden Işın Kurşaklıoğlu, 
hediye alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. İspanya’da 

yaşayan oğlu için Vakko’dan kıyafet alışverişi yapan Işın Hanım, 
kendisi için de ayakkabı aldı.

Oğlu İçin Hediye 

Seren Demirbaş

İç Mimar Seren Demirbaş iş toplantısını Kuzu Effect 
AVM’de gerçekleştirdi. Bir proje için çözüm ortaklarıyla 

Quick China’da buluşan Seren Hanım, yemekli toplantının 
ardından vitrinleri inceleyerek AVM’den ayrıldı.

İş Yemeği Kuzu’da
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Gül Muratoğlu

Ankara cemiyet hayatının seçkin simalarından ressam 
Gül Muratoğlu, hafta sonunu Kuzu Effect AVM’de geçirdi. 
Yakın bir arkadaşına Quick China’da sürpriz doğum günü 

planlayan Gül Hanım, kutlamanın ardından AVM’den ayrıldı.

Sürpriz Doğum Günü

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
Esin Derin Aden

Vintage koleksiyoner ve tasarımcı Esin Derin Aden, 
haftanın kapanışını Kuzu Effect AVM’de yaptı. Uzun süredir 

görüşemediği dostlarıyla bir araya gelen Esin Hanım, 
arkadaşlarıyla yediği akşam yemeğinin ardından Dubh 

Linn’e giriş yaptı.

Dostlarıyla Bir Arada
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Dostlarıyla Bir Arada

Sedat Avşar  

HLC Sağlık Grubunun plastik, estetik ve cerrahi uzmanı 
Op. Dr. Sedat Avşar, yoğun ameliyat ve hasta görüşmelerinin 
ardından Kuzu Effect AVM’de dostlarıyla buluşarak akşam 

yemeği yedi. The Hunger’ı tercih eden Avşar, 
keyifli bir gün geçirdi.

Akşam Yemeği Keyfi

Pınar Canalp

Bilkent Mezunlar Derneği Yönetim Kurulu Üyesi Pınar 
Canalp yakın bir arkadaşının doğum gününe katılmak için 

Kuzu Effect AVM’ye geldi. Doğum günü hediyesi için Beymen 
Club mağazasını tercih eden Pınar Hanım daha sonra 

kutlamanın yapılacağı Timboo Cafe’ye giriş yaptı.

Timboo’da Doğum Günü
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Cenk Dural 

Emel Uslu Atik

Yüksek Mimar Cenk Dural güneş gözlüğü alışverişi için Kuzu 
Effect AVM’de bulunan Göz Grup Optik’e geldi. Alışverişinin 

ardından Kaymaklava’ya geçen Dural, tatlı ve kahve keyfi 
yaparak yorgunluğunu attı.

EUA Vakfı Başkanı Emel Uslu Atik, yeni proje görüşmeleri 
için Kuzu Effect AVM’deydi. Kısa bir AVM turu sonrasında 

Seyfi Balık’ta çözüm ortaklarıyla bir araya gelen Emel Hanım, 
toplantı sonrası AVM’den ayrıldı.

Gözlük Alışverişi

Yeni Projelere Hazırlık

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam



Zeynep-Sarper Alptekin

Avukat Sarper Alptekin ve bankacı eşi Zeynep Alptekin hediye 
alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Yeni evli çift bir süre AVM 

turu yaptıktan sonra Beymen Club mağazasına geçti.

Hediye Alışverişi

Timur Yalçın

Yalçın Yönetim ve Danışmanlık’ın sahibi Timur Yalçın öğle 
arasını Kuzu Effect AVM’de geçirdi. Göz Grup Optik’te güneş 
gözlüğü modellerini inceleyen Timur Bey kahve içmek için 

Starbucks’a giriş yaptı.

Starbucks’ta Kahve
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Muhammed Seydi Güneş

Neriman Ateşal

AYS Business firmasının sahibi Muhammed Seydi Güneş 
yakın arkadaşlarıyla Kuzu Effect AVM’de bir araya geldi. 

AVM’nin ferah ortamında bir süre vakit geçiren Muhammed 
Bey daha sonra Quick China’ya giriş yaptı.

Çini ve seramik sanatçısı Neriman Ateşal yaz alışverişi için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Salut ve İpekyol mağazalarında 

tasarımları inceleyen Neriman Hanım, ADL mağazasından da 
alışverişini gerçekleştirdi.

Arkadaşlarla Sohbet

ADL’den Alışveriş

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam



Adahan Alaçam, Tuba Lüleci Alaçam

Ünlü DJ Tuba Lüleci Alaçam, oğlu Adahan’a hediye almak için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Timboo Cafe’de yemek yiyen anne ve 

oğul, karne hediyesi için D&R ve Vatan’dan alışveriş yaptı.

Karne Hediyesi

Özel Kick Boks Eğitmeni Nazlıcan Tutak spor için Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. Sports International’da rutin sporunu yapan 

Nazlıcan Hanım daha sonra The Hunger’da akşam yemeği yedi.

Spor Sonrası Yemek

Nazlıcan Tutak
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Nurgül Demir

Diş Hekimi Nurgül Demir yakın bir arkadaşının doğum 
gününe katılmak için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Vakko 

mağazasından hediye alışverişi yapan Nurgül Hanım daha 
sonra arkadaşının doğum günü için Quick China’ya geçti

Doğum Günü 

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
Murat Alper Parlak

Roe Coffee ortaklarından Murat Alper Parlak iş görüşmeleri 
için Kuzu Effect AVM’de bulunan The Hunger’ı tercih etti. 
Yeni projeler için çözüm ortaklarıyla bir araya gelen Murat 

Bey görüşme sonrası AVM turu yaptı.

The Hunger’da Görüşme

Şeniz Topaloğlu

Başarılı iş kadını Şeniz Topaloğlu, dekorasyon alışverişi yapmak 
için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Foodland’de yemek yiyen ve kahve 

içen Şeniz Hanım daha sonra Evidea’dan alışveriş yaptı.

Dekorasyon Alışverişi ve Kahve

Başarılı Diş Hekimi Selim Han Türer, cumartesi gününü Kuzu 
Effect AVM’de değerlendirdi. Mağazaları dolaşan Türer, kıyafet 

alışverişi için İpekyol ve Vakkorama’yı tercih etti.

Kuzu’da Cumartesi

Selim Han Türer
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Tolga Oktay

Yeşim Belli 

Başarılı iş adamı Tolga Oktay, yoğun temposuna kısa bir mola 
vererek Kuzu Effect AVM’ye geldi. Morpho Effect’te yemek 

yiyen Oktay, daha sonra AVM’den ayrıldı.

İş insanı Yeşim Belli, yoğun iş temposuna kısa bir mola vererek 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Bir süre D&R’da kitapları inceleyen 

Yeşim Hanım  daha sonra  kahve içmek için Lou Cafe & 
Bistro’ya geçti.

Morpho’da Yemek

Kahve Molası

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam



Özgür Ayoğlu 

Tolga Er

HLC Sağlık Grubu hekimlerinden Uzm. Dr. Özgür Ayoğlu 
bayram tatili alışverişi için Calvin Klein ve Columbia 

mağazalarını tercih etti. Kuzu Effect AVM’ye sık sık gelen 
Özgür Hanım, ailesi ile Cold Stone Creamery’den dondurma 

alarak AVM’den ayrıldı.

Başkentin başarılı avukatlarından Tolga Er, iş toplantısı 
için Kuzu Effect AVM’deydi. The Hunger’da  misafirleriyle 
iş yemeği yiyen Tolga Bey daha sonra vitrinleri inceleyerek 

AVM’den ayrıldı.

Öğle Yemeği Molası

İş Yemeği
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Güven-Tuba Özcan

Nuri Özbudak

Türkiye Müşteri Başarı Eski Müdürü Güven Özcan ve eşi 
Tuba Hanım, yakınlarıyla buluşmak için Kuzu Effect AVM’ye 
geldi. Timboo Cafe’yi tercih ederek yemek yiyen Özcan çifti 

daha sonra AVM’den ayrıldı.

Diş Hekimi Nuri Özbudak yoğun geçen günün ardından 
Kuzu Effect AVM’ye gelerek Vatan’da teknoloji ürünlerini 
inceledi. Ardından kahve içmek için Dubh Linn’e geçen 

Özbudak yorgunluğunu attı.

Timboo’da Buluşma

Kahve Keyfi

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
Ramazan Çart

Girişimci Ramazan Çart tatil öncesi alışveriş için Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. W Collection ve Vakko mağazalarında ürünleri 
inceleyen Ramazan Çart, akşam yemeği için Quick China’ya 

geçti.

Yaz Alışverişi

Kadın doğum uzmanları Dr. Pınar ve Dr. Baran Celtemen 
sezon ürünlerini incelemek için Kuzu Effect AVM’ye geldi. 

Öğle yemeği için Timboo Cafe’yi tercih eden doktor çift 
daha sonra mağazalar katında alışveriş turu yaptı.

Çift Alışverişi

Baran-Pınar Celtemen
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Neredeyse baharı yașamadan yaza geçiș yaptık bu yıl. Peki bahçeleriniz, balkonlarınız buna hazır 
mı? Dıș mekânlarınızı en iyi șekilde değerlendirip rahat bir ortam yaratarak hem güneșin hem de 

temiz havanın keyfini sürmenin vakti geldi.

Keyifl e oturacağınız bir salıncak, huzur verecek bir lounge seti ile șezlong, yemek alanı ve 
barbekü... Açık alanlarınızın potansiyelini keșfederek olușturacağınız mobilya ve dekorasyon 

kombinleriyle özel bir atmosfer yaratın. Çiçeklerle ortama renk katın, konforlu kanepe ve 
koltuklarla kendinizi șımartın. Hayal ettiğiniz alanı dekore etmek için gerekli olan her șeyi Kuzu 

Effect AVM mağazalarında bulabilirsiniz.

deco trend
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Canlı renkler, șortlar, bol 
kesimler ve croplarla 

olușturacağınız kombinlerle, 
değișen trendlere uyum 

sağlayarak stilinizi ifade edin. 
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İster tatilde ister șehirde 
olun, hafif kumașlar ve renkli 
parçalarla mevsimin trendini 

yakalayın.
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Prada’nın İkon 
Tasarımına 
Kutlama
Bir neoklasik olan Prada Galleria 
için, markanın Zorlu Center’daki 
mağazasında keyifli bir kokteyl 
verildi. 

İş, cemiyet, sanat ve moda dünyasının önde gelen isimlerinin 
davetli olduğu etkinliğe ünlü oyuncular da Prada kombinleriyle 
katıldı. DJ Sedef Gali’nin performansı ve ikramlarla unutulmaz 
anlar yaşayan konuklar, markanın koleksiyonlarını yakından 
inceleme fırsatı buldu. 

davet

CAN HELVACIOĞLU, BURCU ȘENDİR TARO EMİR TEKİN

ASLI PAMİR, EMRE ARİKOĞLU

AYÇA AYȘİN TURAN
76



DEREV CLARA KÖSEDAĞ EZGİ KAMADAN TALIA KALPAKÇIOĞLU EDA GÜRKAYNAK

BİLGE YENİGÜL ELİF İNCİ ARAS ELİZ FINDIK ASENA SARIBATUR

İș ve cemiyet 
hayatının 
tanınan 
isimlerinin 
yoğun  ilgisini 
gören kokteyl, 
renkli anlara 
sahne oldu.



Maromi 
By Divan’dan 
Şık Davet
Japon mutfağının seçkin 
lezzetlerini İstanbul ve 
Bodrum’dan sonra Ankara ile 
buluşturan Maromi by Divan, 
düzenlediği şık bir davet 
ile başkentin önde gelen 
isimlerini ağırladı.

Mutfak şeflerinin modern dokunuşlarla oluşturduğu 
menülerini davetlilerin beğenisine sunan Maromi 
by Divan; aralarında, Ebru-Deniz Demiryürek, 
Demet-Türker Naslı, Zeynep-İbrahim Uslu’nun da 
bulunduğu yabancı misyon, iş ve cemiyet hayatının 
tanınmış simalarını bu özel gecede bir araya getirdi. 
Şıklıklarıyla göz dolduran konuklar, Maromi’nin 
muhteşem tabaklarını DJ performansı eşliğinde 
deneyimleme fırsatı buldu. 

BOĞAÇHAN ÇAKIN

davet

NEJAT BORA-AYȘİN SAYAN

İBRAHİM-ZEYNEP KARAHAN USLU BURCU-MEHMET YÖRÜBULUT YÜKSEL-DERYA DUMAN
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MAG PR 
Solutions 
katkılarıyla 
düzenlenen 
etkinliğe 
bașkentin önde 
gelen isimleri 
davetliydi.

EBRU-DENİZ DEMİRYÜREK SEDA-CAN ÇAVUȘOĞLU İLSEN KOÇ

BERİL ÇAVUȘOĞLU

ARZU KOLOĞLU İPEK-SİNAN AYHAN ÇİĞDEM ÖZALTIN SÜREYYA ÜZMEZ ESİN GÜREL



davet

EMRE, EDA BEKİȘOĞLU AHMET-FİGEN KUYUMCUOĞLU SAVAȘ-ÇİĞDEM GELGEL SEVİL ERKUȘ

ELA-BEDİ GÜRBÜZ

FERİN BATMAN

DEMET-TÜRKER NASLIHÜSEYİN BORMAN

Infl uencer 
Demet Türker 
Naslı, eșinin 
etkinlikte yaptığı 
bir sürprizle 
doğum gününü 
kutladı.

AYȘEGÜL AYGÜN BİLGİN AYGÜL ESRA AYGÜL OSMAN-TUĞBA KOÇ SARIÇAM ALEV-BERKAN TUNA

SEDA PİȘKİN EZER ONUR ÖNGÜN ELİF ULUSOY ÖZER-ESRA YILDIRIM AHMET SOYER
80
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PINAR-SÜHAN AYHANFUNDA BEKİȘOĞLUSİBEL-GÖKMEN ÖZDOĞAN ERAY GÖRÜCÜ

davet

TUĞÇE-KEMAL İNAL TOLGA TAȘGIN, KAAN AKALP MELTEM AYSOY KORAY-ASLIHAN MÜHÜRDAROĞLU

Japon 
mutfağının 
eșsiz 
lezzetlerini 
Çankaya’ya 
tașıyan 
Maromi Bu 
Divan, açılıșına 
özel bir davet 
verdi.82



MİNE-ALİ RIZA AKBAȘ MURAT-AYDAN GÜL ETKİN-DAMLA PERÇİNER SERKAN KUMDAKÇI

YASEMİN DEMİRYÜREKREZZAN-ERSİN YAĞIZANDAÇ BORA ERDOĞANTÜZÜN-GÜLDANE GELGEL



Tuba Ünsal ile 
Koton’dan 
Yeni Koleksiyon
Giyim markası Koton, oyuncu 
ve model Tuba Ünsal ile sürpriz 
bir iş birliğine imza atarak yeni 
koleksiyona özel bir lansman daveti 
verdi. 

Markanın Yönetim Kurulu Üyesi Gülden Yılmaz ve Tuba 
Ünsal’ın ev sahipliğinde gerçekleşen lansmana moda, sanat, 
iş ve cemiyet hayatının ünlü isimleri katıldı. Misafirlerin 
keyifli vakit geçirdiği etkinlikte iş birliğinin yeni koleksiyonu 
konukların beğenisini topladı. Açılışta bir konuşma yapan 
Tuba Ünsal “Koton ile tekrar buluşmaktan büyük mutluluk 
duyuyorum. Birlikte moda zevkimi ve trendleri yansıtan 
capcanlı bir koleksiyona imza attık.” dedi. 

davet

GÜLDEN YILMAZ, TUBA ÜNSAL

DİLARA KOÇAK EDA-FERHAT ZAMANPUR

ASUMAN TOKGÖZ EVREN KAYAR

84



Yeni 
koleksiyona 
ve sürpriz iș 
birliğine özel 
verilen davete, 
birbirinden 
ünlü isimler 
katıldı.

HANDE CAN HANDE DOĞANDEMİR ECEM PEHLİVAN BESTEMSU ÖZDEMİR

MÜGE BOZ MIRELA CERICA AYȘEGÜL AFACAN KÖKSAL DAPHNE BEHAR



Deneyimlerinden ilham alacağınız, tatil 
rotalarınızı zenginleștireceğiniz, yepyeni yerler 

keșfedip dünyanın farklı köșelerine açılan 
kapıları aralayacağınız, ünlü influencer’larla 
gerçekleștirdiğimiz röportajlarımız sizlerle... 

TATiL
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u yaz tatil planlarınız neler?
Kızlarla Mykonos tatil programım var. Önce her 
sene tercih ettiğim yerlere gider, yaz sezonunu açar, 
sonra keşif için yeni tatil lokasyonları seçerim. Bu 
sene de yine her yaz olduğu gibi arkadaşlarımla önce 
Mykonos, sonra ailemle güney Fransa’ya gideceğim. St. 

Tropez çok sevdiğim bir tatil bölgesidir. 

Unutamadığınız tatil anısı nedir?
Tatiller hep güzel anılar biriktirmek için aslında fırsatlar. Bu 
yüzden her biri benim için çok önemli ama spesifik söyleyecek 
olursam aklıma Ritz Carlton’un Evrima isimli cruise gemisi 
geliyor. İki ay evvel Karayipler’i bu gemiyle gezdim. Her sabah 
başka bir adada uyandım, hatta kimisi kendi başına bir ülke 
olan küçük adalar... Gerçekten çok güzel bir deneyimdi. O kadar 
etkilendim ki yeni koleksiyonuma da Evrima adını verdim. 

B
Burqu markasının kurucusu, bașarılı girișimci Burcu Tandoğan,

favori tatil destinasyonlarını ve anılarını anlatırken MAG Okurları için
bu yılki planlarına değiniyor.

tatil rotaları

Tatile dair hayalleriniz neler?
Kesinlikle konforsuz ve plansız tatil yapmayı sevmiyorum. 
Hayallerimde her zaman hava durumu birinci önceliğim 
olur. Sonra tabii ki iyi bir otel ve keşfedeceğim bolca 
restoran... Yemek yemek benim için bir tutku, bu yüzden 
işimi şansa bırakmam, restoran rezervasyonlarımı önceden 
yaparım. Hayallerimde her zaman konforlu olmak var.

Türkiye’de ve dünyada en sevdiğiniz tatil 
yerleri hangileri?
Sezonuna göre kış aylarında Miami, California; ama yaz 
sezonu benim için Avrupa demek. İtalya’yı çok severim, 
özellikle Forte dei Marmi, Capri, Amalfi Positano; ayrıca  
güney Fransa’da Cap Ferrat, St. Tropez, Cannes. Son olarak 
St. Barths Adası ve Kyoto favorilerimden. Türkiye için de 
Bodrum diyebilirim.

Burcu TanDOGan 



Bu yılki tatil bavulu favorileriniz neler?
Kendi markam Burqu’dan çok giyiniyorum. Basic tişörtlerimin hepsi 
yüzde yüz organik pamuk atletler, çok rahat ediyorum. Oversize 
sweatshirt serin yaz akşamları için… Kesinlikle beyaz mini elbise çok 
severim, çok fresh ve dinamik gösterir. Kendimi içinde iyi hissederim. 
Spor giyinmeyi sevdiğim kadar kendi markamdan gece için çok fazla 
elbise seçeneğim var. Açıkçası bu benim için çok daha rahat oluyor. Bu 
yüzden kimi Burqu kıyafetler favorim. Onun dışında kombin yapmayı 
sevdiğim taşlı terlikler bu yaz tercihim. Artık bavuluma tamamen 
terlik koyuyorum. Arkası kapalı, yüksek ayakkabılar yerine daha cool 
ve bacağı uzun, güzel gösteriyor. Düz renk giyinmeyi sevdiğimden, 
arada çanta veya ayakkabılarda pırıltı çok seviyorum. Takı çok 
seviyorum ve bavulumda mutlaka Nomadic State of Mind hasır ip 
terliklerim vardır. Tek bir kişi değilim. Yerine ve zamanına göre bohem 
bir kadından çok, çekici, şık bir kadına dönüşebilirim.

Zaman geçirmekten en çok keyif aldığınız tatil 
partnerleriniz kimler?
Eşim Bertan, babam, Gizem ve Zuhal en yakın tatil partnerlerim. 
Gizem Londra’da, Zuhal İstanbul’da yaşıyor. Bu yüzden çok hızlı plan 
yapabiliyoruz. Bir de spontane olan tatillerimizde, Amerika’da yasayan 
yabancı arkadaşlarım var. Noeli ile Miami’de her buluştuğumuzda 
onunla Amerika’da seyahat ediyoruz. On seneden fazladır aynı 
tarihlerde Amerika’da buluşup plan yapıyoruz. Londra’da Olia en 
yakın partnerim; onunla da Londra ve Avrupa’da çok seyahat ediyoruz. 
Bir de New York’ta yasayan arkadaşım Melek var, onu da söylemeden 
geçemem. Bu yıl güney Fransa’da o ve eşiyle buluşacağız. 

Gardırobunuzun olmazsa olmazı nedir?
Kesinlikle spor kıyafetlerim, iş için takım elbiseler ve ceketi çok 
seviyorum. Düz, beyaz, rahat ayakkabılar, beyaz atlet tişört çok 
kullanırım. Bir denim, bir tişört, yüksek topuk ayakkabı her zaman 
benim tarzımı yansıtır. Geceleri mini elbise kullanırım; Burqu mini 
elbiseler kurtarıcım. Bir de, küçük bir şapka koleksiyonum var.

Gece ve gündüz nasıl giyinmeyi tercih ediyorsunuz?
Kesinlikle düz renk kullanmayı hem vücuduma hem tarzıma çok 
yakıştırıyorum. Abartı makyaj veya dikkat çeken tonlarda giyinmeyi 
sevmem. Onun yerine şık bir minik çanta veya taşlı parlak ayakkabılar 
her zaman daha zarif gösteriyor. Gece kombinlerinde, takının daha 
ön planda olduğu kombinleri severim. Özellikle cuf takılar, büyük 
yüzükler, o gece abartısını alıp daha cool bir görünüm sağlayabilir. 
Küpe tercih etmem, daha cool takılarla kombin yapmayı seviyorum. 

Favori moda ikonunuz kim? Neden?
Günümüzde Rosie Huntington’ın tarzını çok klas buluyorum. Geçmiş 
ikonlardan ise Jane Birkin inanılmaz bence, hâlâ eski kombinlerine 
bakıp ilham alıyorum. 

Multidisipliner bir girişimci olarak pek çok başarıya 
imza attınız. Peki, yakın zamanda ve uzun vadede yeni 
neler var?
Burqu markası yurt dışında büyümek isteyen bir marka. Dolayısıyla 
Birleşik Krallık pazarında aktif olarak uzun süredir çalışıyorum. Kısa 
bir süre önce buradaki ilk mağazamızı açtık. Çok da özenli bir davetle 
buradaki lokal müşteriler ve Türk takipçilerimizi ağırladık. Önümüzde, 
basın ağırlıklı özel bir davetimiz daha olacak. Bu gerçekten çok gurur 
verici. Hedeflerimde önce Londra’da şubeleşmek, ardından Amerika’da 
Burqu markasının adını duyurmak var. Bu tempo devam ederken 
ayrıca yurt dışında yatırım turu görüşmelerim devam ediyor. Marka 
kurucusu olarak kendimi her alanda daha çok geliştiriyor, sektörde is 
gelişimine önem veriyorum. 
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Hale GUneyi 

u yaz tatil planlarınız neler?
Larisa ile Bodrum’da olmayı planlıyoruz. Elbette 
işim gereği programlar sık sık değişebiliyor; ancak, 
genellikle yaz sürecini Bodrum-Marmaris hattında 
geçirmeyi seviyoruz. Larisa’nın huzurlu ve keyifli 
olması önceliğim... Çok sevdiğim arkadaşlarım da 

Bodrum’da olduğu için hem iş hem eğlence dolu bir yaz bizi 
bekliyor.

Unutamadığınız tatil anısı nedir?
Bu konuya tek yanıt verebilmem zor. Her yaz mevsiminin bende 
bıraktığı izler bambaşka... Hem yurt içi hem de yurt dışında 
pek çok yeri görme fırsatım oldu. Bu deneyimlerden edindiğim 
en önemli şey; vakti, nerede olursak olalım “sevdiklerimizle” 
geçirebilmek. 

B
Sosyal medyada “Hale Larisa” olarak bildiğimiz infl uencer Hale Güneyi, 
yaz tatili için yaptığı planları, bavul vazgeçilmezlerini, güzellik rutinlerini ve 

kombin seçimlerini MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

tatil rotaları

Tatile dair hayalleriniz neler?
Huzuru ve neşeyi aynı anda hissedebilmek... Kızım, 
dostlarım, kısacası sevdiklerim yanımdaysa benden 
mutlusu yok. En sıradan yerde bile keyifle eğlenebiliyoruz. 
Mühim olan dostlarla olmak. Tatilin “bir şeyler yapmaya 
çalışmak” değil de, “güzel şeyler hatırlamak” kısmıyla 
ilgiliyim açıkçası. 

Türkiye’de ve dünyada en sevdiğiniz tatil 
yerleri nereler?
Türkiye’de Ege kıyılarının müdavimiyim. Örneğin; Göcek 
çok sevdiğim bir lokasyon... Kısacık bir tekne turu o kadar 
iyi geliyor ki, maviliğin içinde kayboluyorum. Dünyada en 
sevdiğim yer ise İtalya. Çok pozitif bir enerjisi var bence. Yani 
nerede olursa olsun Akdeniz sahilleri favorim diyebilirim.



Bu yılki tatil bavulu favorileriniz neler?
Olmazsa olmazlarımdan biri uçuş uçuş elbiseler... Çok rahat, tiril tiril. 
Hemen giyinip çıkmak yazın en güzel yanı zaten. Güneş kremlerimi 
asla unutmam. Mayo ve pareo gibi plaj ürünlerinin yanı sıra yaz kokusu 
hissi veren Hindistan cevizi ve kakao kokularını da seviyorum ve tabii 
işim gereği “powerbank”, yanımdan asla ayırmadığım nesnelerden biri.

Zaman geçirmekten en çok keyif aldığınız tatil 
partnerleriniz kimler?
Çocukluk arkadaşlarım... Birbirimizi uzun yıllardır tanıyoruz ve ortak 
zevklerimiz çok fazla. Bir de tabii influencer arkadaşlarım... Aynı 
işi yaptığımız için aynı dili konuşuyoruz aslında. Birlikte çok güzel 
çekimler yapıyoruz, trendlerden bahsediyoruz. Yani farklı alanlarda 
farklı şekillerde tatiller yapsak da “dostlarım” benim en iyi tatil 
partnerlerim.

“Bunu yapmadan tatilimi bitirmem.” dediğiniz neler 
var?
Böyle bir kriterim yok aslında. Her anın tadını çıkarırım, her detaydan 
keyif alırım. Aynı yere aynı insanlarla gitseniz bile her tatil farklı bir 
deneyim çünkü. Her defasında başka bir insan oluyorsunuz, yeni şeyler 
keşfediyorsunuz. Bu keşif hissi tatilime anlam kazandıran en önemli 
şey.

Yaz mevsimi için güzellik rutininiz nedir?
Yazın güneşe çok fazla maruz kalıyoruz. Güneş kremi listemde ilk 
sırada... Ayrıca cildimi çok iyi nemlendiririm. Yüzün yanı sıra vücudu 
nemlendirmek de ihmal edilmemeli. Saçlarımın yıpranmasını 
önlemek için ise rutin bakımlar ve yağlar uyguluyorum. Bol bol su 
tüketirim. Suyun verdiği cilt parlaklığını seviyorum. Spor yaparak 
güne başlamak da gerçekten insanın enerjisini tazeliyor. Her gün on bin 
adım yürümeye çalışıyorum.

Cilt bakım rutininizin vazgeçilmezi nedir?
Cildimi temiz tutmaya çalışırım. Cilt bakımının en önemli 
kuralıdır benim için. Asla makyajlı uyumam. Sevdiğim serumları 
ve nemlendiricileri ihmal etmem. Kış mevsiminde bile güneş kremi 
kullanmamız şart. Elbette tüm bunlar devamlılık gerektiriyor. Uzun 
vadede verilen çabaya değer.

Gardırobunuzun olmazsa olmazı nedir?
Güzel beyaz tişörtler, kotlar, tiril tiril elbiseler... Rahat 
kombinlenebilecek salaş pantolonlar... Her gardıropta mutlaka bir 
beyaz tişört, kurtarıcı bir kot ve siyah bir elbise olmalı bence. Basic 
giyiniyorsam kombinimi takılarla tamamlamayı da seviyorum.

Gündüz nasıl giyinmeyi tercih ediyorsunuz?
Bir davete katılmayacaksam basic kombinler tercih ediyorum. Spor 
ayakkabı, kot ve beyaz bir tişört... Bol etekler de tercihim oluyor. Tabii 
işim çoğunlukla davet, çekim ve görüşmeler ekseninde geçtiği için daha 
özenli ve şık giyinmeye önem veriyorum.

Gece kıyafeti tercihiniz nedir? Gece elbisesi seçmenin 
inceliklerini anlatır mısınız?
Gideceğim etkinliğe, konsepte veya markaya göre değişkenlik 
gösterebiliyor. Bir davet, gala, iş yemeği ya da lansmanın dinamikleri 
birbirinden çok farklı. Etkinliğin kodlarına uygun parçalar 
seçiyorum. Bu bazen şıklık bazen sadelik gerektiriyor. Gece elbisesi 
seçmenin ilk kuralı davet türü bence... Sonrasında vücut tipi göz 
önünde bulundurulmalı. Renk tercihi, elbisenin kumaşı, elbiseyi 
tamamlayacak aksesuarlar, güncel trendler ve elbisenin rahatlığı da 
oldukça önemli. 
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u yaz tatil planlarınız neler?
Bu yaz Atina ve Spetses’e gidiyorum. Sonrasında 
Bodrum ve Çeşme’de olurum. 

Unutamadığınız tatil anısı nedir?
Bütün tatillerim benim için unutulmaz 

oluyor; fakat Mykonos’ta plansız bir şekilde arkadaşlarıma 

B

Sosyal medya hesaplarından verdiği güzellik tüyoları ve önerileriyle 
adından söz ettirerek büyük kitlelere ulașan Diğdem Șentürk,

tatil favorilerini ve anılarını paylașıyor. 

tatil rotaları

rastladığımız yazı asla unutamam. Planlasak o kadar kişi bir araya 
gelip tatil yapamazdık. Çok eğlenmiştik.

Tatile dair hayalleriniz neler?
Çok sakin bir adada nişanlım ve üç kedimizle bir tatil yapmayı çok 
isterdim; fakat daha henüz hiç kedilerimle yolculuk yapmadım. Çok 
zor olduğunu biliyorum. O yüzden hayal olarak kalacak sanırım. 

DiGdem Sen tUrk



Bütün tatillerim benim için unutulmaz 
oluyor; fakat Mykonos’ta plansız bir 
șekilde arkadașlarıma rastladığımız 

yazı asla unutamam.

Türkiye’de ve dünyada en sevdiğiniz tatil yerleri?
Benim için Türkiye’de tatil demek, Bodrum demek. Oraya 
gitmeden yaz gelmiş sayılmaz. Dünyada ise Big Sur. Amerika’da 
yaşarken her sene mutlaka gidiyordum. 

Zaman geçirmekten en çok keyif aldığınız tatil 
partnerleriniz kimler?
Tabii ki nişanlım. İlk başta geliyor. Sonra tabii yakın 
arkadaşlarımız.  Hep beraber çok keyifli anılar biriktiriyoruz. 

“Bunu yapmadan tatilimi bitirmem.” dediğiniz 
neler var?
Dinlenmekten çok, gezmeyi sevdiğim için listemdeki görülecek 
yerler ve restoranları bitirmeden dönmek istemem.

Güzellik rutininiz nedir?
Sabah ve akşam rutinlerim var tabii ki. En önemlisi, ne kadar 
yorgun olursam olayım makyajımı mutlaka çıkarıp öyle 
uyurum. 

Cilt bakım rutininizin vazgeçilmezi nedir?
Cilt bakım rutinimin vazgeçilmezi güneş kremi. Onsuz asla. 

Bu yılın yaz makyaj trendi hakkında neler 
söyleyebilirsiniz?
Bu yaz yine pastel tonlar ön planda fakat bunun yanında 
metalik tek renk farlar gece makyajlarının vazgeçilmezi olacak 
gibi... “No make-up look”lardan çok, özellikle göz makyajlarında 
biraz daha yoğun kalem ve far kullanımı göreceğiz. Hatta grafik 
eyeliner’lar geri geldi diyebiliriz. 



Raisa ve 
Vanessa’dan 
Kapsül 
Koleksiyon
Raisa ve Vanessa; Brothers için 
hazırladığı kapsül koleksiyonu 
Checkmate’i özel bir davet ile 
tanıttı.

Moda, sanat ve cemiyet hayatının ünlü isimlerinin katıldığı 
lansmana Raisa ve Vanesa ile Brothers ev sahipliği yaptı. 
Canlı müzik performansları ve kokteyl eşliğinde gerçekleşen 
davette, markaların “moda yakarış” misyonuyla yola çıkarak 
hazırladıkları Checkmate koleksiyonu tanıtıldı. Etkinlikte geç 
saatlere kadar eğlenen davetliler, tasarımları yakından inceleme 
fırsatı buldu. 

davet

RACHEL ARAZ, VANESSA SASON

DEFNE TİFTİK

CEYLAN ÇAPA

DİDEM-ONUR KIRAL
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??????
Modacı kardeșlerin hazırladığı 
kapsül koleksiyonun tanıtım 
davetine ünlü isimler katıldı.

GÖZDE KAHVECİ

ENİS KARAVİL
HAZAL TAN

CEMRE SOLMAZ

PINAR HACIRAİFOĞLU - MORIS KOHEN

TUĞÇE PEKSAYAR
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Oyunculuk akademisindeyken okula gelen bir haberle “Geleceğin Starı” 
programına katılan ve izleyenlerin beğenisini kazanarak adını kitlelere duyuran 

Nilsu Berfin Aktaș oyunculuk serüveninin bu șekilde bașladığını belirtiyor. 
Heyecanlarını, hislerini ve hakkında merak edilenleri MAG Okurlarıyla 

paylașan güzel oyuncu, Fox TV’de yayımlanacak olan “Yaz Șarkısı” dizisi 
hakkında da bilgi vererek karakterini anlatıyor. 

Nilsu Berfin Aktaş
Enerjik, Eğlenceli, Hareketli
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olan cıvıl cıvıl, bıcır bıcır, tatlı, yaramaz biri. Ortanca kız için 
de sadece Kuzey’in ortanca kızı yazıyordu. Ben de ortanca 
kızı istedim, içi doldurulmaya hazır bir karakterdi ama tabii 
ki, şimdiye kadar hep “Oldu, olacak!” diye düşündüğüm için 
tedirgindim, kimseye söylemedim. Ordu’ya gittim, sonra 
herkese söyledim. Mükemmel bir his, gerçekten.

En başa gidersek, oyunculuğa olan ilginiz ne 
zaman, nasıl başlamıştı?
Çok küçüktüm; izlediğim filmlerden, dizilerden dolayı, 
niye bilmiyorum ama hep bir merakım vardı. Role girmeyi, 
ayna karşısında taklitler yapmayı, aileme küçük gösteriler 
hazırlamayı çok severdim. Okulun tiyatro kulübüne 
üyeydim, sahne alırdım sürekli. Çok istiyordum ama sebebini 
bilmiyorum. “Büyüyünce oyuncu olacağım.” derdim. 
“Olamazsan ne olacaksın?” derlerdi. “Olacağım,” derdim. 
Başka meslek düşünmedim bile ve çok şükür ki hayallerimin 
peşinden azimle koştum.

Ankara’nın sizdeki yeri nedir? Kimine göre çok 
renksiz, kimine göre vazgeçilmezdir. Peki, sizin 
bu kente karşı olan duygularınız neler?
Ankara’da doğdum, büyüdüm. Severim Ankara’yı, ilk 
duygularımı yaşadığım şehir. Sessiz, sakin ama bir o kadar da 
eğlenceli bir şehir. İstanbul kadar renkli olmasa da kendine 
göre rengi var ve evim sonuçta. Kendimi, evime gelmiş gibi 
hissediyorum Ankara’ya gidince. Ailem hâlâ orada, en iyi 
arkadaşlarım, çocukluğum orada. Arada giderim ama bu 
aralar yoğunluktan pek gidemiyorum. Özledim çok, gitmeyi 
düşünüyorum. İlk fırsatta da Ankara döneri yiyeceğim, çok 
güzeldir. 

Sizce hayattaki en değerli şey nedir?
Kesinlikle aile derim. Bundan daha değerli bir şey var 
mı? Günün sonunda, arkadaşların, sevgilin, eşin, dostun 
kalmadığında, annenin dizinde, babanın omzunda, kardeşinin 
yanında ağlıyorsun, gülüyorsun, onlara anlatıyorsun her şeyini. 
Seni anlıyorlar, yargılamıyorlar, hep kucak açıyorlar. Sonuçta, 
değer algıları çok önemli. Ben aileye ve aile bağlarına çok önem 
veririm. Huzur; satın alınamayan, herkesin veremeyeceği bir 
şeydir. O da en çok ailede bulunur.

izi “Geleceğin Starı” programıyla tanıdık. 
Yarışmaya katılma fikri nasıl ortaya 
çıkmıştı?
Bu işe kendimi bildim bileli meraklıydım. Sürekli 
bir şeyler yapmak istiyordum. Bu yüzden eğitimler 

aldım, çok çalıştım ve kendimi geliştirmek için elimden 
ne geliyorsa yaptım. Buna rağmen istediğim sıçrayışı bir 
türlü yaşayamamıştım. Bir gün, oyunculuk dersi aldığım 
akademide dersteyken, böyle bir yarışma olduğu haberi 
geldi. Ben de katılmaya karar verdim ve büyük bir heyecanla 
hazırlanmaya başladım. Canlandırmak üzere üç ayrı karakter 
çalıştım. Elemelere gittiğimde kapıda yüzlerce insan gördüm 
ve şansımın iyice azaldığını düşündüm. Orada saatlerce sıra 
bekledim ve sıram geldiğinde içeri girip oyunumu sergiledim, 
yaklaşık üç dakika sürdü. Ne olup bittiğini hiç anlayamadım, 
bir anda kapıdan çıktım, sanki hafızam silinmiş gibiydi. 
Heyecandan kalbim duracak sandım. Sonucu merakla 
beklerken ikinci elemelere kaldığımı öğrendim ve o elemeyi de 
geçtim. Böylece oyunculuk serüvenim başlamış oldu. 

İlk proje teklifinizi aldığınızda neler hissettiniz? 
O anı hatırlıyor musunuz?
Yarışma bittikten sonra altı ay bekledim, ders almaya devam 
ettim. Her zaman umutluydum ama araya zaman girince 
yavaş yavaş umutsuzluğa kapılıyor insan. Bir gün evde 
oturuyordum, Hamdi Alkan aradı. “Yeni Gelin” diye bir iş 
var, Adana’da çekiliyor. Ersoy Güler çekiyor, gel audition 
vereceksin. Azeri rolü.” dedi. Gittim, Azerice çalıştım, çok 
emek verdim o çekime ama Azerilere benzemediğim 
için onaylanmadım. Üzüldüm tabii ki ama Ersoy hocayla 
tanışmıştım, yeni insanlar tanımıştım en azından. Altı ay sonra 
tekrar telefonum çaldı, bu sefer Ersoy hoca arıyordu. Tekrar 
“Yeni Gelin” için hadi gel, çok güzel bir karakter yazdım, sen 
oyna. Adana’ya gidiyoruz.” dedi, deneme çekimi de yapmadı. 
Çok sevindim, şirkete gittim, konuştuk, anlaştık. Bir hafta 
sonra Adana’da dizi çekmeye başlayacaktım, artık içim içime 
sığmıyordu ama hayat bu ya, bu sefer de ani bir final kararı 
aldılar ve gidemedim. Altı yedi ay daha bekledim ve yine 
telefonum çaldı. Bu sefer Kuzey Yıldızı için istendim, senaryoyu 
attılar. Üç kızdan biri, hangisi sana daha yakın dendi. Defalarca 
okudum senaryoyu. Büyük kız sakin, naif, anaç bir kız. Küçük 

İlk defa gördüğüm insanla bile, sanki 
yıllardır tanışıyormuşuz gibi bir 

anda samimi oluyorum. 
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temizleniyor, 
boş kalmayı 

istemiyorum.
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Son yıllarda o kadar çok şey yaşandı ki, pek çok 
kişinin hayata bakışı değişti ya da şekillendi. 
Geçtiğimiz üç yıla baktığımızda sizde neler değişti?
Çok şey değişti. Üç yıl önceki ben ve şu anki ben çok farklı. Çok 
şey yaşadık ama enerjimi bir şekilde korumaya çalıştım. Yalnız 
kalmaya alıştım, yalnızken de mutlu olmayı öğrendim. Daha 
kendime döndüm. Meditasyon yapıyorum bu aralar, çok iyi 
geliyor. Zihnim temizleniyor, boş kalmayı istemiyorum artık. 
Tatil yapmasam da olur diyorum, yeter ki çalışayım, işimi en iyi 
şekilde yapayım diyorum. Çalışmak bana iyi geliyor, modumu 
yükseltiyor, meşgul ediyor, zihnimi rahatlatıyor. Eskiden 
“Tatil yapayım, gezeyim, tozayım.” diyordum, şimdi çalışayım 
istiyorum.

Biz sizi eğlenceli, sportif, keyif almasını bilen, 
çalışkan, hareketli biri olarak görüyoruz. Siz 
kendinizi nasıl görüyorsunuz?
Sportiftim eskiden ama şimdi spor yapmaya üşeniyorum. 
Aslında tekrar spora başlasam çok iyi olurdu. Setteki 
arkadaşlarım enerjimin yüksek olduğunu, komik olduğumu 
söylerler. Aslında çok severim eğlenmeyi set ekibiyle, oyuncularla 
çok eğleniyorum. Yaptığım işten keyif alınca, diğerleri otomatik 
geliyor zaten. Spor yapmaya üşensem de, hareketliyimdir, 
durmam, koştur koştur çalışırım. İlk defa gördüğüm insanla bile, 
sanki yıllardır tanışıyormuşuz gibi bir anda samimi oluyorum. 
Daha tatlı bence öyle olması. Hiperaktifim, arkadaşlarım bazen 
yetişmez bana, “Git, uyu artık.” derler.

Spor, hayatınızın neresindeydi?
Bir ara spor, hayatımın merkeziydi. Aralıksız spor yapardım ama 
bir yıldan fazladır yapmıyorum, çünkü hem yoğunum, hem 
de üşeniyorum. Bu aralar sporu sevmiyorum, çünkü nankör 
bence. O kadar uğraşıp fitleşiyorum, sıkılaşıyorum; iki hafta ara 
vereyim, hemen mayası geçmiş hamur gibi yumuşuyorum. Bu 
yüzden sinirlendim spora ama bir ay sonra kendimi zorlayıp 
başlayacağım mecburen. Bu gidişat, çok kötü gidişat efendim.

Göz önünde olmak nasıl bir duygu? 
Hayranlarınızın geri dönüşleri size nasıl 
hissettiriyor?
Göz önünde olmak biraz zor. Her hareketine, her yaptığına 
ekstra dikkat etmek zorundasın. Ben şakalaşmayı, içimden 
geldiği gibi davranmayı seviyorum. Kendi çevrem bunu 
yanlış anlamıyor, hatta eğlenceli buluyorlar beni ama hiç 
tanımayanlar, ekranda veya röportajlarımdan bilenler, 
çok yüksek buluyor. Bazen göze batıyor, iç enerjim dışıma 
çok yansıyor. Sete ziyarete gelen insanları görünce “Hoş 
geldinizzzzz!” diye yüksek bir şekilde yanlarına gidince, 
önce biraz garipsiyorlar. 

Fox TV’nin “Yaz Şarkısı” adlı yeni yapımında 
başroldesiniz. Çekimler nasıl gidiyor?
Nazar değmesin, çok güzel gidiyor. Herkesin enerjisi çok 
güzel, gerçekten. Laf olsun diye demiyorum, herkes çok 
komik ve aşırı eğlenceli. Koşa koşa, hevesle gidiyorum sete, 
isterse sabah 6’da olsun. Karakterimi de sevdim, oynarken 
eğleniyorum. Partner olarak şanslıyım, uyum yakaladık ve 
umarım bu uyum ekrana da yansır, seyirci bizi çok sever. Biz 
çok sevdik çünkü.

Karakterinizi sizden dinleyebilir miyiz?
Deli dolu, tabiri caizse manyak bir kız. Karadenizli, çok tatlı 
ama Karadeniz damarı tutarsa kimse durduramıyor onu. 
Karşısındaki patronmuş, ondan üst düzey biriymiş, kim 
olursa olsun umursamıyor, yapıyor atarını. Sinirli bir kız 
ama çok doğal ve sevimli. Ayrıca, çok âşık biri. O kadar âşık 
ki, aşkından, olmayacak işlere kalkışıyor. Başını hep belaya 
sokuyor, işleri batırıyor ama komik bir şekilde yapıyor 
bunu. Babasıyla ilgili çok hassas bir kız. Babasının hayalini 
de hayata geçirmek için elinden geleni yapıyor ama bunun 
önünde annesi var, ondan korkuyor. Yine de yapacağını 
yapıyor, hedeflerinden, hayallerinden vazgeçmiyor. Bu 
huyunu seviyorum.

Göz önünde olmak biraz zor. 
Her hareketine, her yaptığına 

ekstra dikkat etmek zorundasın.
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çıkınca duygulandım, anılarım depreşti. Heyecandan sesim 
titredi zaten. Çok istiyordum, hayalimdi ve gerçekleşti. O 
sahneyle başladım ben oyunculuğa. İlk o sahnede ağladım, orada 
güldüm, orada heyecanlandım, orada utandım, orada sevindim, 
orada ağladım ve ödül gecemde o sahneye çıkmak bana evimde 
hissettirdi.

Şimdi, “kısa kısa Nilsu Berfin Aktaş kimdir?” 
sorularına gelelim. Dünyada en sevdiğiniz yer?
Dubai. Ben sıcağı severim. Çok sıcak orası, havuza veya denize 
girerken en ufak esmemeli. Dubai esmiyor. Bir de yemekleri falan 
da bizim kültürümüze yakın, Türk restoranları fazla.

Yaz mevsimini düşündüğünüzde size en iyi gelecek 
tatil yeri?
Az önce de söylediğim gibi Dubai ama çok keyif almak için 
gezmek istiyorsam Göcek. Doğası ve havası çok güzel. 

Sürekli yanınızda taşıdığınız, size uğur getirdiğine 
inandığınız bir nesne?
Öyle bir nesnem yok. Daha önce vardı bir kolyem ama kendimi 
böyle şeylere bağlamak, beni bağımlı ve zorunlu hissettiriyor. O 
olmazsa sanki kötü bir gün geçireceğim gibi hissediyorum. Bu 
yüzden de enerji olarak kötüyü çağırıyorum. Ben zihin gücünün 
yarattığı enerjiye çok inanıyorum. Bu yüzden bu huyumdan 
kurtuldum.

Şimdiye kadar sizde en çok etki bırakan film? 
Köprü Üstü Aşkları. Oradaki aşk beni çok etkilemişti. Bir de, 
“Holy Motors”taki oyuncuların performansını çok beğenmiştim.

Bayılarak izlediğiniz film türü?
Bana gerçekten fark etmiyor. Müzik olarak ve film olarak, 
hoşuma giden her türü izleyip dinliyorum.

Sizde en çok etki bırakan kitap?
Parfümün Dansı. Bu kitaptaki betimlemeler beni çok etkilemişti. 

Gün içerisinde mutlaka yapmanız gereken şey?
Meditasyon ve cilt bakımını mutlaka yaparım. Çok önemli, 
kendine yatırım sonuçta.

Kahvaltıda olmazsa olmazınız?
Sabahları bir şey yiyemiyorum ama kahvaltı yaptığım zaman 
peynire bayılırım.

Mutlaka yanınızda olan kozmetik ürünü?
Güneş kremim mutlaka yanımda olur.  

Proje teklifi size ilk geldiğinde neler 
hissetmiştiniz? Kabul etmenizdeki etkenler 
nelerdi?
Ben senaryoyu okudum ve kahkaha attım, çok eğlendim. 
Aktı gitti senaryo, ikinci bölümü de okudum, hemen 
üçüncü bölümü de istedim. “Ohooo, olmaz abartma!” 
dediler. Gittim şirkete, tamam ben varım, hadi hemen sete 
çıkalım dedim ve oldu. Çok sevdim işi, enerjisi cıvıl cıvıl. 
Cast tamamlanınca tanıştım, harika dedim. Herkesin 
enerjisi yüksek, yaz işi eğlenceli oluyor. Havalar sıcak, 
eğlenceli sahneler var. Yaz işinde olmayı sevdim, umarım 
seyirci de çok sever bizi ve elimizden tutarlar.

Usta tiyatrocu Oya Başar, dizide anneniz 
rolünde. Kendisiyle çalışmak nasıl? Size neler 
katıyor?
Hep istemiştim, daha önce bir film teklifi gelmişti. Üç yıl 
önce sanırım, “Oya Başar anneni oynayacak.” demişlerdi. 
Çok sevinmiştim ama sonra o iş olmadı, tanışamadım diye 
üzülmüştüm. Enerji olarak çağırdım, “Ben Oya ablayla 
oynamak istiyorum.” diye. Sonra “Gelsin Hayat Bildiği 
Gibi” dizisinde kızıyla çalıştım. O iş bitti, şimdi de bu 
dizide annem oldu. Çok sevindim, büyük şans böyle usta 
oyuncularla çalışmak; servet değerinde. Hazineme o kadar 
çok bilgi ekliyorum ki, çok şey öğrendim ondan. Şimdiden o 
da beni sevdi. İyi ki annem oldu, büyük gurur.

Setten geriye kalan zamanınızda neler 
yapıyorsunuz?
Evdeyim genelde, bahçede oturup bir şeyler içiyorum, 
müzik dinliyorum ama bu aralar boş zamanlarımda dans 
provasına, kayıt stüdyosuna gidiyorum. Şarkı söylüyoruz, 
dans ediyoruz, yine iş için uğraşıyoruz. Hatta şu an bile 
bu soruyu cevaplarken dans hocamdan mesaj geldi, yeni 
hareketler var prova yapmamız lazım, diye. 

Sanatın hangi dallarıyla ilgileniyorsunuz?
Çizim yapmaya bayılırım. Portre ve karikatür çiziyorum. 
Onun dışında dans etmeyi zaten seviyordum. Şimdi ders 
almaya başladım. Şarkı söylemeye zaten aşığım. Keşke 
biraz daha güzel olsaydı sesim ama eğitim almak istiyorum 
bununla ilgili.

Pantene Altın Kelebek Ödüllerinde “Yıldızı 
Parlayanlar” ödülünü almıştınız. O anki 
duygularınız nelerdi, şimdi neredesiniz?
Tabii ki de iyi hissettim. Ödül aldığım sahne, zaten yıllar 
önce yarışma programında ilk sahneyi aldığım yer. Oraya 

Çalışmak, modumu 
yükseltiyor.
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Yeni İş Birliğine 
Özel Davet
Dünyaca ünlü markaların iş birliği, 
düzenlenen özel bir davetle 
İstanbul’da kutlandı. 

İstanbul’da bulunan The Peninsula Spa ve Wellness Merkezi, 
Monte Carlo merkezli Margy’s ile olan iş birliğini, düzenlenen 
bir davet ile kutladı. Merkezin genel müdürü Jonathan H. Crook 
ve Margy’s kurucusu Margie Lombard ev sahipliğindeki davete 
iş ve cemiyet hayatının tanınmış simaları katılım gösterdi. Otuz 
yılı aşkın deneyimi ile cilt bakımının inceliklerini aktaran 
Lombard’ın imza ürünleri misafirler tarafından oldukça ilgi 
gördü. 

davet

JONATHAN H.CROOK, MARGIE LOMBARD

EBRU ALTAY ARZU KUNT

FATOȘ MILDON ÖZGE ARGÜDER
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MELTEM GÜNERİ EZGİ KAMADAN CAROLIN ALMOZLINO AYȘEGÜL ULUÇ

RÜYA BÜYÜKTETİKTUĞÇE PEKSAYARALARA MILDONDİDEM ÖZTÜRK

İki markanın iș 
birliğini kutlamak 
için düzenlenen 
davete iș 
ve cemiyet 
hayatından pek 
çok isim katıldı.



Büyükelçilikte 
Millî Gün
İtalya Millî Günü, Ankara’daki 
elçilik bahçesinde verilen 
muhteşem bir resepsiyonla 
kutlandı. 

İtalya’nın Ankara Büyükelçisi Giorgio Marrapodi’nin 
ev sahipliği yaptığı törene Ticaret Bakanı Mehmet Muş, 
ülkelerin büyükelçileri, yabancı misyon temsilcileri ve iş 
hayatının önde gelen isimleriyle yaklaşık iki bin kişi katıldı. 
Türk ve İtalyan ulusal marşlarının okunmasıyla başlayan 
törenin açılışında konuşma yapan Büyükelçi Marrapodi, 
Türkiye’de yaşanan büyük deprem felaketi nedeniyle 
duyduğu üzüntüyü katılımcılarla paylaştı. Konuşmaların 
ardından misafirler, İtalya Millî Günü için özel olarak 
hazırlanan lezzetleri deneyimleme fırsatı buldu. 

davet

110



Büyükelçilikte 
Millî Gün
İtalya Millî Günü, Ankara’daki 
elçilik bahçesinde verilen 
muhteşem bir resepsiyonla 
kutlandı. 

İtalya’nın Ankara Büyükelçisi Giorgio Marrapodi’nin 
ev sahipliği yaptığı törene Ticaret Bakanı Mehmet Muş, 
ülkelerin büyükelçileri, yabancı misyon temsilcileri ve iş 
hayatının önde gelen isimleriyle yaklaşık iki bin kişi katıldı. 
Türk ve İtalyan ulusal marşlarının okunmasıyla başlayan 
törenin açılışında konuşma yapan Büyükelçi Marrapodi, 
Türkiye’de yaşanan büyük deprem felaketi nedeniyle 
duyduğu üzüntüyü katılımcılarla paylaştı. Konuşmaların 
ardından misafirler, İtalya Millî Günü için özel olarak 
hazırlanan lezzetleri deneyimleme fırsatı buldu. 

davet

Büyükelçi 
Marrapodi’nin 
ev sahipliğindeki 
resepsiyona 
büyükelçiler, 
yabancı misyon 
temsilcileri ve 
davetliler katıldı.

VIRANDER PAUL RACHELINE SHADAP JOHANNES WIMMER SHARMILA SING PERISA KASTROTOVIC-MARTA HENRIQUES

JUGNU-MANUJ GARG, ROHAN SAMANT MARIA EDUARDO GRILLO, JAIME LEITAO



davet

Yaklașık iki bin 
kișinin katılım 
gösterdiği 
davette İtalyan 
lezzetleri 
misafirlerin 
beğenisine 
sunuldu.

SYLVIA SLIWINSKA METİN MUNZUR DENİZ KARABONCUK CAROLINA TANKAL İLSEN KOÇ-MARIO ROMANO

GÜLCE-MURAT-ZEYNEP KARAHANZEYNEP-MURAT BAȘMANBERİL ÇAVUȘOĞLU



ZEYNEP MUNZUR RINA OKUMURA VAIVARA PETERIS VAIVARS EREN ALPAR-PIETRO ALBA SANEM ÇİÇEKOĞLU

ZEYNEP-EMRAH YAYKIRANLALE ȘIVGINSÜLEYMAN YILMAZ TOROS PİLİKOĞLU-ELİF BİLGE DAĞCI



Mekânların dekorasyonu; renkleriyle, mobilyalarıyla, 
desenleriyle ve düzenleriyle yașam alanlarınızın 
atmosferini olușturarak ruh halinize dokunur. 

Bașarılı iç mimarlar, mimarlar ve tasarımcıların son 
projelerinden ilham alacağınız muhteșem örnekler 

MAG Dekorasyon sayfalarında sizlerle...

Dekorasyon
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Estetik çözümlerle, yaşanabilir alanlar tasarlıyoruz.

Yapısal Peyzaj  ▪  Bitkisel Peyzaj  ▪  Bahçe Bakımı

w w w . e m b a p e y z a j . c o m
embapeyzaj



u kez İstanbul’dayız. Fetihlere konu olmuş, 
tarih boyunca kıymetli kılınmış bir şehir. Öyle 
bir şehir ki burası, tüm şehirlerden ayrışarak 
nadideliğini korumuş. İçinde doğmayanlar için 
zor bir şehir. Eğer bir İstanbul firması olsaydık, 
emin olun böyle methiyeler düzmeyecektim, 

çünkü bir projeyi hayata geçirmek için Ankara gibi bir 
şehirden gidiyorsanız, dönüşümün farkında olursunuz. 
Geçmişi olan ve geleceğe gayet vizyoner bakan kuşak 
aktarımını tamamlamış Move İç Mimarlık A.Ş. olarak, 
Türkiye’nin en önemli markalarından Polipa A.Ş. için 

B
Batı’nın modernizmini Türk geçmișinin görkemiyle harmanlayarak, 

altın renkli detayların eklendiği proje, Polipa A.Ș. Yönetim Kurulu Bașkanı 
Seyit Veral için fevkaladenin fevkinde bir tasarımdır...

Her Şeyden Biraz

yapmış olduğumuz tasarımdan bahsedeceğim sizlere.
Polipa A.Ş. markasının ABD’de serüvenini tamamlamış kuşak 
temsilcisi ve sahibi Seyit Veral ile yapmış olduğumuz toplantılar 
sonucunda anladığımız şey şuydu: Batı’nın bakış açısını ve Türk 
geçmişinin şaşaasını karıştırmamız gerekliydi. Muhteşem bir 
deniz manzarası olan mülk, işimizi kolaylaştırsa da karşımızdaki 
partnerimiz tanınmış bir marka ve kişiydi. Sadece fevkaladenin 
fevkinde olursak tam not alabilecektik. 

Hareketimize girişten başlamaya karar verdik; bu sebeple, 
modernize edilmiş tasarımıyla dikkat çeken bir karşılama alanı 

Barıș Küpçü
baris@movemimarlik.com.tr

dekorasyon
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Tüm ıșık havuzlarımızı asimetrik 
yaparak modern bir șirket havası 

verirken, gold detaylar ekleyerek de 
marka namına modern ve kaliteli bir 
hizmet anlayıșı hissiyatı uyandırdık. 

ilk hamlemiz oldu. Ve istediğimiz şıklık için altın renkli 
detaylar ekledik. 
Bizden istenen ince çizgi için, oldukça modern bir tasarımın 
üzerine ‘‘gold’’ eklemek yürek ister! Tüm ışık havuzlarımızı 
asimetrik yaparak modern bir şirket havası verirken, metal 
detaylar ekleyerek de marka namına modern ve kaliteli bir 
hizmet anlayışı hissiyatı uyandırdık. 

Dönüşümü zor olan alt kat için yine çılgınca bir fikir! 
Polipa markasının ürettikleri günlük hayatımızda 
kullandığımız her şeyde olsa da, sergilenmesi oldukça 
zor ve endüstriyel ürünler. “Neden olmasın? Bu ürünler 
de bizim mücevherimiz, o zaman sergileyelim.” dedik. Bu 
alanda kullandığımız iç bahçe, bodrumda olduğunuzu 
unuttururken, metal detaylar şık bir yerde, tavanda 
kullandığımız aynaysa oldukça ferah bir yerde olduğunuz 
hissini verdi.

Gelelim vizyonuyla bizlerin de ufkunu açan Seyit Veral  
Bey’in odasına... Burada bizi en çok zorlamış olan şey, Seyit 
Bey’in mütevazılığı olsa gerek. İnandığımız ve ikna ettiğimiz 
şey şuydu: “Sizin kişisel olarak kullandıklarınızı kaliteli, şık 
ve sade yapalım ama genel tasarım bizim.” Onay aldık. Kendi 
kullanım alanlarını daha fonksiyonel tasarlarken, odasının 
genel formunu başarıya endeksleyecek çizgilerle oluşturduk 
ve modern tasarımımıza ufak detaylar ekleyerek şık bir 
görüntü elde ettik.

Detaylı fotoğraflar ve videolar için Move İç Mimarlık sosyal 
medya mecralarını ve web sitelerini ziyaret edebilirsiniz. 



www.aksolinemimarlik.com - info@aksolinemimarlik.com
T: +90 532 474 9125

aksoline_mimarlik



Özgün Tasarım, 
Konforlu ve Șık Mekânlar
Aksoline Mimarlık; Ankara merkezli bir iç mimarlık stüdyosu olarak, ku-
rulduğu günden bu yana birçok konut, villa, iș merkezi, ofis, kafe ve sos-
yal alan projelerinin konsept proje tasarımlarını, görselleștirme, anahtar 
teslim uygulama ve kontrolörlük hizmetlerini vermektedir.

Müșterilerimizin günlük ihtiyaçlarını detaylı șekilde belirleyip görsel zevk-
lerine ve ihtiyaçlarına uygun, zaman ve bütçe planlaması ile eș zamanlı 
șekilde organize olup kaliteyi ve profesyonelliği hissedecekleri projeler 
hayata geçiriyoruz.

Projelerin tasarım ve uygulama süreçlerinde, müșterilerimizin akıllarında 
olușabilecek bütün sorulara ve endișelere karșı hassas ve açıklayıcı bir 
tutum sergileyen stüdyomuz; yaratıcı, kișiye özel, estetik ve fonksiyonel 
alanlar yaratmak için detaycı ve maksimum motivasyonda, profesyonel 
tasarım ve uygulama ekibi ile hizmet vermektedir.



Yurt içi ve yurt dıșı mağazalarıyla hizmet vermeye devam eden ödüllü 
Esperanto Furniture’ın kurucusu İç Mimar Alptuğ Öztopcu, markanın 

kurulușuna ve amacına değinerek verdikleri hizmetleri
MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Lüks Mobilya Tasarımı

Esperanto Furniture 

dekorasyon
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endinizden de bahsederek Esperanto 
Furniture’ın kuruluşunu anlatır 
mısınız?
Ankara doğumluyum. Eğitim ve iş hayatımda 
yurt içi ve yurt dışı birçok prestijli projede yer 

aldım. Esperanto Furniture ise, Ankara Siteler’de bulunan, 
geniş yelpazeye sahip bir iç mimarlık ve mobilya firmasıdır.
 
İşinde başarılı olan birçok firmada mesleğimi icra ettim. 
Kendi işimi kurmak için yeterli alt yapının oluştuğunu 
anladığımda 2014-2019 yılları arasında Alptuğ Öztopcu 
İç Mimarlık firmasını kurarak uzun bir süre bu şekilde iç 
mimaride hizmet verdim. Ardından üretimde kısıtlandığımızı 
fark ettiğimde Esperanto Furniture’ı kurdum. Müşteri 
potansiyeli olsun, ekip personellerimiz olsun, beklentilerimizi 
gereğinden fazla karşıladı. Bu, motivasyonumuzu olumlu 
yönde etkiledi.

Esperanto olarak; evinizde estetiği, konforu ve şıklığı bir arada 
bulabilmeniz için lüks, modern ve art-deco tarzlarında üstün 
kaliteli ürünler sunan uzman kadromuzla ve yurt içi ve yurt 
dışında bulunan mağazalarımızla dünyanın her yerinde 
hizmet vermekten gurur duyuyoruz.

K



dekorasyon

Hangi hizmetleri veriyorsunuz? Ürün 
gruplarınızda neler yer alıyor?
Konut, villa, ofis, otel, hastane vb. tüm iç mekânlara ait 
mobilya ürün gruplarımız bulunmakta. Bir diğer ayrıcalık 
olarak Esperanto ailesini projelerinde başarılı kılan, kişiye 
özel mobilya üretimi hizmeti sunmaktayız.

Tecrübeli atölye çalışanlarımız, seçtiğiniz ürünlerde 
malzeme, ölçü ve renk detaylarını istekleriniz ve 
ihtiyaçlarınız doğrultusunda en kaliteli şekilde 
kullanmaktadır. Koltuk takımları, yemek takımları, konsol 
ve TV üniteleri, sehpa ve dresuarlar, aksesuarlar gibi her 
zevke hitap eden ürünlerin yanı sıra, yatak odası için 
karyola, yatak başı, komodin, bench ve makyaj masası gibi 
hareketli ürünlerden; duvar panelleri, mutfak ve banyo 
dolapları, giyinme odaları ve antre dolapları gibi sabit 
ürünlere kadar geniş bir ürün yelpazesi sunmaktayız. İç 
mimarlarımızın tecrübesi ve sizin tarzınızın birleşimiyle 
mükemmelliği evinize taşıyoruz.

Uzman kadromuzla ve hem yurt 
içinde hem yurt dıșında bulunan 

mağazalarımızla dünyanın her yerinde 
hizmet vermekten gurur duyuyoruz.
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Ödüllü bir firma olarak başarılarınızdan 
bahseder misiniz? Size bu başarıları kazandıran 
motivasyonlar neler?
Esperanto beş yıllık bir mobilya firması olarak, üç adet haklı bir 
başarıya imza attı. Ödüllerimizi sayacak olursak:
1-Yılın Lüks Mobilya Üreticisi
2-Ankara’ya Değer Katanlar Ödülleri’nde; Üst Düzey Tasarım 
Mobilya Üreticisi
3-III. Türkiye Lider Marka Ödülleri’nde; Yılın Özel Tasarım Lüks 
Mobilya Markası  
ödüllerine layık görüldük.

Motivasyonumuzu diri tutan unsurlardan biri, müşteri 
memnuniyetinin daima önceliğimiz olmasıdır.

Yurt dışına açılışınız nasıl oldu?
Sosyal medyada aktif bir firmayız. Instagram kitlemiz bizleri bu 
konuda yönlendiren unsurlardan oldu.

Üretimde hangi kriterlere dikkat ediyorsunuz? 
Misyonunuza değinir misiniz?
Projelerde tasarım nasıl ki önemli bir süreçse, aynı şekilde 
tasarımı ergonomik ölçülerde  hazırlayıp daha çok ince 
detayların hâkim olduğu şekilde üretime aktarmaya gayret 
etmekteyiz. Mobilya üretiminde özverili işçilik, zorlu fakat güzel 
bir meziyettir.

Yurt içi ve yurt dışındaki müşterilerle olan 
ilişkilerinizi ve sektörü değerlendirdiğinizde neler 
söyleyebilirsiniz?
İç mimari hizmet veya mobilya üretimi, her ikisi de keyifli 
ve uzun bir süreçtir. Bu süreçte müşteriler ile yakın bağ 
kurmamak elde değil, ailemizin bir paçası olan müşterilerimizin 
memnuniyeti daima önceliğimiz olmuştur.

Mobilya ve iç mimari hizmet grubu, önceki dönemlere nazaran 
son zamanlarda bir hayli revaçta. Sektörde, işinin ehli ve özenli 
bir üretim yapmak bizi ön plana çıkarıyor.

Gelecekte neleri hedefliyorsunuz?
Firmamı kurduğum ilk anlardan itibaren dile getirdiğim 
bir temenni vardır: Dünya markası olmak, önceliğimizin 
müşteri memnuniyeti olması ve dinamik ruhlu bir ekip ve 
personellerimizin bize kattığı başarının haklı gururunu yaşamak 
istiyoruz.  

Dünya markası olmak, önceliğimizin 
müșteri memnuniyeti olması ve dinamik 

ruhlu bir ekip ve personellerimizin 
bize kattığı bașarının haklı gururunu 

yașamak istiyoruz.



Mimarlar 
Buluştu
İç Mimar Beyza Aksöz, 
Hager Elektrik Türkiye ve 
LotusIQ Teknoloji iş birliği 
ile düzenlediği bir etkinlikte 
mimarları buluşturdu. 

Marka tanıtımının yapıldığı kısa bir sunumun 
ardından özellikle mimari açıdan ürünlerin 
tasarıma nasıl adapte olabileceği ve projeler için 
terzi usulü nasıl çözümler sunulduğu konusunda 
katılımcıların bilgilendirildiği etkinlik Beyza 
Aksöz İç Mimarlık ve Tasarım Atölyesi’nde 
gerçekleşti. Farklı materyal ve renk opsiyonlarına 
sahip anahtar priz ürünleri ve otomasyon 
ürünlerinin sergilenmesinden sonra  kokteyl 
ortamında geçilen buluşmada gece boyu karşılıklı 
fikir alışverişi yapıldı.  

davet

BERNA TANVERDİ, BEYZA AKSÖZ, BERFİN BULTAN

İSMET TEKELİ LEVENT ÖZTÜRK

SERHAT İPEK TURAN AYÇİÇEK
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AHMET KILNAMAZHATİCE BAȘTABAK, CENK ÇETİNBOZKURT DEMİRAL

Etkinlik boyunca 
karșılıklı fikir 
alıșverișinin 
yapıldığı 
bulușmada güzel 
bir kaynașma 
ortamı vardı.

AYȘEGÜL YEMEKÇİ

MEHMET MÜLAYİMEVREN AVCIOĞLUEMRAH KAYMAK



Doğal, dayanıklı veya rattan 
malzemelerden yapılan bahçe 

mobilyaları ve dekorasyon 
ürünleriyle açık havada keyifl i 

vakitler sizi bekliyor...

Bahçe Vakti

TEPE HOME

dekorasyon

KUTA HOME
Berjer

TEPE HOME
Sepet 159,85  
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TEPE HOME
Şifonyer 6.200  

H&M
Ayna 579,99  

FUGA MOBİLYA
TV Ünitesi
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BEYMEN-KALİMATA
Sehpa 4.490  
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MUDO CONCEPT
Yemek Seti 81.859,65  
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endinizden de bahsederek 
D’interiors’ın kuruluş sürecini anlatır 
mısınız? 
Nisan 1996’da Ankara’da doğdum. 2014’te TED 
Ankara Kolejinden mezun oldum. 2020’de Bilkent 
Üniversitesi İç Mimarlık ve Çevre Tasarımı lisans 

eğitimimi tamamladım. Kendimi bildim bileli psikolojiye, 
edebiyata, mimariye hayran biriyim. Tasarımcı olmayı, kendi 
tasarımlarımı inşa etmeyi ve en çok da insanları anlayıp 
onların ihtiyaçlarına yönelik konfor alanları yaratmayı çok 
istedim. Her şey önce inanmakla başlıyor. Her zaman, önce 
kendine inanan, “Bu işte zorlanırsın.” diyen kişilere meydan 
okuyan biri oldum diyebilirim. İdeallerim yönünde çalıştım ve 
kendi iç sesimi dinledim. Biz tasarımcılar ve mimarlar olarak 
etrafımızdaki yenilikleri gözlemlemek, farkındalık oluşturmak 
durumundayız. Yeniliklere ayak uydurup yaratıcılığımız 
ile tasarımlarımızı vizyonumuz ve gücümüzle birleştirerek 
hayallerimizi gerçekleştiriyoruz. İşte bu düşünce ve vizyon ile 
kendi markamı, D’interiors’ı ortaya çıkardım. 

Projelerinizde oldukça şık tasarımlarınız 
olduğu görülüyor. Peki, siz tarzınızı nasıl 
tanımlıyorsunuz?
Projelerimde, tasarımlarımda minimalizm vizyonu ile sıcak, 
yumuşak yaklaşımları birleştiriyorum. “Yaşamda sadeleşme” 
anlayışını takip ediyorum. İç mekânlarda yumuşak dokunuşlar 
ile minimalist tarzı benimsiyorum. Minimalizm yaşamda 
sadeleşmeyi getiriyor. Sade bir yaşam, kararlarımızın daha 
net bir çizgide ilerlemesini sağlıyor, çünkü çevremizdeki her 
eşyanın zihnimizde bir yansıması var ve gereksiz olan her şey 
belleğimizde fazladan yer kaplayarak bizi hantallaştırıyor. Bu 
nedenle önümüzdeki dönemde yumuşak, daha az renkli ve 
sade tasarımların öne çıkacağını düşünüyorum. Kullanılan 
malzemelerin yanında tasarımlarda renkler çok önemli. 
Mekânların rengi, insan psikolojisini etkiliyor. Yeni dönemde bej 
ve kahverengi gibi renklerin giderek daha fazla kullanıldığını 
göreceğiz. Ben de tasarımlarımda minimalizim yaklaşımı ile 
ahşap, kumaş, pürüzsüz, yuvarlak şekiller, formlar kullanmayı 
seviyorum. İster bir apartman dairesi ister bir kır evi olsun, 

K
Etrafındaki yenilikleri gözlemlemenin ve farkındalık olușturmanın önemli 

olduğunu vurgulayan İç Mimar Didem Tan, tasarım anlayıșını ve müșterileriyle 
olan ilișkilerinde nasıl bir yol izlediğini MAG Okurlarıyla paylașıyor.

D’interiors
Minimalist Tasarımlar

dekorasyon

DİDEM TAN
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dinteriorss

binanın mobilyaları ve yapısı için bu çizgiden ilerliyorum. En önem 
verdiğim diğer bir başlık ise sürdürülebilirlik. Sürdürülebilirliğin 
anahtarı, gereksiz her türlü eşya ve nesneden kurtulmak. 
İhtiyaçlarımızda doğa dostu malzemeleri kullanarak tercihimizi 
doğadan ve sürdürülebilirlikten yana kullanmak. Diğer önemli husus 
ise teknoloji. Bugünün dünyasında teknolojiden bağımsız bir ev 
düşünemeyiz. Akıllı ev sistemleri ile yatırımcılarımızın ister evlerini 
ister ofislerini çok daha güvenli ve kolay yaşanır hale getirebiliyoruz. 
Her tür sensor, uzaktan kumandalı anahtar, zamanlayıcı, sesli asistan 
ve akıllı cihaz; herhangi bir daire veya ofis için büyük bir kolaylaştırıcı. 
Zamana ve güneşe duyarlı perdeler yaşamımızı kolaylaştıran 
yardımcılar olarak karşımıza çıkıyor. Ben bu tür yardımcıları 
projelerime dahil etmeye özen gösteriyorum.

Kendi tarzınızla müşterinizin istediğini nasıl orta 
noktada buluşturuyorsunuz?
Bu bir iletişim süreci diyebilirim. Bu süreçte geri bildirim almak önem 
kazanıyor, karşılıklı birbirimizi, yapabileceklerimizi, beklentileri ve 
ihtiyaçları ortaya koyuyoruz. Bir noktadan sonra artık aynı işin birer 
parçası ve paydaş oluyoruz. Görsel sunumlar oluşturarak, tasarım 
fikirlerimi ve tarzımı iş yaptığım paydaşlarımıza net bir şekilde 
aktarıyorum. Renk paletleri, malzemeler, mobilya ve dekorasyon 
öğeleri gibi unsurları görsel olarak sunarak aynı frekansı yakalayıp 
ortak bir vizyon oluşturmaya çalışıyorum. Bunu yaparken yani 
paydaşlarımızın istekleriyle kendi tarzımı birleştirirken esnek olmaya 
özen gösteriyorum. Geri bildirimleri dikkate almak ve gerektiğinde 
bu geri bildirimleri kendi tasarımıma uyarlayarak tasarımda 
değişiklikler yapmak ortak noktada buluşmayı kolaylaştırıyor. Bu 
noktada esneklik, müşterinin isteklerini önemseyen bir yaklaşım 
ile uyum ortamı oluşturuyor. Diğer yandan bizler iç mimar olarak, 
paydaşlarımızın ihtiyaçlarını karşılayacak yaratıcı ve fonksiyonel 
tasarımlar sunmalıyız. Estetik kaygılarla birlikte pratik ve kullanışlı 
çözümler sunmak çok önemli. Bütçe ve zamanın da etkili bir şekilde 
yönetilebilmesi gerekir. Projenin bütçesini baştan belirlemek, 
maliyetleri kontrol etmek ve yatırımcı ile sürekli iletişim halinde 
olmak, ihtiyaç duyulan konfor alanını oluşturur. Asıl hedef takvim, 
süreçleri iyi yöneterek projenin zamanında tamamlanmasıdır. Kaliteli 
malzemelerin ve işçiliğin tercih edilmesiyle uzun ömürlü, dayanıklı 
ve estetik olarak tatmin edici sonuçlar yaratmaktır. Benim için önemli 
olan; projenin sonunda hem yaratıcının hem de kullanıcının, ortaya 
çıkan eserden tatmin olmasıdır.   



Lansman Öncesi 
Dostlara 
Ön Tanıtım
Z Grup imzası taşıyan Lagun 
Villa, başkentin önde gelen 
isimlerinin katıldığı şık bir 
davetle tanıtıldı. 
Firmanın Yönetim Kurulu Başkanı Kerem Eren 
ev sahipliğinde gerçekleşen davette, konuklar 
“Hayallerinizdeki gibi” mottosoyla yolan çıkan Lagun 
Villa’yı yakından keşfetme fırsatı buldu. Projenin 
tanıtımıyla başlayan etkinlikte Kerem Eren, Lagun 
Villa’yı üç yıllık bir süreçte geliştirdiklerini ifade 
ederek “Lagun Villa’nın lansman öncesi ön tanıtımını 
dostlarımıza yapmak istedik. Müşteri değil, yeni 
komşularımızı arıyoruz. Bizleri böyle önemli bir günde 
yalnız bırakmadığınız için başta sizlere ve projemizde 
emeği geçen herkese çok teşekkür ediyorum.” dedi. Canlı 
müzik ve şık sunumlar eşliğindeki davet oldukça keyifli 
geçti. 

davet

AHMET-BANU BAYDAR DİLAY ERBAKAN

ARZU-ÖMER SEVİNÇ

GÜL-KEREM EREN
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ATİLLA AYTUN RECEP ALİ-BAHAR ERDOĞAN ALTAN LİMAN TULGA DAL

BERİL ÇAVUȘOĞLUSEZİN-HACI ALTINOKRAMAZAN ȘİMȘEKYEȘİM ȘİMȘEK

Otuz iki 
özel villanın 
bulunduğu 
ve 47.000 
metrekare 
arsa üzerinde 
konumlanan 
Lagun Villa 
misafirlerden 
tam not aldı.



davet

CAN ÇAVUȘOĞLU

AHSEN DEMİRCİ

DAMLA-ETKİN PERÇİNER EDA BEKİȘOĞLU

Eșsiz konum 
ve rahat ulașım 
avantajı ile șehrin 
içinde, kalabalığın 
dıșında olan proje 
hakkında bilgi alan 
misafirler; canlı 
müzik ve lezzetli 
ikramlar sayesinde 
keyifl i bir akșam 
geçirdi. 

MİNE EREN BAL-TAHA BALLEVENT BALCISELEN BAYÜLKEN PAMUKSUZ-ONUR PAMUKSUZ
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DİLEM-YİĞİT KAYMAZ MERVE EREN

SERKAN-AYÇA YILDIZȘEBNEM-FATİH KANDEMİRSERKAN GÜLEÇ

İSMAİL KAYAGÖKHAN DENİZHAN
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Kendi ismiyle kurduğu gayrimenkul ve danıșmanlık firmasında uzman 
ekibiyle gün geçtikçe büyüyen ve İstanbul’dan sonra Bodrum’da da bir 

portföy olușturarak çalıșmalarına devam eden Derya Demirli, nitelikli ve lüks 
konuta olan talebin artıșını ele alarak dikkat edilmesi gerekenlere değiniyor ve 

sektöre dair öngörülerini paylașıyor...

Gayrimenkulde Maksimum Kazanç
Derya Demirli

röportaj

DERYA DEMİRLİ



ncelikle kendinizden ve 
ekibinizden bahseder misiniz? 
Derya Demirli Gayrimenkul ve 
Danışmanlık ne zaman, hangi 
amaçla yola çıktı?
Almanya doğumluyum. Beykent 

Üniversitesi yüksek lisans mezunu olup 2009 yılında, 
inşaat sektörünün köklü şirketlerinden Soyak Yapı’da 
gayrimenkul sektörüne adım attım. 2012 itibarıyla ise 
Kiler GYO - Sapphire Residence Satış Müdürü olarak 
görev yaptım.  Satış ofisleri sürecinde; satış birincilikleri, 
toplu satışlar, yüksek rakamlı çok sayıda başarılı satış 
gerçekleştirdim. 2018 yılında Sapphire Residence’ta 
kendi adımı taşıyan gayrimenkul ofisimi kurdum. On beş 
kişiden oluşan uzman iş arkadaşlarımızla ve gün geçtikçe 
büyüyen ofisimizle aynı profesyonellik ve özenle çalışarak 
müşterilerimize hizmet vermeye devam ediyoruz. Başta 
anlaşmalı projelerimiz olmak üzere; lüks rezidans, villa, 
ofis olarak çalışıyoruz.  İkinci el satış ve kiralama sürecini 
yoğunlukla takip ediyor ve başarıyla gerçekleştiriyoruz.

Ö
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Her geçen gün lüks konuta olan talebin artmasının 
nedeni nedir sizce?
Türkiye, özellikle İstanbul, her zaman cazibe merkeziydi ama son 
yıllarda bu talep daha da arttı. Aslında sadece lüks konutlar için 
değil, tüm konut çeşitleri, hatta arsalar için de yoğun talep var. 
İnsanlar artık sadece barınma ihtiyacını karşılamak için konut 
satın almıyor. Satın alacağı konutu alırken, bir yaşam tarzını da satın 
alıyor. İnşaat şirketleri çok güzel projeler yapıyorlar, iç dekorasyonlar 
artık hayalinizin ötesine geçebiliyor. Hal böyle olunca lüks daha 
da seviliyor, talep görüyor. Bunun dışındaki sebeplerinin arasında, 
komşu ülkelerde yaşanan olumsuzlukların da rolü var. Rusya, 
Ukrayna, İran’dan ciddi bir göç aldık. Bu anlamda Türkiye gerek 
yatırım gerekse oturum için güvenli liman olarak kabul görüyor. 
Yurt içi talep de buna eklenince fiyat artışları ve kârlılık dünya 
ortalamasının oldukça üstünde. Bu, doğal olarak talebin de her 
geçen gün artmasına neden oluyor.

Nitelikli konut alırken dikkat edilmesi gerekenler 
nelerdir?
Lokasyonunun; hızlı değer kazanacak, işinize yakın, merkezî bir 
bölgede olması önemlidir. Emsal değerler ile mutlaka karşılaştırma 
yapılmalı ve konutun avantajlı olduğundan emin olunmalıdır. 
Alınan konutun zemini, depreme dayanıklılığı ve inşaat kalitesiyle 
ilgili tüm güvenceleri tek tek kontrol etmeli veya sorgulamalısınız. 
Konutunuzu ister projeden, isterseniz bireysel satıcılardan satın 
alın, tapusu ile ilgili tüm kontrolleri detaylı bir şekilde mutlaka 
yapın. Taksitli alımlarda, ödemelerinizin bütçenize uygunluğunu 
ve avantajlarını kontrol edin. Bunlar bizden size tavsiyeler olabilir. 
Bizim gibi, sizin önceliklerinizi ve yatırımınızı önemseyen emlak 
ofisleriyle de çalışabilirsiniz. Onların yönlendirmelerine kulak 
verin, unutmayın ki yaşadığınız bu süreçler onların işi, tecrübeye 
güvenin. 

röportaj



Sizi sektörde öne çıkaran özellikler neler? 
Müşterileriniz sizi neden tercih ediyor?
On iki yıllık tecrübemiz ve güvenilir olmayı her şeyin önünde 
tutmamız en önemli şirket değerlerimizdir. Müşteri ve çözüm odaklı 
bir hizmet veriyoruz. Önceliğimiz her zaman müşterimizin satılık-
kiralık ihtiyacını iyi şekilde analiz ederek en iyi çözümü sunmak 
ve minimum riskle maksimum kazanç sağlamalarına katkıda 
bulunmaktır. Sektöre ilk başladığım zamanki müşterilerimle hâlâ 
çalışırım. Uzun süredir çalıştığımız devamlı müşterilerimiz ve bu 
müşterilerimizin tavsiyesi ile kazandığımız yeni müşterilerimizle 
gücümüze güç katıyoruz diyebilirim. Ayrıca ofiste birlikte 
çalıştığım, birbirinden değerli ve yetenekli tüm arkadaşlarım 
minimum üniversite mezunudur, çok da başarılılardır. Gayrimenkul 
sektöründe arkamızdaki müşteri desteği ve ekip arkadaşlarımla 
tercih edilen güçlü bir markayız.

Sektöre dair öngörüleriniz neler?
Gayrimenkul sektöründe pandemi döneminin etkileri hâlâ 
devam ediyor. Pandemi bitmeden başlayan Ukrayna-Rusya savaşı, 
bölgemizdeki olumsuz etkileri daha da artırdı. Bu dönemde yeterli 
konut arzı olmayınca artan iç ve dış talebi piyasa karşılayamadı ve 
fiyatlar gerek satılıkta gerekse kiralıkta hızla arttı. Gayrimenkul 
bu dönemde en değerli yatırım aracı haline geldi. Önümüzdeki 
dönemde de maliyet ve talep artışları sebebiyle fiyat artışlarının 
devam edeceğini öngörebiliriz. Konut stokumuzu bu dönemde 
artırabilirsek sektör olarak güzel günler bizi bekliyor. Bu dönemde 
bölgesel, finansal değişimleri ve müşterilerin talebini iyi takip 
edenler, önceki dönemlerde olduğu gibi yine gayrimenkul 
sektöründen çok kazanacak ve müşterilerine çok kazandıracaktır. 



Maxxmora’dan 
Açılışa Özel 
Davet
Dış mekân mobilyaları üreten 
Maxxmora Outdoor Living 
Concept, özel bir davet ile global 
marka lansmanını gerçekleştirdi.

İstanbul Etiler’de yer alan, Türkiye’deki ilk showroom’unda 
verdiği davete yurt içi ve yurt dışından pek çok tasarımcı, 
mimar ve özel davetli katıldı. Markanın kurucusu Immanuel 
Özyürek ve eşi Anna Özyürek’in ev sahipliğindeki etkinlikte 
konuklara gelecek sezon için yapılan iş birliklerinin müjdesi de 
verildi. 

davet

DAPHNE BEHAR, MARSEL BEHAR

HAKAN HELVACIOĞLU AYȘEGÜL HOTİÇ

BULUT REYHANOĞLU BERNA SAĞLAM NAİPOĞLU
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ÖZLEM AVCIOĞLU İDİL LÜLECİ GÖKAY GÜNDOĞDU DİDEM BAĞRIAÇIK

MARCO SUSANI, DEFNE KOZ, ANNA ȘAKRU ÖZYÜREK, IMMANUEL ÖZYÜREK MELTEM KAZAZ

Markanın 
global açılıșına 
iș ve cemiyet 
hayatının önde 
gelen isimleriyle 
tasarımcılar ve 
mimarlar katılım 
gösterdi.



davet

Lansman 
gecesinde, 
gelecek iș 
birliklerini de 
konuklarla 
paylașan marka 
kurucuları, 
misafirlerle tek 
tek ilgilendi.

GÖKHAN AVCIOĞLU MERVE SAKMAN YELDA İPEKLİ EMEK KÜLÜR

ESRA KAZMİRCİ MİRELA CERİCA MORİS KOHEN, PINAR HACIRAİFOĞLU
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Ferforje Villa Projelerimiz  •  Ferforje Salıncak  •  Ferforje Yatak  •  Ferforje Sedir  •  Dekoratif Demir İmalatları
Pencere Korkuluğu  •  Bina Giriş Kapısı   •   Bahçe Duvar Korkuluğu  •  Raylı Garaj Kapısı  •  Bahçe Giriş Kapısı

Merdiven Korkuluğu  •  Ev Aksesuarları  •  Panel Çit Sistemleri

serhanilceferforje

FERFORJE DEMİR KORKULUK SİSTEMLERİ

32. Sokak Numara: 12/F Ostim / Ankara       T: 312 395 44 42      Gsm: 0533 467 41 42

w w w . s e r h a n i l c e . c o m . t r -  w w w . s e r h a n i l c e . c o m
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odrum’daki gayrimenkul sektörü hakkında 
ne düşünüyorsunuz?
Türkiye’nin parlayan incisi olan Bodrum, hem yerli 
hem de yabancı yatırımcılardan yoğun ilgi gören 
bir yer. İlginin de getirmiş olduğu gayrimenkul 
sektöründeki hareketlilik, görmezden gelinemez bir 

hal aldı. Bunda uluslararası marinaların, lüks turizmin ve şehir 
hayatından uzak olması gibi etkenlerin payı oldukça büyük.

B

Proje geliștirme, pazarlama, ekspertiz, gayrimenkul müșavirliği gibi
pek çok hizmetleri bulunan GYG Bodrum Gayrimenkul AȘ kurucusu

Umut Önder Altıntaș ve ortağı Gökmen Yüzbașıoğlu, Bodrum’daki trendleri 
ele alarak sektörü değerlendiriyor.

Bodrum’da Doğru Yatırım

GYG Bodrum Gayrimenkul AŞ

röportaj

GYG Bodrum Gayrimenkul AŞ olarak 
Bodrum’daki faaliyet alanlarınız neler?
Proje geliştirme, gayrimenkul yönetimi, varlık yönetimi, 
yatırım projeleri, ticari yatırım projeleri, arsa yatırım 
projeleri, uluslararası yatırım, mimari proje danışmanlığı, 
kira getirili gayrimenkul tasarrufu, VIP gayrimenkul, lüks 
konut, VIP yat satış ve kiralama hizmetleri gibi birçok 
uzmanlık konumuz bulunmaktadır.

UMUT ÖNDER ALTINTAȘ
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röportaj
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UMUT ÖNDER ALTINTAȘ

Bodrum, yerli ve yabancı yatırımcıyı 
tek paydada bulușturan evrensel bir 

bölge durumunda. Yaz sezonunun 
da gelmesi ile gayrimenkul satıș ve 

pazarlamaları hız kazandı.

Hangi hizmetleri veriyorsunuz?
Birçok hizmetimiz bulunmaktadır. Başlıca; pazarlama ve 
satış, proje geliştirme, ücretsiz ekspertiz ve gayrimenkul 
müşavirliği diyebiliriz.

Pazarlama stratejileriniz neler?
Sosyal medyanın gücüne inanan bir ofisiz ve bunun 
dünyaya açılan bir kapı olduğunun farkındayız. Bu 
sebeple bütün sosyal medya hesaplarımızda portföyün 
sponsorlu paylaşımları yapılarak büyük kitlelere 
ulaşıyoruz. Profesyonel fotoğraf, drone ve sanal tur çekimi 
ile görünürlüğü arttırmanın yanı sıra gayrimenkulü 
geziyormuşçasına hizmet sunarak detaylı sunum yapıyoruz. 
Bunlara ek, projelerimizin açık davet organizasyonlarını 
gerçekleştirerek pazarlama stratejimizi desteklemekteyiz. 
Doğru satış ve pazarlamanın tek yolu, her portföyü özen ve 
titizlikle çalışarak profesyonel hizmet sunmaktan geçer.

Bodrum’daki gayrimenkul satış trendi 
hakkında yorumlarınız neler?
Bodrum, yerli ve yabancı yatırımcıyı tek paydada 
buluşturan evrensel bir bölge durumunda. Yaz sezonunun 
da gelmesi ile gayrimenkul satış ve pazarlamaları hız 
kazandı. İstatistik ve veri analizi birimimizin her ay 
hazırlamış olduğu satış raporları ile takipteyiz. Konum ve 
sosyal donatıları ile yatırımcıların gözdesi olan Bodrum’da 
satış trendinin yükselerek devam etmesini öngörüyoruz.

Sizce gayrimenkul yatırım ve danışmanlığı için 
tercih edilmenizin sebebi nedir?
Gayrimenkul yatırımlarında güvenilir, size zaman ve 
para kazandıracak, tecrübe ve bilgi birikimi sayesinde 
pek çok yanlışı sizin adınıza doğruya çevirerek 
gücünüze güç katacak bir çözüm ortağına ihtiyacınız 
olacak. Alışılmışın dışında sunmuş olduğumuz satış 

ve pazarlama hizmetlerimizin yanı sıra Türkiye’nin en 
dinamik gayrimenkul liderlerinden oluşan ekibimizle yerel 
ve uluslararası pazarlarda yatırımlarınızın en üst seviyede 
değerlendirilmesine yönelik çalışıyor, 7/24 kesintisiz hizmet 
sunuyoruz.

Yatırım yapmanın doğru bir zamanı var mıdır?
Doğru zamandan ziyade, doğru yatırım vardır. Profesyonel 
ekibimiz ile sunduğumuz hizmetler sayesinde ekonomik 
parametre ve çevresel faktörlerin etkisi altında kalmadan, 
kazanan ve kazandıran yatırımlar yapabilirsiniz. 



Kralın 
Doğum 
Günü 
Kutlandı
Birleşik Krallık Millî Günü, 
büyükelçilik konutunda 
düzenlenen şık bir 
resepsiyonla kutlandı.

Türk ve yabancı misyon temsilcileri ile çok sayıda 
davetlinin katıldığı etkinliğe Birleşik Krallık Türkiye 
Temsilcisi Jill Morris CMG ev sahipliği yaptı. 
Resepsiyonda bir açılış konuşması Büyükelçi Morris 
hem Türkiye’nin yüzüncü yılını hem de Britanya 
kralının doğum gününü kutladı. Dışişleri Bakan 
Yardımcısı ve AB Başkanı Büyükelçi Mehmet Kemal 
Bozay ise konuşmasında iki ülkenin dostluğuna ve 
geçmişine değindi. 

davet

JILL MORRIS KEMAL BOZAY

ANGELA DE CRUZ JOAO CHANTRE JOEP-CARMEN WIJNANDS

PETERIS VAIVARS RINA OKUMURA VAIVARA
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Kralın 
doğum günü 
sebebiyle 
verilen 
resepsiyona 
çok sayıda 
yabancı 
misyon 
temsilcisi ve 
davetli katıldı. 

MARIELA SAGEL NELSON ESPADA-PATRICIA BEATRIZ SALAS JULIANA BENOVA-JAN PSENICA

MARIA EDUARDO GRILLO-JAIME LEITAO SHERLY-JEFF FLAKE



Unutulmaz 
Tadım 
Etkinliği
2BSocial’ın şık mekânında 
unutulmaz bir tadım 
etkinliği gerçekleşti. İş ve 
cemiyet hayatının önde 
gelen isimlerinin katıldığı 
organizasyonda konuklar, eşsiz 
tatları deneyimleme fırsatı 
buldu.

Etkinliğin ilk gününde davetliler, Hazer Çelikli’nin 
anlatımı ile nefis İtalyan ürünlerini tanıdı. İkinci günde 
ise Çelikli, konukları İskoçya yolculuğuna çıkardı. 
Katılımcılar, lezzetin ve şıklığın buluştuğu gecede enfes 
seçkileri tatmanın yanında keyifli sohbetlere dalarken 
muhteşem bir ortamda unutulmaz anılar biriktirdi. 

davet

METİN TAȘTUBA LÜLECİ ALAÇAM

HAZER ÇELİKLİBOZKURT-İREM CELTEMEN

MJUSTAFA BARAN CELTEMEN PINAR CELTEMEN
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BERİL-HAKAN DİNÇER NİL CİRİTOĞLU

Hazer Çelikli’nin 
uzmanlığı 
sayesinde 
davetliler, 
ürünlerin 
karakteristik 
özelliklerini ve 
eșsiz tatlarını 
keșfetme fırsatı 
buldu.

DENİZ TAȘ ÇAĞLAR EKİNCİ

GÖZDE İKİZERSERTAÇ ESİNMERVE TIĞLIÇAĞDAȘ EKİNCİ, KAAN SÖNMEZ



İtalyan Şef ile 
Yeni 
Koleksiyon 
Kutlaması
Adil Işık Group çatısı altındaki Love 
My Body, Moda Tutkusu ile birlikte 
hayata geçirdiği yeni koleksiyonu 
için “23 Yazı” konseptli özel bir 
akşam yemeği düzenledi.

Birlikte on altıncı sezonu tamamlayan Moda Tutkusu ve Love 
My Body’nin yeni koleksiyonu Yasemin Öğün ve Zehra Işık 
ev sahipliğindeki bir yemekle tanıtıldı. İş, sanat, cemiyet ve 
moda hayatının ünlü simalarının katıldığı kutlama daveti, 
Marcello’nun şefi Luigi Mariconda’nın geceye özel hazırladığı 
lezzetlerle taçlandırılarak hafızalarda yer etti. 

davet

ZEHRA IȘIK, PELİN KAYA

ÖZLEM AVCIOĞLUNAZLI ÇELİK

BURCU ESMERSOY, YASEMİN ÖĞÜN
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MUSTAFA AYATA, BELİZ BARAN İSMAİL POLAT TUĞÇE KILINÇLI

AYȘEGÜL ULUÇ MERT ASLAN, AHMET GENCEHAN GAMZE ERÇEL

Modaseverler 
ve moda basın 
temsilcilerinin 
de katıldığı 
yemekli tanıtım 
daveti, konuklara 
oldukça 
eğlenceli bir 
akșam yașattı.
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ncelikle D’Lueur Atelier’in 
kuruluşuna değinir misiniz? Ürün 
yelpazenizde neler bulunuyor? 
D’Lueur Atelier 2023 yılında, 
mükemmeliyetçilik, zarafet ve özgünlük 
gibi değerleri yansıtan yüksek kaliteli çanta 

tasarımları üretmek için kurulmuştur. Marka, el işçiliği ve 
detaylara verilen özenle tanınmakla beraber lüks çanta 
tutkunlarının beğenisini kazanmıştır. D’Lueur Atelier’in ürün 
yelpazesi, çeşitli çanta modellerini içermektedir. Zarif ve şık 
el çantaları, özel etkinlikler ve davetler için clutch modelleri, 
günlük kullanıma uygun omuz çantaları ile mükemmel bir 
tamamlayıcı aksesuardır. 

Galaksi isimlerinden oluşan koleksiyonlarınız 
var. Bu isimlere nasıl karar verdiniz? 
Koleksiyon, gökyüzünün büyüleyici ve gizemli evreninde 
ilhamını bulmuştur. İsimlerini evrende parıldayan 
yıldızlardan alan bu koleksiyon, çantalara benzersiz bir 
büyü ve ışıltı katmaktadır. Koleksiyon, göz alıcı ve sofistike 
tasarımlarıyla dikkat çektiği için her bir çantaya, ismini 
taşıyan galaksinin eşsiz özelliklerini yansıtan detaylarını 
vermek istedim. Mesela gümüş renk Canopus clutch 
çantamız, parlaklığı ve büyüklüğüyle tanınan bir süper dev 
yıldızı temsil ederken, Rigel, Orion takımyıldızında yer alan 
etkileyici bir yıldızın zarafetini yansıtmaktadır. Bu nedenle 
D’Lueur Galaksi Koleksiyonu ile gökyüzündeki ışıltıyı 
yaşatmak için bu isimlere karar verdim.

Ürünleriniz nasıl ortaya çıktı? Renk ve malzeme 
seçimindeki ilerleyişinizi anlatır mısınız?
Öncelikle, renk ve dokusu konusunda uzun süre araştırma 
yaptığımı söylemek isterim, çünkü bir çantadan ne istiyorsam 
bu çizgiden devam ederek kişiye kendini özel hissettirecek 
kumaşı ve rengi seçmem gerekiyordu. En doğru tercihin 
kesinlikle yüzde yüz saten kumaş, el işlemeli Swarovski 
detayları ve o senenin renkleri olmasına karar verdim. Tüm 
Galaksi Koleksiyonu bu şekilde ilerliyor ve geri dönüşler 
çok güzel. Çantalarımızda kullanılan saten kumaş, lüks ve 
zarif bir görünüm sağlarken ipeksi dokusu ve yüksek kaliteli 
yapısıyla çantalarımıza sofistike bir hava katıyor. Saten 
kumaş, zarafetini her an hissettiren bir dokunuş sunuyor. El 
işlemeli Swarovski detayları ise çantalarımızı gerçek birer 
mücevhere dönüştürüyor. Özellikle “Rigel” modeli bunun en 
güzel örneği.

Sizce D’Lueur Atelier kadını nasıldır?
D’Lueur kadını her zaman gözümde zarif bir duruşa sahiptir. 
Hem içsel hem de dışsal olarak kendini elegan bir şekilde 
ifade eder. Tarzı, incelikle seçilmiş detaylarla harmanlanır ve 
her zaman dikkat çekici bir görünüme sahiptir. Kendi kişisel 
stilini yansıtabilme yeteneğine sahiptir. Kendine özgü tarzı, 
modayı takip ederken bile kendi ifadesini korur. Tabii ki, her 
kadın benzersiz özelliklere ve kişiliğe sahiptir, bu yüzden 
D’Lueur markasını temsil eden kadınlar da farklılık gösterse 
bile benim gözümde hepsi bu tanıma birebir uyuyor ve bu 
durum oldukça hoşuma gidiyor.  

Ö

Zarif ve șık çanta markası
D’Lueur Atelier’in kurulușuna

değinen marka sahibi Tansu Bașaran, 
tasarımlarındaki renk ve malzeme 

seçimini anlatarak D’Lueur
kullanıcılarını tanımlıyor.

Işıltısını 
Gökyüzünden

Alan Tasarımlar

D’Lueur Atelier 

TANSU BAȘARAN

röportaj





Brooks 
Brothers Açılışına 
Yoğun İlgi
Amerika’nın köklü giyim 
markalarından Brooks Brothers, 
Gordion AVM’deki açılışını 
muhteşem bir kokteylle 
gerçekleştirdi.

Markanın lansman davetine Ankara sosyal yaşantısının önde 
gelen isimleri ve modaseverler yoğun ilgi gösterdi. Ünlü caz 
sanatçısı Terry Jorrys’in verdiği muhteşem konserle başlayan 
açılışta davetliler Brooks Brothers ürünlerini yakından 
inceleme fırsatı buldu. Gün boyu ikram edilen aperatifler 
açılışa renk katan güzel detaylardan bir tanesi oldu. 

davet

UĞUR-CANAN ÖZDEMİR
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ÖMER SABRİ YOLAȘ ÖZDE ÖZDEMİR VEYSEL KARAKILINÇ NEZİH ALLIOĞLU

MURAT DALGIÇ

205 yıllık deneyimi 
ile klasik çizgileri 
modern tarzda 
yorumlayan 
Brooks Brothers’ın 
2023 ilkbahar-yaz 
koleksiyonunda; 
modern, șehirli 
kadın ve erkeğin 
favorisi olacak 
parçalar ön 
planda.

İREM ERGİNTERRY JORRYS SERAP AYTEKİN



davet

GÜRBÜZ BEKİȘ SÜLEYMAN-AYLİN CANPOLAT BEKTAȘ KARATEPE

MELDA-RECAİ GÖKSU RESUL HOLOĞLU BURAK SARIBAY
156

ȘENER YAMANGÜLÇİN GAZİOĞLUGÜLCAN NALBANTOĞLUMETE BAYKARA

Güncel moda 
anlayıșıyla yepyeni 
tasarımlar sunan 
Brooks Brothers, 
Amerika stilinin 
ikonik parçalarını 
modern ve yenilikçi 
bir bakıș açısıyla 
yorumlayarak 
koleksiyonda 
zamansız bir stil 
sunuyor.

ERAL-ZEYNEP KARAYAZICI EVREN KALAYCIOĞLU DEMET PEKİNCE



ȘENER YAMANGÜLÇİN GAZİOĞLUGÜLCAN NALBANTOĞLUMETE BAYKARA

Güncel moda 
anlayıșıyla yepyeni 
tasarımlar sunan 
Brooks Brothers, 
Amerika stilinin 
ikonik parçalarını 
modern ve yenilikçi 
bir bakıș açısıyla 
yorumlayarak 
koleksiyonda 
zamansız bir stil 
sunuyor.

ERAL-ZEYNEP KARAYAZICI EVREN KALAYCIOĞLU DEMET PEKİNCE
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oda son birkaç yılda logo ağırlıklı oldu. Artık 
insanlar “eski tarz” stilleri tercih ediyorlar ve 
bu oldukça klas. Zarif ve klasik stiller fazla 
göz önünde olmaya başladı. Tek renk bir 
kıyafetin kişiyi daha zengin göstereceğini 
savunan kadınlar var. Zenginlik denince, 

takılan mücevherler veya gardırobunuzdaki kürklerle bunu 
anlamlandırıyorduk. Daha sonra el çantalarımızın üzerindeki 
logolarla etiketlendi. Şimdi ise bu zenginliği daha sessiz halde 
sergileme değişimine geçilmekte. Sessiz lüks (quiet luxury) 
dediğimiz konu tam olarak bu.

İmza kumaşlar, çekici tasarımlar detaylarından uzaklaşmıyor 
ve logoya biçilen fiyattan daha çok işçiliğe önem artmış 
durumda ve belirlenen fiyatlar bu işçilik için alınmakta. 

M

Moda-Tekstil Tasarımcısı Beliz Acıpayamoğlu, MAG Okurları için “sessiz 
lüks” konusunu ele alıyor. 2023’ün büyük trendlerinden olan logosuz șıklığı 

anlatırken yaz ayları için ofis kombin önerilerini de veren 
modacı sezonun nabzını tutuyor...

Beliz Acıpayamoğlu
Sessiz Lüks

modanın içinde

Tasarımcılar sezondan sezona giyilmesi planlanan 
parçalar yaratmakta. Zenginliğin artık yeni bir anlamı 
var: “Sessiz lüks” 2023’ün en büyük trendlerinden biri. 
Logosuz trendlere hazır mısınız? 2021’de pandemi 
dönemi kısıtlamaları azalmaya başladığında moda 
trendleri, parlak renkler, yüksek sesli baskılar ve vücut 
gösteren stiller giyinilmeye başlanmıştı; fakat ekonomi 
kaynaklı problemlerden ötürü moda trendlerinin 
değişmesinin mantıklı olabileceği söylendi.

“Gizli zenginlik” olarak da bilinen “sessiz lüks” hareketi, 
zenginlik hakkında varsayılan her şeyi tersine çevirirken 
aynı zamanda minimalizmi destekliyor, 90’lar ve 
2000’lerle şatafatlı her şeyin son zamanlarda yeniden 
canlanmasından dolayı yeni bir soluk yaratıyor.



“Gizli zenginlik” olarak da bilinen 
“sessiz lüks” hareketi, zenginlik 

hakkında varsayılan her șeyi 
tersine çevirirken aynı zamanda 

minimalizmi destekliyor.

13eliz 

Daha önce zenginliği düşünürken Louis Vuitton el çantalarından 
Cartier bilekliklerine kadar her şeyi kaplayan logolarla dolu bir 
kişi hayal ederdik; ancak, sessiz lüks artık zenginliği bu şekilde 
somutlaştırıyor. Genellikle bir kapsül gardırobunun tek amacı 
şık ve zamansız parçalar. “Sessiz lüks” önerileri gündemde şöyle: 
Klasik bir blazer ceket, yuvarlak yaka “basic t-shirt”, özel dikim 
pantolon.

“It girl” olarak bildiğimiz, stiliyle, farklı duruşuyla genç kadınlara 
örnek olan, dönemin kadınını temsil eden ünlü kadınlarla moda 
ve sosyeteden simaların; konuştuğumuz sessiz lükse adapte 
olduklarını görüyoruz. Örneğin; Kendall Jenner son Coachella 
festivalinde sade, siyah, kolsuz bluz ve uyumlu pantolon giyerek 
hepimizi şaşırtmıştı. 

Şimdi gelelim en çok istenen kombinlerden bir diğerine: 2023 Yaz 
Ayları Ofis Kombinleri
İnce kumaşlı pantolonlar, elbiseler, hafif bluzler tercih edilebilir. 
Daha soft renkte tulumlar ve sandaletler güzel seçenekler 
arasında. Kombinlerinizi takılarla tamamlamayı unutmayın. Etek-
bluz şıklığının yanı sıra bu yaza damga vuracak ofis şıklığında 
kesinlikle ince, hafif pantolon-ceket takımlar ile tulumları tercih 
etmenizi tavsiye ederim. Eğer uygun fiyatlı kombin yaratmak 
isterseniz size tavsiyem, kötü kumaşla ucuz parçalar seçeceğinize 
iyi kumaşlar ile tasarlanmış orta sınıf markaların indirimlerinden 
yararlanmanız. Zamansız parçalar seçmeniz önemli olacaktır; 
böylelikle kombinleriniz uzun süreli kullanılabilir. 

Ofis kapsül gardırobunuzu düzenlerken en temel parçaları 
ekleyerek, kolayca kombinleyebileceğiniz ve her tarza uygun 
şekilde kullanılabilecek pratik ve şık parçaları bir araya 
getirmelisiniz. Ofis içinde kullanılan, şüphesiz en çok tercih edilen 
parça blazer ceketler. Yaz ayları için ceketleri ince seçmeye dikkat 
edin. 

JIL SANDERVICTORIA BECKHAMMARY-KATE AND ASHLEY OLSEN

Tek parça elbiseler giyerek blazer ceketlerinizi 
üzerinize alabilirsiniz. Tek parça modeller sizi kombin 
oluştururken harcayacağınız zamandan kurtaracaktır.
Kot pantolonlar da gardırobunuzda yer almalı. 
Ofis şıklığında bu jeanleri basic bir t-shirt, yaza 
uygun ince bir gömlek ya da degaje yaka bluz ile 
kombinlemelisiniz. Tabii ki şık bir topuklu ya da sandalet 
bu kombinin tamamlayıcısı olacaktır. Dilerseniz; bu 
sene vazgeçemediğimiz parçalardan olan kemer ile de 
pantolonunuzu şıklaştırabilirsiniz. Ben küçük tokalı, ince 
kemerleri daha şık buluyorum.

Ofis kapsül gardırobunuzu yaz ayları için oluştururken; 
ince askılı bluzler, basic t-shirtler, olmazsa olmaz 
gömlekler, kemerler, takılar, rahat ve şık ayakkabılar, 
elbiseler, pantolon, etek ve ceketler ile düzenleyin. Bunu 
yaparken mevsime göre değişen kumaşları tercih edin. 
Özellikle bu yaz sezonu için keten parçaları tercih 
edebilirsiniz. Serin yaz günleri için ise merserize bir hırka 
ya da hafif bir şal ile harika bir görünüm yakalanabilir. 



Lansmana
Renkli Defile 
Texit Clothes, Risus İncek’te 
düzenledikleri bir defile ile yeni 
koleksiyonunu tanıttı.

Toker Grup ve ARC İnşaat sponsorluğundaki tanıtım davetine 
başkent cemiyet hayatı, yurt dışından gelen misafirler ve moda 
takipçileri katıldı. Davetlilerin büyük ilgisini gören lansmanda 
bir konuşma yapan marka kurucuları Ahmet Toker ve Yusuf 
Kısa, koleksiyon hakkında davetlileri bilgilendirerek Texit’i bir 
defile ile tanıtmanın mutluluğunu paylaştı. DJ performansı ve 
ikramlar eşliğinde konuklara muhteşem bir akşam yaşatan 
gece renkli anlara sahne oldu. 

davet

AHMET TOKER, YUSUF KISA
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Yoğun ilgi 
gören defilenin 
ardından geçilen 
“after party” 
ile konuklar 
unutmayacakları 
bir gece yașadı.

ȘENAY EKİNCİ, ELİF TOKER PINAR KALEMCİ DAMLA ERSAN, ARDA ÖZKUL

BURAK GEÇEN, ZEYNEP TOKER, MELİH TOKER YAĞMUR KUȘ, DİLARA KORKMAZ
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exit’in yolculuğu nasıl başladı? 
Kendinizden de bahsederek, markanızın 
öyküsünü anlatır mısınız?
Ahmet Toker: Başkent Üniversitesi Yönetim Bilişim 
Sistemleri mezunuyum. Gözlerimi Ankara’da 
tekstil ve mağazacılıkla uğraşan, eski tabirle 

esnaf bir ailede açtım. Ailem 1967 yılından beri Toker markası 
altında tekstil, inşaat, gıda ve turizm gibi çok yönlü sektörlerde 
hizmet göstermekte. Ailemin izinden giderek ben de on üç 
yaşımdan itibaren tekstil ile uğraşmaya başladım. On sekiz 
yaşımda mağazacılık sektörüne de girmemle beraber tüccarlık 
serüvenim başlamış oldu.

Bu noktada üniversite ve iş hayatımı birleştirerek, aile 
şirketimizi inovasyonlarımla desteklemeye başladım. Hayatın 
olağan akışında genç bir girişimci ve yatırımcı olarak, 
insanların duygularını, hayallerini ve hislerini kıyafetlerine 
yansıtabilmeleri gerektiğini düşünüyordum. Evden çıkarken 

ne hissettiğini bilenlerin de bir markası olması gerektiğini 
düşündüm. Böylece Yusuf Bey ile hikâyemiz başlamış oldu.
Yusuf Kısa: Atılım Üniversitesi İşletme bölümünde eğitim 
hayatımı sürdürmekteyim. Yaşamımın bir kısmını, doğup 
büyüdüğüm Adana’da geçirdim. Ailem iş dünyasında 
olduğu için iş disiplini ve kurumsallık bakış açısını görerek 
büyüdüm. Bu bakış açısını kendime rol edindim ve  şimdi genç 
girişimci olarak, Texit Clothes kurucu ortaklarındanım. Texit, 
profesyonel bir bakış açısıyla ve kurumsallığı benimseyerek 
kurulmuştur. Moda tasarımında sürdürebilirlik ve etik değerleri 
benimseyen, dünyayı değiştirme gücüne sahip bir marka 
olmak adına ortaklarımızla beraber girişimde bulunduk. 
Yüksek kaliteli, yenilikçi ve kişiselleştirilebilir ürünler sunarak, 
sektöre değer katmak ve ekip olarak büyümek için bu serüvene 
başladık.

Texit’i, hayatın akışındayken kendimizi içinde bulduğumuz 
kalabalıklardan ve kargaşadan kaçmak istediğimiz anlar 

T
Farklı olanı arayanları, yolculukları sevenleri ve sıradan olmayanları 

hedefl eyerek sektöre adım atan Texit Clothes kurucu ortakları Ahmet Toker 
ve Yusuf Kısa, markanın yolculuğunu MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Farklı Dünyalardan Gelen Tasarımlar

Texit Clothes

röportaj

YUSUF KISA, AHMET TOKER



için var olmuş farklı bir yeri hayal ederek hayata geçirmeye 
karar verdik. Bu amaç doğrultusunda markanın ismi, logosu, 
tasarımları ve çağrışımları için iki yıl süren uzun bir ön 
hazırlık süreci yaşadık. Yaratıcılıklarını ön planda tuttuğumuz 
tasarımcılara önce neler hayal ettiğimizi söyledik, sonra da 
onların neler hayal ettiğini sorarak devamlı birbirimizden 
beslendiğimiz uzun bir dönem geçirdik. Böylece markanın 
asıl amacı olan, insanların kendi zihinlerinde yarattıkları 
dünyalarını somutlaştırabildiğini gördük.

Ürün yelpazenizde neler yer alıyor? Hangi 
materyalleri kullanıyorsunuz?
Texit’in yelpazesini aslında sanat ve tasarım ürünleri olarak 
tanımlayabiliriz. Her bir tasarım, farklı hayal güçlerinin bir 
araya gelmesiyle, kendine özgü hikâyeleriyle müşterilerimizle 
buluşuyor. Ürünlerimiz arasında şu anda t-shirt, sweatshirt, 
aksesuarlar ve günlük giyim ürünleri yer alıyor. Bunların yanı 
sıra, kişilere özel tasarım abiye elbiseler ve gece giyim ürünleri 
de sunuyoruz. Tüm bu ürünlerimizde, Texit ekibi olarak 
sanatsal ve estetik bir yaklaşım benimsiyoruz.

Texit olarak, her bir ürünümüzün arkasındaki hikâyeyi 
anlatmak ve insanlara bir sanat eseri hissi vermek istiyoruz, asıl 
amacımız bu diyebiliriz. Müşterilerimizin sadece bir giysi veya 
aksesuar değil, bir sanat eseriyle etkileşime girdiğini görmek 
bizi gururlandırıyor.

Tasarımlarınızın ortaya çıkış sürecini anlatır 
mısınız?
Texit olarak en baştan beri insanların, günlük hayatın 
stresinden uzaklaşabilecekleri, rahatlayabilecekleri ve 
kendilerini başka bir mekânda hissedebilecekleri ürünler 
tasarlamayı hedefledik. Her bir ürünümüzde; özgün 
fikirlerimizi yansıtmayı, insanların kendi hayallerini ve 
kaçmak istedikleri mekânları simgeleyen ürünlerimizle onlara 
bir nefes alma alanı sunmayı görev edindik. Tabii, bu amaç ve 
anlayış bizi harika bir sürece itti. Bu markayı oluşturmak için 
uzun zaman ciddi bir ön hazırlık süreci geçirdik. İsim, logo, 

tasarımlar ve çağrışımlar üzerinde düşünerek iki yıl boyunca 
titiz bir şekilde çalıştık. Yaratıcı tasarımcılarla bir araya geldik 
ve onlara hayal ettiklerimizi anlattık. Aynı zamanda onlardan 
da ne hayal ettiklerini sorduk. Bu süreçte birbirimizden ilham 
alarak ilerledik sürekli.
Amacımız, markayı insanların kendi yaratıcı dünyalarını 
somutlaştırabilecekleri bir hale getirmekti. Bu nedenle, kaliteli 
kumaşları ve en küçük detayları dikkate alarak üretim sürecine 
dahil ettik. Tasarım çemberimizdeki birçok seçenek arasından 
sadece en sevdiğimiz on tasarımı seçtik.
Her aşamada, acele etmeden, üzerinde düşünerek hareket 
ettik ve sonunda hayalini kurduğumuz yerleri üzerimizde 
taşıyabileceğimiz bir marka oluşturduk. 

Texit kullanıcılarını tanımlayacak olsanız neler 
söylerdiniz?
Texit kullanıcıları, kesinlikle güçlü ve kendinden emin, sıradan 
olmak istemeyen insanlardır. Bir ortama girdiğinde aurası ile 
tüm dikkatleri üzerine toplayabilen, bir bakışıyla ortamın ilgi 
odağı olan, üzerinde taşıdığı kıyafetin, ortamdaki prestijini 
etkileyen önemli bir faktör olduğunun farkında olan insanlardır.

Koleksiyonlarınıza yeni ürünler de eklenecek 
mi? Hedeflerinizden ve planlarınızdan bahseder 
misiniz?
Yaz kreasyonumuzu haziran ayında gerçekleştirdiğimiz 
bir tanıtım defilesi ile modaseverlerin ilgisine sunduk. Bu 
kreasyonda tasarım yelpazemizden seçilen sadece yirmi üç 
ürünle defilemizi gerçekleştirdik. Şu anda toplamda yirmi 
dokuz özel tasarım ürününe sahibiz ve eylül ayına kadar bu 
sayıyı altmışa çıkarma hedefimiz bulunmakta. Amacımız, 
“markamızın asıl hedefi bolluk” paradoksuna kapılmadan, 
ana ürün yelpazemize sürekli yeni tasarımlar eklemek olacak. 
Önceki tasarımlarımızı daha da geliştirerek, herkesin hoşuna 
gideceğinden emin olduğumuz tasarımları sergileyeceğiz. 
Ürünlerimizin belli bir standartta klasikleşmesindense; her 
birinin ayrı bir öneminin, değerinin olmasını sağlamak için 
çalışacağız. 

texit.co



Mezzaluna’da 
Şık Doğum 
Günü
Ankara cemiyet hayatının 
tanınmış isimlerinden 
Ebru Demiryürek, yakın 
arkadaşlarıyla yeni yaşını 
kutladı.

Ankara’nın yenilikçi mekanlarından Mezzaluna’da 
kutlanan doğum gününde Ebru Hanım 
arkadaşlarıyla öğle yemeği yedi. Yemeğin ardından 
gelen pastayı üfleyen Ebru Demiryürek yakınlarının 
hediyelerini ve tebriklerini kabul etti. 

davet

BERİL ÇAVUȘOĞLU ELA GÜRBÜZ FUNDA BEKİȘOĞLU

EBRU DEMİRYÜREK SEVİLAY HELVACIOĞLU NESLİHAN ÖZYÜKSELER ESRA DEMİR YILDIRIM YEȘİM TANDOĞAN TUĞÇE İNAL
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Binlerce 
Davetlinin 
Karşısında 
“Evet”
Şahinler Grup Yönetim Kurulu 
Başkanı Osman Şahin’in oğlu 
Oğuzhan Şahin ile Dilara Kireçci, 
ATO Congresium’da gerçekleşen 
bir düğünle dünyaevine girdi.
Yaklaşık bin beş yüz kişilik düğün törenine Cumhurbaşkanı 
Danışmanı Fuat Oktay, Millî Eğitim Eski Bakanı Ziya 
Selçuk, Milliyetçi Hareket Partisi Ankara Milletvekili Mevlüt  
Karakaya, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun yanı sıra siyaset ve iş dünyasından çok 
sayıda isim katılım gösterdi. Keçiören Belediye Başkanı Turgut 
Altınok’un bizzat kıydığı nikâhın ardından mutlu çift ilk 
danslarını davetlilerin alkışları arasında gerçekleştirdi. 

düğün

OĞUZHAN ȘAHİN, DİLARA KİREÇCİ
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Ünlü İsimler 
Frea Naturalz 
Davetinde
Dr. Naz Demirkılıç’ın kurucusu 
olduğu Frea Naturalz, Delicatessen 
Etiler’de şık bir tadım daveti verdi. 
Projehane’nin ev sahipliği yaptığı davete ünlü isimler katılım 
gösterdi. Etkinliğe bir konuşma yaparak başlayan Dr. Naz 
Demirkılıç, markasının hikâyesini misafirlerle paylaşarak 
“Geliştirdiğimiz tariflerimize kolajen, probiyotik, prebiyotik, 
vitamin ve mineraller ekleyerek içeriğini zenginleştirmeyi 
ve fonksiyonel gıdalara dönüştürmeyi hedefliyoruz.” dedi. 
Markanın doğal ürünlerini deneyimlemeyen konuklar aynı 
zamanda alışveriş yapma fırsatı da buldu. 

davet

NAZ DEMİRKILIÇ

BERRİN AK JALE BALCI

ECE VAHAPOĞLU REVNA DEMİRÖREN

Markanın tadım 
davetine cemiyet 
hayatından ünlü 
isimler ve sağlıklı 
yașam gurmeleri 
katıldı.

ARZU KUNT ERAY KILIÇ, SALİH SEÇKİN SEVİNÇ EBRU CEYLAN, ASLI SİPAHİ

BİLGE KURUZEYNEP ÖZKOÇGÜLCE LİNA ELÜSTÜBALÇİÇEK İLTER
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Markanın tadım 
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hayatından ünlü 
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ARZU KUNT ERAY KILIÇ, SALİH SEÇKİN SEVİNÇ EBRU CEYLAN, ASLI SİPAHİ

BİLGE KURUZEYNEP ÖZKOÇGÜLCE LİNA ELÜSTÜBALÇİÇEK İLTER



Sağlık ile güzellik bir bütündür ve kișinin kendisini iyi 
hissetme yolculuğunda her iki alanı da göz önünde 

bulundurmak gerekir. Yolculuğunuza hız kazandırmak 
adına; alanının önde gelen bașarılı doktorlarından 
önemli bilgiler ve güzellik uzmanlarından ipuçları 

MAG Sağlık-Güzellik sayfalarında...

Sağlık-Güzellik 
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Üroloji Uzmanı Prof. Dr. K. Turgay Akgül, ilișkilerinde sorun yașayan erkekler 
için uyguladıkları ameliyatsız ve rejeneratif tedavileri anlatıyor...

Prof. Dr. K. Turgay Akgül
Sıra Erkeklerde

sağlık ve güzellik

PROF. DR. K. TURGAY AKGÜL



Șu anda ED’yi tedavi etmek için en sık 
uygulanan rejeneratif tedaviler arasında, 

düșük yoğunluklu șok dalgası tedavisi 
(ESWT) ve PRP yer almaktadır.

slında her şey 1998 yılında, meşhur “mavi 
hap”ların Amerikan Gıda ve İlaç Dairesi 
tarafından onaylanarak piyasaya sürülmesi 
ile başladı. Milyonlarca erkeğin kâbusu 
olan sertleşme bozukluğu hastalığı (ED) 
ilk ciddi tokadı yedi. Damar genişletici 

ilaçların onaylanması ED tedavisinde bir milat olsa da, 
yine de tüm erkeklerin bu tedaviye yanıt vermediği, yıllar 
içinde görüldü. Bir de üstüne erkeklere; programlanmış, 
planlanmış ilişki stresinin binmesiyle (Bu ilaçlar “on 
demand” yani ihtiyaç halinde ilişkiden belli bir süre önce 
alınması gereken ilaçlardır.) erkeklerde ve dolayısıyla bilim 
adamlarında ED’ye yönelik kalıcı tedavi arayışları başladı.

Peki, sonra ne oldu? 

Sonrasında, özellikle kadınlarda yıllardan beri uygulanan 
ve gençleştirme işlemleri olarak bilinen rejeneratif 
tedaviler gündeme geldi. Artık hedef, erkeklerde yenilenme 
sağlamak idi. Günümüzde rejeneratif tıp, ED için umut 
verici bir yaklaşım olarak kabul edilmektedir. Bu tür 
tedaviler, hasarlı sinirleri ve kasları yenileyerek ve büyüme 
faktörlerinin açığa çıkmasını sağlayarak cinsel işlevi eski 
haline getirmeyi amaçlamaktadır. Şu anda ED’yi tedavi 
etmek için en sık uygulanan rejeneratif tedaviler arasında, 
düşük yoğunluklu şok dalgası tedavisi (ESWT) ve PRP yer 
almaktadır.

ESWT tedavisinde erkek cinsel organında oluşturduğumuz 
mikro travmalar ile yeni damarların oluşumunu, 
mevcut kan damarlarının genişlemesi ile dokuya 
daha çok kan gitmesini, dokuyu iyileştirici faktörlerin 
salgılanarak bir anlamda arızalı sistemin tamirini 
gerçekleştirmekteyiz. Yani bu tedavi ile tamamen doğal bir 
şekilde hastanın kendi vücudunun iyileştirici gücünden 
faydalanmaktayız. İşlem sırasında herhangi bir ilaç veya 
kesi uygulanmamaktadır. Böylece uygulama sırasında 
ve sonrasında ağrı olmamaktadır. Avrupa Üroloji Derneği 
artık ESWT tedavisini damarsal nedenlerle gelişen ED 
tedavisinde önermektedir. Bu durum tedavinin etkinliği ve 
uzun yıllardan beri devam eden çalışmalardan elde edilen 
başarılı sonuçlar nedeniyle mümkün olmuştur. Şok dalga 
tedavisi, şu an için minimum düzeydeki yan etki profili 
ve uygun erkeklerdeki yüksek etkinliği ile ED tedavisinde 
umut vadeden tedavi olarak yerini almıştır. 

Yine bir başka rejenerasyon tedavisi de PRP (trombositten 
zengin plazma) tedavisidir. Yıllar boyunca, özellikle 
kadınlarda kozmetik ve dermatoloji alanında kullanılan 
bu tedavi en sonunda ED tedavisinde de uygulama alanı 
bulmuştur. Bu tedavi yönteminde de yine hastanın kendi 
vücudunun iyileştirici gücünden faydalanmaktayız. 
İşlemde basit olarak hastanın kendi kanından elde 
ettiğimiz özel serumu yine hastaya uygulayarak sorunlu 
dokuların yenilenmesini amaçlamaktayız. Özellikle şok 
dalga tedavisi ile uygulandığında PRP tedavisinin etkinliği 
artabilmektedir. Zaten klinik pratiğimizde rejenerasyon 
tedavilerinin birbirlerini destekleyen tedaviler olduğunu 
hastalarımızla paylaşmakta, bununla beraber uygulanacak 
kişiye özel öneri ve ek tedaviler ile çağımızın en sık görülen 
sağlık sorunlarından olan cinsel işlev bozukluklarını 
başarı ile tedavi edebilmekteyiz. 

A

Unutmayalım ki çiftlerdeki cinsel sorunlar bir evlilikte 
veya ilişkide her iki tarafı da olumsuz etkileyerek 
psikolojik sorunlara yol açabilmektedir. Bu nedenle erkek 
ve kadın cinsel sağlığı dolaylı olarak toplum sağlığını 
ve dinamiklerini etkileyen faktörlerdir ve mutlaka 
sorunsuz olmalıdırlar. Bu konuda utanma ve veya üşenme 
duygularının uygun tedaviler ile düzelebilecek hastalıkları 
gizlemesine izin verilmemeli ve mutlaka uzman yardımına 
başvurulmalıdır.  
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Uzman Dermatolog Özge Banu Öztürk, seri olarak ilerleyeceği 
yazısının ilk bölümü olan “kaliteli yașam felsefesi” ve “antiaging” 

konularına değinerek hücrelerin yașlanmasından ve sonraki 
nesillere aktarılmasından bahsediyor. 

Özge Banu Öztürk
Kaliteli Yaşam Felsefesi ve Antiaging

DR. ÖZGE BANU ÖZTÜRK
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Uzman Dermatolog Özge Banu Öztürk, seri olarak ilerleyeceği 
yazısının ilk bölümü olan “kaliteli yașam felsefesi” ve “antiaging” 

konularına değinerek hücrelerin yașlanmasından ve sonraki 
nesillere aktarılmasından bahsediyor. 

Özge Banu Öztürk
Kaliteli Yaşam Felsefesi ve Antiaging

DR. ÖZGE BANU ÖZTÜRK

Bir hücrenin yașam tanımı, alınan organik 
maddelerin bașka bir organik maddeye 
dönüșümü sırasında enerji üretmektir.

ayat, ilk derin nefesi almak ile son kez vermek 
arasında, geri dönüşümsüz (bildiğimiz 
kadarıyla) akıp giden zaman… Hayat tüm 
yaşam formları için belirsiz, dalgalı, yükseliş 
ve düşüşler ile seyreden, içinde yaralar, 
iyileşmeler, kahkahalar, hıçkırıklar ve 

bazen de sessizlikler barındıran bir döngü. Doğarız ve 
ölürüz. Arasına da hayat diyoruz. Bu basit tanım bile, 
“güzel, anlamlı, dolu dolu yaşamak” felsefesinin olması 
gerekliliğini düşündürüyor. Özellikle muhakeme yapabilen 
tek (bildiğimiz) varlık olan insanoğlu için yaşam kaliteli, 
anlamlı; yaşamanın da felsefesini anlatan bir başucu 
kılavuzu olmalı değil mi?

Organizma açısından bakıldığında da hayat, üretim ve 
yıkım arası sınırlı bir zamandır, tekrarlayan rutin faaliyetler 
sonucu devamlı  enerji üretilir, yapısal madde üretimi 
sırasında atık ürünler açığa çıkar, bu atıklar devamlı eş 
zamanlı temizlenir. Atık toksinler temizlenemez ise birikir 
ve hücre yıkımını başlatır. Bir hücrenin yaşam tanımı, 
alınan organik maddelerin başka bir organik maddeye 
dönüşümü sırasında enerji üretmektir. Yaşam, bir robot 
gibi, hücresel düzeyde, her anında, döngüsel işlevselliği 
barındırır. Biz gözlerimizle etrafımızı tararken, konuşurken, 
yemek yerken, uyurken, her bir hücremiz emir eri gibi 
farklı uyarılara koşullanmış yanıtlar vererek tıkır tıkır 
çalışıyordur ve üretiyordur…

Biriken atıklar hücrelerde, hücrelerarası dokularda, 
organlarda temizlenemez ve enerji açığa çıkartan son 
ürünü üretemez hale gelince de biriken toksinlere yenilir, 
önce hücresel düzeyde olmak üzere kontrollü ölüm yoluna 
gidilir. Bu apoptozis denilen yol, DNA’da kodlanmıştır.  
Ölümü seçmiş hücreler arttıkça dokular iyice kirlenir, 
organlar işlevselliğini yitirir ve bedende o son nefes verilir, 
ölüm olur. 

Bu açıdan bütüne bakıldığında her yaşam formu, bir şeyi 
üretmek için görevli yaşar. Dolayısıyla bu işlevselliğin 
de bir felsefesi olmalıdır. Nasıl daha üretken, enerjik, 
kaliteli bir yaşam süreriz? Bu sınırlı, sorumlu hayatımız 
süresince üretim şeklimiz, engeller, yanlış veya güzel 
üretimler, yani her süreç bedenimizde (otonom sinir sistemi 
tarafından beynimizde) kaydedilir ve bu kayıtlarımız tüm 
hücrelerimizde DNA’ya işlenir, gelecek nesillere aktarılır. 
Nitekim, bize de atalarımızın kayıtları aktarılmıştır…

Bizler bireysel olarak bunu fark etmeli ve artık bu felsefeye, 
kaliteli sağlıklı yaşama felsefesine odaklanmalıyız. Mutlu 
ve üretken; hatta geçmiş kötü kayıtları, hasarları iyiye 
dönüştürerek yaşamalıyız ki gelecek nesiller bu bilinç 
dışı aktarılan bilgi ile daha mutlu ve üretken olsunlar, 
gelişsinler, yükselsinler.

Antiaging Yolunda
Antiaging bir tutkudur. Ölümsüz olma hayalinden, 
insanın tanrıya imrenme duygusundan beslenir. Biraz 
da kıskançlık vardır. Hep genç, sağlıklı ve güzel, sonsuz, 
zamansız olma arzusu tıpkı kozmos gibi, Yaradan gibi. 
Oysa insanoğlu bilir ki, kodlarında seçilmiş ölüm 
(apoptozis) vardır. O halde yaşlanma süreci, bize ayrılan 
zaman diliminde, bazı tercihlerle, çalışarak, üreterek 

H

yavaşlatılabilir mi? Evet. Bilinçli olarak antiaging yani 
yaşlanma karşıtı bir yaşam tarzı seçilebilir. Bu yolla hastalıksız, 
ilaçsız, keyifli bir ömür sürdürülebilir. 

Bundan sonraki yazılarımda yaşlanmayı nasıl yavaşlatabiliriz, 
bedenimizde kaydedilmiş olumsuz kayıtları nasıl silebiliriz, 
bedenimizi toksinlerden nasıl arındırırız, ruhumuzu nasıl 
canlı tutarız, bilinçli olarak gelecek nesillere aktaracağımız 
olumlu kayıtlarımızı nasıl oluşturabiliriz, iç disiplinimizi nasıl 
geliştirebiliriz, bunları konuşacağız. Herkese keyifli bir yaz 
tatili diliyorum. Tabii ki yaşlanma sürecini hızlandıran güneş 
faktörünü unutmadan, yanmadan, bronzlaşmadan, bilinçli 
olarak güneşten korunmayı seçerek, sevgiyle kalın.
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rtodontik tedavi nedir, hangi vakalar 
ortodontik tedaviyle çözümlenebilir?
Ortodontik tedavi; çapraşık dişler, çene 
yapısındaki bozukluklar ve kapanış problemleri 
gibi vakalarda diş telleri, apareyler, şeffaf plaklar 

gibi araçlar kullanılarak uygulanan yöntemleri kapsayan bir 
tedavidir.  

Şeffaf plak tedavisi nedir, avantajları nelerdir?
Şeffaf plak tedavisi, diş telinin alternatifi olan bir tedavi 
yöntemidir. Diş çapraşıklıkları, çene ve kapanış bozuklukları 
şeffaf plak tedavisiyle çözülebilir. Kişiye özel üretilen ve yedi ila 
on günde bir değiştirilen şeffaf plaklar dişlere belirli kuvvetler 
uygulayarak dişlerin aşamalı olarak düzelmesini sağlar. 
Şeffaf plakların, diş teliyle kıyaslandığında birçok avantajı 
bulunmaktadır. Öncelikle, şeffaf plaklar dışarıdan neredeyse 
hiç görünmezler. Ayrıca, çıkarılıp dişler fırçalanabildiği için 
diş teline göre çok daha hijyenik bir tedavi alternatifi sunarlar 
ve diş eti rahatsızlıklarının oluşma ihtimalini düşürürler. 
Bunun dışında şeffaf plak tedavisinde diş teli tedavisinin 
aksine yeme  içme yasağı yoktur. Tel tedavisinde yasaklı olan 
sert, asitli ve yapışkan yiyecekleri şeffaf plak tedavisi gören 
kişiler özgürce yiyip içebilirler. Düğün, toplantı gibi özel 

O

Invisalign Sağlayıcı Ortodonti Uzmanı 
Dr. Zeliha Bektaș, șeffaf plak tedavisinin 

ilerleyișini ele alarak kolaylık sağlayan 
yönlerini ve çocuklar için eğlenceli hale 

getirdikleri tarafl arını anlatıyor. 

Uzm. Dr. 
Zeliha Bektaş

Şeffaf Plak 
Tedavisi

sağlık ve güzellik

günlerde de şeffaf plakları çıkarmak mümkündür. Aslında 
özel günlerde de çıkarılmayabilir, çünkü plaklar ağızdayken 
de tedavi olduğunuzun anlaşılması çok güçtür. Hatta 
hastalarımızın bazıları şeffaf plakların, dişlerini daha büyük 
ve parlak gösterdiklerini ve bu nedenle plakları hiç çıkarmak 
istemediklerini belirtiyorlar.
 
Şeffaf plak tedavisi sırasında ağrı veya hassasiyet 
olur mu?
Genel anlamda ortodontik tedavi sırasında dişler çene kemiği 
içerisinde hareket ettiği için bir miktar ağrı olması normaldir; 
fakat ağrı seviyesi çok düşük olmakla birlikte hiç ağrı 
olmayabilir. Yapılan araştırmalar; şeffaf plak tedavisindeki ağrı 
seviyesinin, diş teli tedavisine göre çok daha düşük seviyelerde 
olduğunu göstermektedir. Klinik gözlemlerimiz de bu araştırma 
sonuçlarıyla uyumludur.

Şeffaf plakların kullanım süresi nedir? 
Şeffaf plakların kullanım süresi vakadan vakaya değişmektedir; 
ancak, klinik gözlemlerimiz şeffaf plak tedavisinin diş teli 
tedavisine göre daha hızlı sonuç verdiğini göstermektedir. Şeffaf 
plak tedavisinde iyi sonuç alabilmek için plakların günde yirmi 
ila yirmi iki saat aralığında kullanılması gerekmektedir.

UZM. DR. ZELİHA BEKTAȘ



Şeffaf plak tedavilerinde kontrol süreçleri nasıl 
ilerler?
Şeffaf plak tedavisinde plaklar, onaylanan tedavi planına 
göre topluca üretilmektedir. Hastalarımıza kontrol sıklığına 
göre belirli sayıda plaklar veriyoruz ve bu plakları bir 
sonraki kontrol randevusuna göre yedi ila on günde bir 
değiştirerek kullanmalarını istiyoruz. Hastalarımızın 
şeffaf plak tedavisinde diş teli tedavilerinin aksine 
her ay doktor kontrolüne gelmelerine de gerek yoktur. 
Doktorun tercihine göre altı ila sekiz haftada bir kontrol 
yeterli olmaktadır; ancak, şehir dışında veya yurt dışında 
yaşayan hastalarımızda planlamayı bu durumu göz 
önünde bulundurarak yapıp kontrol sıklığını daha da 
uzatabiliyoruz.

Şeffaf plak tedavisi çocuklar için uygun mudur? 
Önerdiğiniz yaş aralığı nedir?
Tedavi yönteminden bağımsız olarak çocukların ilk 
ortodontik muayenesinin altı ya da yedi yaşında yapılması 
önerilmektedir. Gerekli ise, yaklaşık on iki yaşında, daimi 
dişler sürene kadar çocuklar için uygun olan şeffaf plak ya 
da aparey tedavi yöntemi uygulanır. Bu süreçte genellikle 
daimi dişlerin düzgün bir şekilde sürmesi ve/veya çene 
problemlerinin giderilmesi hedeflenir. On iki yaşından 
sonra tüm daimi dişler sürdüğünde ise ihtiyaç görülmesi 
durumunda ikinci aşama şeffaf plak yöntemi uygulanabilir. 
Çocuklarda şeffaf plak tedavisi oldukça etkili ve hızlı sonuç 
vermektedir.

Şeffaf plak tedavisini çocuklar için daha 
eğlenceli hale getirmenin bir yolu var mı?
Çocukların hayatı oyun, biz de onların hayatına uyum 
sağlayıp bu tedaviyi oyun haline getirmeyi hedefliyoruz. 
Çocuklar sticker’lar ile oynamayı çok seviyorlar. Şeffaf 
plakları onlar için eğlenceli hale getirmek amacıyla plakların 
üzerine yapıştırabilecekleri sticker’lar veriyoruz. Böylece 
tedavi süreci çocuklar açısından bir oyun haline geliyor.

Şeffaf plak tedavilerinde acil olabilecek bir 
durum yaşanabilir mi? Böyle bir durumda 
hastaların ne yapması gerekir?
Diş teli tedavisinde braket kopmaları, tel batması veya 
braketlerin yapısı nedeniyle ağız içi yaralanmalar olabilir. 
Özellikle spor sırasında alınan ufak darbelerde bile 
yaralanmalar meydana gelebilir. Bu durumlara klinikte 
müdahale etmek gerekir. Oysaki şeffaf plak tedavisinde ağız 
içinde keskin veya sert yüzeyli aparatlar bulunmadığı için 
acil durumlarla karşılaşmamaktayız. Rutin kontrollerimizde 
dişin yüzeyine yapıştırdığımız ataşmanlardan düşenler 
varsa veya plak uyumsuzluğu söz konusuysa gerekli 
işlemleri gerçekleştiriyoruz. Bunlar genelde acil durum 
oluşturmuyor.

Dijitalleşmenin daha da yaygın olduğu 
günümüz dünyasında şeffaf plak tedavileri için 
geliştirilmiş mobil uygulamalar var mı?
Hastaların tedavi süreçlerinde karşılaşabilecekleri her türlü 
problem için çözüm önerilerinin yer aldığı, tedavi sürecinin 
aşama aşama gösterildiği, plakların değiştirileceği zamanın 
hatırlatıldığı, gün içinde plakların kullanılmadığı süreyi 
hesaplayan uygulama bulunmaktadır. Bu uygulama hastaya 
tedavi yolculuğunda büyük destek sağlamaktadır. 

Günümüz teknolojisini ortodontiye nasıl 
entegre ediyorsunuz? Bu bağlamda ağız içi 
tarayıcıların sunduğu avantajlar nelerdir?
Teknolojinin ve dijitalleşmenin sağladığı avantajların diş 
hekimliğindeki en önemli yansıması ağız içi tarayıcılar 
oldu. Bu tarayıcılar yardımıyla hastalarımızın dişlerinin 
dijital ikizini oluşturuyoruz ve çok kısa bir sürede dişlerinin 
son halinin nasıl olacağını gösterebiliyoruz. Eskiden 
hastalarımıza dişlerinin tedavi sonunda nasıl görüneceğini 
anlatıp kendilerinden bunu hayal etmelerini beklerdik. 
Günümüz teknolojisinin sunduğu avantajlar sayesinde 
çok kısa bir işlemle hastalarımıza görsel olarak dişlerinin 
tedavi öncesi ve sonrasındaki halini karşılaştırmalı olarak 
gösterebiliyoruz.  

Yapay zekâ birçok sektörü kökten değiştiriyor? 
Bu teknolojinin ortodonti dünyasında nasıl bir 
etki yaratmasını bekliyorsunuz?
Aslında yapay zekâ uygulamaları; ağız içi tarayıcılar ve 
planlama sürecimizde efektif olarak kullanılıyor. Ağız içi 
tarayıcılarla hastanın dişleri dijital ortama aktarıldıktan 
sonra yapay zekâ uygulaması tarama yapılan dişlerin aksını 
referans alarak bir model oluşturuyor. Burada hastalar tedavi 
sonunda dişlerinin nasıl görüneceğini görebiliyor. Hekim 
birkaç saniye içinde bu simülasyon üzerinde istediği gibi 
planlama yapabilmekte ve dişler üzerinde değişiklik yapıp 
hastaya birkaç alternatif sunabilmektedir. Sonra hekim 
tarafından detaylı planlama sürecine geçiliyor. Öncesinde 
teknisyenle hekim arasında her işlem için bir talimat ve 
düzenleme sürecine girilirken artık hekimlerin yaptıkları 
değişiklikler anlık olarak yapay zekâ uygulamaları 
tarafından değerlendirilip birkaç saniye içerisinde tedavi 
planına işlenebiliyor. Bu şekilde teknisyenlerin yaptıkları 
uygulama sürecini yapay zekâ devralmış oluyor. Gelecekte 
planlama sürecinde hekimlere yapay zekâ uygulamalarının 
çok daha fazla destek olacağını düşünüyorum. 
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endinizden biraz bahsederek başlar 
mısınız? 
Başkent Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesinin 
eğitim programını burslu olarak başarıyla 
tamamladıktan sonra, uzmanlığımı Ankara 
Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesinde çocuk 

diş hekimliği alanında yaptım. Yurt içinde ve yurt dışında 
katıldığım kongre ve sempozyumlar uzmanlık eğitimimin 
bir parçası iken; güncel gelişmeleri takip edebilmek, günden 
güne gelişen teknolojilerin çocuk diş hekimliği alanında 
uygulanabilir olanaklarını hastalarıma sunabilmek ve sürekli 
genişleyen malzeme skalasına hâkim olabilmek için şimdi 
günlük hayatımın bir rutini olarak uluslararası makaleler ve 
kongrelere yer veriyorum. Uzmanlığımın ilk yıllarında Başkent 
Üniversitesinde öğretim üyesi olarak çalıştıktan sonra, uzun 
yıllar özel hastane çatısı altında mesleğime devam ettim. Şimdi 
ise yıllardır hayalini kurduğum, tamamen çocuk diş hekimliğine 
özel olan kliniğimizde minik hastalarımı kabul ediyorum. 

K
Çocuk Diș Hekimi Uzm. Dr. Nurgül Demir, kliniğinde uyguladığı tedavilere de 

değinerek çocuklarda görülen diș ve diș eti problemlerini ele alıyor.

Nurgül Demir
Çocuklarda Diş Problemleri

sağlık ve güzellik

Kliniğinizde hangi tedavileri uyguluyorsunuz?
Bebeklik dönemi ağız hijyeni eğitimleri, diş sürme takipleri, 
erken çocukluk çağı çürükleri ve tedavileri, süt ve genç daimi 
dişlerin tüm diş tedavileri, çocukluk çağında görülen ağız 
hastalıkları ve tedavileri, çeşitli sebeplerle yapısal olarak 
farklı süren dişlerin tedavileri klinik rutinimde uyguladığım 
tedaviler arasında yer alıyor.

Çocuklarda diş sürmesi hangi sebeplerle 
gecikebilir? Bu durumda nasıl bir yol izlemek 
gerekir?
Süt ve daimi dişlerin sürme yaşları genetik faktörlere bağlı 
olarak değişkenlik gösterebileceği gibi farklı etkenler de 
dişlerin sürmesini geciktirebilir veya engelleyebilir. Dişlerin 
sürme yolundaki kist veya yumuşak doku patolojileri, 
radyasyon maruziyetinin sert doku gelişimini etkilemesi, dişi 
çevreleyen yumuşak dokunun hasarı ve kemikle kaynaşması 
hem süt dişlerinin hem daimi dişlerin sürmesini geciktiren 

UZM. DR. NURGÜL DEMİR
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lokal etkenlerdendir. Bu etkenlerin yanı sıra daimi dişlerin 
sürmesini, çenelerde gelişen fazla dişler ve çenelerin yapısal 
olarak küçüklüğü de etkiler. Prematüre doğum, anemi, 
kemoterapi geçmişi, vitamin eksikliği, beslenme bozuklukları, 
hormonal bozukluklar, bazı enfeksiyon hastalıkları ve 
ender görülen bazı genetik hastalıkların da diş sürmesini 
geciktirebileceği bilinmektedir. Bu durumda izlenecek en 
doğru yol, diş sürmesine sebep olan etkeni belirlemek ve çözüm 
odaklı ilerlemektir. Diş sürme gecikmesinin nedeni lokal bir 
problem ise, bunu ağız içi muayene sırasında veya alınan diş 
filmleriyle tespit edebiliriz. Hastadan alınan detaylı anamnez 
doğrultusunda, eğer problemin bahsettiğimiz sistemik 
nedenler kaynaklı olduğunu düşünürsek mutlaka ilgili tıp 
doktoruyla birlikte bir tedavi yürütürüz.

Erken yaşlarda çürük oluşumunun başlıca 
nedenleri neler olabilir?
Bebeklik döneminde dişlerin ilk çıktığı dönemden başlayarak 
ağız hijyeninin yeterli olarak sağlanamıyor olması en önemli 
sebep olarak gösterilebilir. Halk arasında doğru bilinen çok 
yanlış bazı alışkanlıklar da kötü ağız hijyeni ile birleşince erken 
çocukluk çağı çürükleri kaçınılmaz hale gelir. Besleyici olduğu 
düşünülerek süte bal veya pekmez karıştırılması ve çocuğun 
biberonla uyutulması, emziğin bal veya pekmeze batırılarak 
kullanılması ilk çıkan süt dişlerinde çürük görülmeye 
başlanması riskini artıran -aklıma ilk gelen- örnekler. Ek 
gıdaya geçildikten sonra hazır, paketli gıdaların tüketilmeye 
başlanmasıyla birlikte çürük riski de artar. İlerleyen dönemde 
etkenler farklılaşır ve risk faktörleri artar. Diş fırçalama 
tekniğinin doğru veya yeterli etkinlikte uygulanamıyor 
olması, dişlerin yapısal bozuklukları, yanlış diş bakımı ürünü 
tercihi, bazı sistemik hastalıkların varlığında uzun süreli 
ilaç kullanımı, reflü gibi sindirim sistemi hastalıkları, hatalı 
diyet alışkanlıkları süt dişlerini ve genç daimi dişlerin erken 
dönemde çürümesine sebep olan etkenlerden bazılarıdır. 
Çocuklardaki yeme bozuklukları, ağızda yemek bekletme 
alışkanlığı, tablet veya telefon ile ilgilenirken yemeğin ağızda 
uzun süre tutulması gibi günümüzde oldukça ön plana 
çıkan bazı sorunlar da çürük oluşma riskini arttıracağı 
gibi, var olan çürüklerin daha hızlı ilerlemesine sebep olur. 
Çürük riskini arttıran faktörler her çocuk hastaya özel olarak 
değerlendirilmesi gereken bir durumdur ve bireysel çürük risk 
tayini ancak ebeveynlerden alınacak detaylı bir anamnez ile 
yapılabilir.

Çocuklarda diş iltihabı kendini nasıl belli eder? 
Bunun oluşması nasıl önlenir?
Hastalarımızda diş çürüğü çoğunlukla yemek yerken 
hissedilen ağrı ve diş sert dokularını zayıflatan çürük 
lezyonunun sebep olduğu kırık ile kendini belli eder. 
İlerleyen süreçte diş ağrısı yemekten bağımsız, spontan 
olarak hastamızı rahatsız etmeye başlar. Kırık diş bölgesine 
sürekli yiyecek sıkışması, dişi çevreleyen sağlıklı dokularda 
yıkım başlatır, zonklayıcı ağrılara sebep olabilir. Çürük 
dokusu, dişin canlı kısmına doğru ilerledikçe gece uykudan 
uyandıran seviyede ağrılar görülür. Zamanında gerekli tedavi 
yapılmazsa, hastamızın yüzünde şişlik ile kendini gösteren 
akut enfeksiyona sebebiyet verir ki, bu acil olarak müdahale 
edilmesi gereken bir durumdur. Bazı hastalarımızda da 
dişteki enfeksiyon diş etinde beyaz renkli, oluşup oluşup 
kaybolan, bir iltihap odağı olarak da dikkat çekebilir. Süt dişi 
enfeksiyonlarının zamanında tedavi edilmesi, altında gelişmeye 

devam eden daimi diş tomurcuklarının zarar görmemesi için 
de çok önemlidir. Bunun oluşması ancak rutin diş muayeneleri 
ile önlenebilir. En doğru ve konservatif tedavi, hastamızda 
şikayet oluşturmaya başlamadan, başlangıç aşamasında diş 
çürüğünü tespit edip doğru tedavi yaklaşımını uygulamaktır. 
Klinik olarak gözle görülmeyen, süt dişlerinde sıklıkla dişlerin 
ara yüzeylerinde oluşmaya başlayan çürüklerin tespiti, 
diş filmleriyle erken dönemde belirlenebilir. Üstelik bazı 
durumlarda, tedaviye gerek kalmadan etkin diş fırçalama ve 
doğru diyet düzenlemesi ile kontrol altında da tutulabilir.

Diş hekimi korkusu olan çocuklara nasıl 
yaklaşıyorsunuz? Gülme gazı kullanıyor musunuz?
Çocuklara doğru yaklaşmanın ilk adımı, bizim alanımızda 
çoğunlukla ön yargıyı kırmak oluyor. Hastalarımızın çoğu 
isteksiz, arkadaşlarından duydukları hikâyelerle endişeli veya 
önceki diş tedavisi deneyimlerinin sebep olduğu korku ile 
gelirler. Her çocuk özeldir ve girdiği ortamda özel hissettirilmek 
ister. Bunun için ortamın ona uygun olarak hazırlanmış olması 
ve kullanılan iletişim dili çok önemlidir ki; bizimle arasına 
kurduğu duvarı yıkabilelim. Bazen bunun için iki ila üç seans 
ayırmamız da gerekebilir; ancak zamanla buna değdiğini 
ebeveynlerle birlikte görerek deneyimliyoruz. Bir çocuk bize 
güvendiği zaman tedavilere pek çok yetişkinden daha fazla 
uyum gösterebilir. Önemli olan, çocuk hastaya kendisini 
ifade edebileceği ve güvende hissedebileceği bir tedavi ortamı 
sunabilmek. Tabii tüm çocuk hastalarda bunu sağlamak ve 
tüm tedavileri klinik koşullarında tamamlayabilmek mümkün 
olmuyor. O zaman sorduğunuz gibi gülme gazı kullanıyoruz; 
ama sadece diş çekimi gibi çok kısa süreli işlemlerde ve hastane 
koşullarında. Amerikan Pediatrik Diş Hekimliği Akademisinin 
yönergeleri doğrultusunda, birden fazla diş için dolgu, kanal 
tedavisi, kaplama planladığımız hastalarımızda işlemlerimizi 
tam teşekküllü hastane koşullarında, deneyimli bir anestezi 
ekibiyle, genel anestezi altında yapıyoruz. Tüm diş tedavileri 
tek seansta tamamlandığı için kooperasyon eksikliği olan 
hastalarımızda en ideal tedavi yaklaşımı bu. Bu tedavi şekli, 
uyutularak yapılan diş tedavisi olarak da bilinir.  

drnurguldemir
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Clinics Beauty kurucusu Uzman Estetisyen Didem Günel,
merkezlerinde doktorlarla birlikte verdikleri hizmetlerden ve uyguladıkları 

tedavilerden bahsediyor.

Clinics Beauty
Sağlıklı Beden ve Cilt Güzelliği

sağlık ve güzellik

DİDEM GÜNEL



Hastalarımızın; ișlemlerinin konforu ve 
güvenilir ortamda, emin ellerde olmaları 

için üst düzey çaba harcıyoruz.

ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz?
Üniversite eğitimimi tamamladıktan sonra 
sağlıklı beden ve cilt güzelliği üzerine yurt 
içi ve yurt dışı eğitimler aldım. Bu konuda 
uzmanlaştım. Güzellik ve sağlık, hayatımın 

hep bir parçasıydı. Yeterince uzmanlaştıktan sonra bu alanda 
deneyimlerimi paylaşmak ve bu alanda hizmet vermek adına 
Clinics Beauty’yi kurdum. Kişinin kendini nasıl görmek 
istediği ve en doğru işlemi onların sağlığını ön planda tutarak 
sunmak en önem verdiğim noktadır.

Uzman doktorlar ve sağlık ekipleriyle birlikte 
hizmet veriyorsunuz. Clinics Beauty’de 
uyguladığınız tedaviler ya da protokoller neler?
Lazer epilasyon, bölgesel incelme, cilt bakımı, cilt yenileme ve 
gençleştirme uygulamaları gibi işlemlerin haricinde botoks, 
dolgu, gençlik aşısı gibi enjeksiyonel girişimleri de uzman 
doktorumuza yönlendiriyoruz. Ayrıca üroloji ve kadın doğum 
uzmanı hekimlerimizin, hastaları için pelvik taban masajı; 
ortopedi, beyin cerrahı ve nöroloji uzmanı hekimlerimizin 
yönlendirmesiyle bel ve boyun fıtığı hastalarıyla menisküs 
ve çapraz bağ yaralanması gibi dizinde problem olan 
hastalarımızın, ilgili hekimlerimizin geliştirilmesini istediği 
kas gruplarına kas geliştirme ve vücut şekillendirme cihazımız 
Storm Emfr ile uygulama yapıyoruz.

Merkezinizde hangi durumlarda cerrahi 
operasyonlara başvuruluyor?
Merkezimiz her ne kadar bir güzellik merkezi olsa da; firmamız 
bünyesindeki uluslararası sağlık turizmi yetki belgesi olan, 
Ankara ve Antalya’da faaliyet gösteren kliniğimiz “Clinics 
United” tarafından Avrupa, Birleşik Krallık, Rusya ve Türki 
Cumhuriyetlerden yılda yüzlerce hastaya obezite cerrahisi 
ve plastik cerrahi vakaları başarıyla gerçekleştirilmektedir. 
Merkezimize başvuran danışanlarımızdan, plastik cerrahi 
operasyonları için talebi olanları kliniklerimiz bünyesindeki 
uzman hekimlerimize yönlendiriyoruz. Ayrıca liposuction ve 
vücut şekillendirme gibi operasyonlar geçiren hastalarda da 
ameliyat sonrası dönemde ödemin vücuttan homojen şekilde 
uzaklaştırılması operasyon sonucu memnuniyet için çok 
önemlidir. Bunun için de lenf drenaj ve G5 uygulamalarını 
plastik cerrahi uzmanı hekimlerimiz, hastalarına tavsiye 
etmektedirler.

Danışan memnuniyeti noktasında neler 
yapıyorsunuz?
Danışan memnuniyeti hizmet çemberimizin en önem 
verdiğimiz noktalarından biridir. Hastalarımızın; işlemlerinin 
konforu ve güvenilir ortamda, emin ellerde olmaları için üst 
düzey çaba harcıyoruz. Hizmetlerimizde kullanılan cihazlar 
son sürüm ve onaylı cihazlardan oluşmakta. Bu olgu da 
memnuniyetimizi artırmaktadır. Bize baş vuran her hastamıza 
özel tedavi şekillenir ve hepsine özel bireysel uygulama 
yaparız. İşinde ehil uzmanlarımız birebir hastalarımız ile 
ilgilenir ve irtibatı koparmazlar.

Uluslararası hizmet de veriyorsunuz. 
Yurt dışından gelen danışanlarınızı nasıl 
ağırlıyorsunuz?
Yurt dışı hastalarımız ile ilk temastan itibaren 7/24 
iletişim halinde olan, tüm dillerde konuşmaya hâkim satış 

Ö

danışmanlarımız bulunmaktadır. Eş zamanlı olarak, 
uygulanacak işlem ya da ameliyatla alakalı bölüm doktoru 
ve hemşiresi de her an iletişim halinde; taburcu olduktan 
sonra da takip edebileceğimiz şekilde yapımız koordinelidir. 
Hastamızın uçak biletinden başlayarak tüm sürecine 
hakim oluruz ve aksaklık olmaması için üst düzey çaba sarf 
ederiz. Hastamızın transferleri, konaklaması ve bulunduğu 
şehrin tarihi güzelliklerini gezmesine kadar tüm ayrıntılar 
planlanmış olur. 

clinicsbeauty.tr



Yeni Markaya 
Renkli 
Lansman
Bilge Öztürk, kendi adını taşıyan 
kozmetik markasını İstanbul’daki 
özel bir davetle tanıttı.

Ürünlerin davetlilerin beğenisine sunulduğu etkinlik, Watsons 
Türkiye Ticaret ve Pazarlama Müdürü Cem Demiröz’ün açılış 
konuşmasıyla başladı. Lansmana cemiyet, iş dünyası ve moda 
hayatının önde gelen isimleri davetliydi. Aperitif Time ile keyifli 
vakit geçiren konuklar, DJ Berna Öztürk’ün performansıyla 
eğlenerek markayı yakından inceleme fırsatı buldu.  

davet

BİLGE ÖZTÜRK

YASEMİN NURİLER YASEMİN YÜRÜK

MERT VİDİNLİ SERLİ SARICILAR MUAMMER KAPUCUOĞLU
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ncelikle kendinizden biraz 
bahseder misiniz?
Ekim 1997 doğumluyum. “Hair artist” olarak 
hizmet verirken, “make-up artist” olarak 
yoluma devam etmek istedim. Sadece bu 
alanda ilerlemek istediğimi biliyordum ve 

bu sebeple çeşitli eğitimler aldım. Şimdiyse altı yıldır bu 
işi yapıyorum.

Ö
Güzelliğin, kișinin tarzına ve yüzüne yakıșan doğal hali olduğunu belirten 

profesyonel makyaj sanatçısı Ayșegül Çakırtaș, mesleğinde bașarılı olmasının 
altında yatanları anlatıyor.

Ayşegül Çakırtaş
Doğal Güzellik

sağlık ve güzellik

Başarılarınızın altında yatan nedir?
Başarımın altında yatan birçok sebep olmakla beraber 
önceliğim, mesleğimi iş olarak değil mutlu etme sanatı 
olarak görmem ve aynı zamanda saç ve makyaj alanında 
bütünlüğü sağlıyor olabilmem; günün sonunda onların 
memnuniyetinin bende yarattığı duygu, bunu severek yapmak 
ve müşterilerimle pozitif olmamdan kaynaklı olduğunu 
düşünüyorum. Kolektif bilinçle yaklaşmak da etkili.
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Güzelliğin algıyla değișen bir 
durum olduğunu düșünüyorum. 

Benim güzellik algım; kișinin 
tarzına, yüzüne yakıșan, 

olabildiğince en doğal halimizdir.

Bir make-up artist olarak, dönemin güzellik 
standartlarını belirlediğiniz söylenebilir mi? 
Makyajdaki trendlerin, o dönemin güzellik 
algısını şekillendirdiğini düşünüyor musunuz?
Güzelliğin algıyla değişen bir durum olduğunu düşünüyorum. 
Benim güzellik algım; kişinin tarzına, yüzüne yakışan, 
olabildiğince en doğal halimizdir. O sebeple beni tercih 
eden kitle doğallığı, natürelliği seven bir kitle. Doğallığın 
trendi olduğunu düşünmüyorum. Gelinlerim, yıllar 
sonra fotoğraflarına bakıp kendilerini en doğal haliyle 
gördüklerinde moda algısı değişmiş olacak ve onlara yaptığım 
saç ve makyajın trendi hep aynı kalacak. O sebeple en güzel 
halimiz, en doğal, kendi olduğumuz halimizdir. 

İmza dokunuşunuzu tanımlar mısınız?
Mesleğimdeki imzam, gün sonunda gülen, ışıl ışıl bir yüz 
görmek bence. 



Yapay Zekâlı 
Kutlama
Başarılı faaliyetleriyle 
adından söz ettiren Bodrum 
İş İnsanları Derneği üyeleri, 
ikinci defa “yaza merhaba 
partisi”nde bir araya geldi.

Derneğin merkezinde düzenlenen geceye, Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras, Bodrum Ticaret 
Odası Başkanı Mahmut Serdar Kocadon ve çeşitli 
sektörlerden çok sayıda davetli katıldı. Partide, 
teknoloji şirketi Cerebrum Tech’in, derin öğrenme 
temelli dil modeli kullanarak geliştirdiği yapay zekâ 
uygulaması “Cere” tanıtıldı. “Cere” isimli yapay zekâ, 
davetin başında misafirlere kısa bir açılış konuşması 
yaptı ve ardından kendine yöneltilen soruları 
başarıyla yanıtladı. Dernek Başkanı Mete Yılanlı’nın 
bir konuşma yaptığı buluşmada, Bülent Özdemir ve 
güçlü yorumuyla Gökçe sahne aldı. 

davet

DENİZ ÖZYILDIZ UMUT ÖNDER ALTINTAȘEDA KAYHAN

HAMDULLAH CEYLANBURAK ASLANPINAR

AHMET ARAS MAHMUT SERDAR KOCADON
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AYSEN KILIÇ ERDEM ERKENNİHAL ERMİȘASİYE-OĞUZ POYRAZ

AHMET BÜLBÜLOĞLU

Çok sayıda 
iș insanı 
Bodrum’da bir 
araya gelerek, 
geliștirilen yapay 
zekâ uygulaması 
ile yaza merhaba 
dedi.

METE YILANLIASLI MERCAN BAHADIR AKINÖZGEN ÖZYURT



Türk Kadınlar 
Konseyi Derneği
Hipodromda 
Buluştu
Türk Kadınlar Konseyi 
Derneği üyeleri, 75. Yıl Ankara 
Hipodromu’nda gerçekleşen koşu 
ile bir araya geldi.

Galibiyete “The Love I Need”in ulaştığı İngiliz taylarına mahsus 
“Dünya Kadınları Koşusu”nda bir araya gelen TKKD üyeleri, 
oldukça keyifli bir etkinlik geçirdi. Yarış, çim pistte iki bin iki 
yüz metre mesafede düzenlendi. Cem Özbelge’nin sahibi ve 
yetiştiricisi olduğu The Love I Need, jokeyi Gökhan Kocakaya 
ile kazandı. İbrahim Temel antrenesindeki doru dişi tay, altıncı 
startında ikinci galibiyetine imza attı. 

davet

GÜLNUR GÜLERCE, FATMA İNAL
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davet

GÜLNUR GÜLERCE, FATMA İNAL

Türk Kadınlar 
Konseyi Derneği, 
75. Yıl Ankara 
Hipodromu’ndaki 
“Dünya Kadınları 
Koșusu”nda 
buluștu.

TUĞÇE İNAL ELİF TALU BERİL ÇAVUȘOĞLUZEYNEP KÖKSALAN İPEK BAȘKALE



Anka 
Çiçekçilik’ten 
Muhteşem Parti
Ankara’nın önemli çiçek aranjman 
markalarından Anka Çiçekçilik 
muhteşem bir yaza merhaba partisi 
düzenledi.  

Anka Çiçekçilik’in giriş kısmında gerçekleştirilen partiye iş 
ve cemiyet dünyasından isimler katıldı. Her yıl düzenlenen 
etkinlikte ünlü DJ Nihal Sandıkçı’nın performansı ve 
birbirinden lezzetli atıştırmalıklar konukların beğenisini 
topladı. Markanın kurucusu Can Kaçar ise, yaza merhaba 
partisinde misafirleriyle tek tek ilgilenerek örnek bir 
misafirperverlik gösterdi. 

davet

ASİYE GÜLȘEN METE BAYKARA SERAP KAÇAR

ȘANSER KADIOĞLU BEREN ALP

CAN KAÇAR
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İLKER YÜKSEL YEȘİM EKİNCİ ESMA GÜMÜȘLÜ NURHAN BAȘAR-CEREN HAȘLAK

MURAT ÜNALEGEMEN BANKOMELTEM BANKO

FERAY ȘAHİNGÖZ

NEZİH ALLIOĞLU

Ankara 
Çiçekçilik, 
düzenlediği 
yaza merhaba 
partisiyle iș ve 
cemiyet hayatını 
bulușturdu.
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İlhamını Avrupa ve Asya kıtasından alan, 7 parça İstanbul couture 
koleksiyonunda her bir tasarım parlak renklerden oluşuyor. 

Büyüleyici materyaller ve eşsiz kalıplarla Seren Erdogan 
Showroom modaseverlerin buluşma noktası!

w w w . s e r e n e r d o g a n . c o m

serenerdogannn serenerdoganhautecouture

SEREN ERDOGAN SHOWROOM, COUTURE VE 
YACHT PILLOWS KOLEKSİYONLARIYLA ARTIK İSTANBUL NİŞANTAŞI’NDA! 
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Döneminin efsane dizisi Așk-ı Memnu’nun Cemile karakterine hayat veren 
Pelin Ermiș, son zamanlarda hem güzelliğiyle hem de “Bir İhtimal Daha Var” 

adlı muhteșem oyunla adından söz ettiriyor. Mesleğine olan așkının nasıl 
bașladığını paylașan Pelin Ermiș, anılarını ve ilgi alanlarını

MAG Okurları için anlatıyor. 

Bir Keşfediş Hikâyesi

röportaj

Pelin ErmiS

FOTOĞRAF: MUSTAFA EĞRİBOZ
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İlkokuldayken ilk izlediğim tiyatro 
beni benden almıștı. Eve kocaman 
gülümsememle, yüreğim hop hop 

koșarak gitmiștim. Yepyeni bir 
boyuta geçmiș gibiydim.

u günlerde neler yapıyorsunuz? 
Üzerinde çalıştığınız projelerden biraz 
bahseder misiniz?
Mevsimin güzelliğini yaşıyorum öncelikle. En 
güzel mevsim, yapılacak bir sürü güzel şey var. 
Doğa harika, insana başka hissettiriyor. DasDas’ta  
“Bir İhtimal Daha Var” diye harika bir oyunumuz 
var, onu oynuyoruz. Metin çarpıcı, özellikle bu 

dönem için çokça manidar... İşsizlikle mücadele eden, Boğaziçi 
Üniversitesinden mezun, son derece entelektüel iki kızın 
hikâyesini kara mizah ile seve seve oynuyoruz. Yakın zamanda 
dijital platforma, TOD’da  “Sarmaşık Zamanı” adlı iki sezon 
bir dizi çektik. Çekimleri benim için çok keyifliydi.  Birbiriyle 
uyumlu, eğlenceli bir ekiple güzel bir iş çıkardık. Umarım siz de 
severek izlersiniz. 

Oyuncu olmaya en başında nasıl karar vermiştiniz?
İnsanın içi biliyormuş. Ben daha bilmeden, içimde oluşanlar 
beni başka alemlere götürüyordu. Sanki lunapark gibiydi 
hissettiklerim. Coşkulu, yoğun, sevgi dolu, heyecanlı, cana 
yakın, masal gibi hissediyordum. Romantik bahsediyorum 
farkındayım. Tam da hissettiklerimin karşılığı bunlar… Ne 
mutlu... Ortaokulda öğretmen taklitleri yaparak başladığım 
keşif beni aşırı mutlu ediyordu. Arkadaşlarımın eğlenmesi, 
beraber eğlenmemiz, filtresiz, hesapsız, kendiliğinden oluşan 
bu mutluluk çok değerliydi, çok güzeldi. Aslında düşününce 
daha öncesi var ki; ilkokuldayken ilk izlediğim tiyatro beni 
benden almıştı. Eve kocaman gülümsememle, yüreğim 
hop hop koşarak gitmiştim. Yepyeni bir boyuta geçmiş 
gibiydim. Rüyalarıma girdi oyun, devamlı oyundan kareler 
görüyordum rüyada değilken de. Kız kardeşim Gülin doğunca 
sokakta öyle koşmuştum en son.  Yüreğim ağzımda  “Benim 
kardeşim oldu!” diye koşuyordum. Bu anlar azdır, nadidedir. 
Sonra, lisede yazmaya başladım. Hayali karakterler devamlı 
konuşuyordu kafamın içinde; meğer kendi çapımda senaryolar 
yazıyormuşum da haberim yokmuş. Lisede oluşan ergenlik 
beni de bir dağıttı. Gönlüm bu kadar oyunculuktayken, 
çok sevmekten dolayı korktum mu ya da neyse adı, gidip 
üniversitede başka bölüm okudum. Tabii ki devam edemedim, 
bıraktım okulu kısa sürede ve yetenek sınavlarına hazırlanmaya 
başladım. Oyunculuk okumaya karar vermiştim, içim avaz avaz 
bağırıyordu. Bu sesleri duymazlıktan gelmem mümkün değildi, 
şükürler olsun ki… 

Bir dönemin efsane dizisi Aşk-ı Memnu sizde 
neler bıraktı? Nasıl geçmişti o zamanlar? Şimdiyle 
kıyaslayınca farklar görüyor musunuz kendinizde 
ve yapımlarda? 
Aşk-ı Memnu ne diziydi ama! Okuldan mezun olduktan 
sonraki ilk profesyonel işimdi. Okurken de oynadığım birkaç 
dizi olmuştu. Onlar fragmanmış tabii... Oldukça öğreticiydi o 
zamanlar. Set, kamera, bir sahneyi bir sürü açıdan oynamak, 
devamlılık, gerçek mekân, karakterler, hikâye, evin içi yangın 
yeri gibi, çatışmalı bir sürü sahne; harika bir deneyimdi! 
Bir sürü şey öğrenmiştim, kendimi keşfediyordum yeniden ve 
başka şekillerde. 

Hilal Saral, sahiciliği çok iyi yaşatan bir yönetmendi. Hep 
beraber yaşıyorduk keyifle, pek güzel kıymetli günlerdi. 
Şimdiyle kıyaslayınca tabii ki farklar görüyorum. Bir kere o 
zaman, Instagram, Twitter yok daha. Olsa neler olurdu kim bilir? 
Bana bu dönem daha karışık geliyor; o dönem yalındı, süssüzdü.

Ş

Sosyal medya hesaplarınızdan kısa kısa edebi, 
felsefi ve psikolojik paylaşımlar yapıyorsunuz. Bu 
alanlara ilginiz var mıydı? 
“Senin canın içinde bir can var, o canı ara!”
Bir ben varım deme, “Bir ben vardır bende, benden içeri”, onu ara… 

Ne güzel demiş Yunus Emre. Bu soruyu görünce aklıma 
ilk bu sözler geldi. İnsanın içi, düşünceleri, durmuyor ki… 
Durmasın da. Edebiyata, felsefeye, psikolojiye her dalda hep çok 
ihtiyaçlıyız. Oyuncu olmasam da bu böyledir bence naçizane. 
Bu evren, insan, başlı başına derya deniz. Doğumumuzla 
başlayan bir sürü kimliklerle devam ediyoruz yaşama. Ruh ve 
düşünce sanki birbirinin içine giriyor; yeri geliyor savaşıyor, yeri 
geliyor kaçıyor, yeri geliyor kucaklaşıyor. 
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İnsanın kendini gerçekleştirmesi, kendi sorumluluğunu 
üstlenmesi, kendini yaşamayı göze alabilecek yürekliliği 
göstermesi ve tam da bu akışta öğrenmek, kendini tanımak, 
çoğalmak, insan olmak, potansiyel, bütünleşmek, birey olmak, 
özgürlük, yaratıcılık, cesaret, denemek; bunlar çok özel, değerli 
konular. O yüzden sanat, psikoloji, bilim, felsefe, edebiyat işte! 
Sanatın, yaratıcılığın, samimiyetin her dalı çok ilgimi çekiyor. 
Hepsi birbiriyle çok iç içe hissettiriyor bana. 

Muhteşem bir fiziğiniz ve güzelliğiniz var. Bunun 
sırrı nedir? Rutinleriniz var mı?
Çok teşekkür ederim. Böyle sorular utandırıyor beni açıkçası. 
En kısa cevabım bu olur muhtemelen. Uzun süredir de spor 
yapmıyorum. Yürümeyi çok severim ve dans etmeyi; ama bu 
da rutinim değil, özellikle son aylarda. Rutinim akışmış. Tabii 
ki  hareket, spor çok güzel. Her anlamda hafifletiyor insanı. 
Yeniden eyleme geçirmeyi diliyorum en yakın zamanda.

Hayatta öğrendiğiniz en büyük ders ve bilgi 
nedir?
Güzel ve pek boyutlu bir soru. Yaşamda süregelen bir sürü 
ders ve deneyim oluyor. Değişim ve gelişim için, insanın 
potansiyelini anlaması için iyi ki de bu tecrübeler oluyor; ama 
“en” sözü burada bir heyecan yaptırıyor. En büyük ders; insanın 
sevdiği şeyleri yapması. Aklıma ilk bu geldi. İnsan sevdiği 
şeyleri yapınca başka güzel oluyor. Sevdiği rolü oynayınca, 
sevdiği havayı koklayınca, sevdiği müzikleri, filmleri, kitapları 
okuyunca. En çok da kendini sevince… Oscar Wilde ne güzel 
demiş: “İnsanın kendini sevmesi ömür boyu sürecek bir 
romantizmin başlangıcıdır.” 

En büyük bilgi de “Şimdi!” sözü benim için. Yıllardır 
telefonumun fonunda yazıyor, hatta dövmesini de yaptırmayı 
düşünüyorum. “Şimdi”,  çünkü o kadar umutlu, akan, 

büyüyen, sürprizli, capcanlı, çok da çocuk ruhu olan bir söz ki… 
Yaşadığımı hissettiriyor hep anda. Oyunculuk açısından da çok 
önemli bir şey.  Şimdide olmak, yaşamak.  

Hayatınızın “dönüm noktası” dediğiniz anı nedir?
İzmirliyim ben.  İstanbul’da okumak çok istedim.  İstanbul’a 
karşı hep bir özel ilgim vardı. Kaotik, mistik, büyülü geliyordu 
bana İstanbul. “Süper Baba” dizisi, İstanbul, kızın oyunculuk 
okuma sevdası beni çok etkilemişti. Gözlerim dolu dolu 
izliyordum. O yüzden İstanbul’a gelmek, burada okumak 
çok istemiştim. Müjdat Gezen Konservatuarını kazanmak, 
hayatımın dönüm noktasıydı. O tatlı köşkte, çocukluğumdan 
beri beni çeken İstanbul’da oyunculuk okumak 
paha biçilmezdi. Ne mutlu.

Gün içerisinde “Yapmazsam olmaz.” dediğiniz bir 
şey var mı?
Kahve içmek, müzik dinlemek ve duş almak. Bu üçlüye 
hastayım.

Sizde en çok etki bırakan ülke ya da şehir hangisi?
İstanbul ve Birleşik Krallık. Çocukluğumdan beri İstanbul’a 
beni çeken manyetik bir enerji vardı. Tarihi, bilmeden 
hissettiklerim her şey olabilir bu... Hâlâ çok seviyorum burayı. 
Birkaç hafta uzak kalınca hemen özlüyorum. Aşırı zengin 
bir şehir,  beslendiğim çok şey var. Bir sürü kültürü yutmuş, 
içine almış yaşıyor şimdi de. İngiltere ise; ağzım açık, seve seve 
gezdiğim yer. Al başka bir zenginlik... İskoçya’nın dağları, 
tepeleri, Londra’nın çok yönlülüğü, parkları, özgürlük, tarih 
yapısı, hâlâ tarihini korumaları, sahip çıkmaları, değer bilmeleri, 
gezdiğim katedraller, orda izlediğim oyunlar, müzikaller, 
müzeler, sanat galerileri, festivaller, medeniyet her şey müthişti. 
Şunu da eklemek isterim; bu güzel sorular için çok teşekkür 
ederim. Bana bir sürü güzel anları hatırlattı yeniden.  





Büyükelçinin 
Eşinden Yaza 
Merhaba
Cezayir’in Ankara Büyükelçisi 
Sofiane Mimouni’nin eşi 
Yasmine Mimouni, Türkiye’de 
bulunan büyükelçilerin 
eşlerine yönelik bir parti verdi.

Cezayir Büyükelçiliğinde düzenlenen kokteylde; ilk 
önce, ülkeyi tanıtan video gösterimleri gerçekleşti. 
Ardından bir açılış konuşması yapan Yasmine 
Mimouni; Cezayir’in kültürü, sanatı ve moda 
anlayışıyla ilgili bilgiler verdi. Büyükelçiliğin 
bahçesindeki etkinlikte ülkenin yerel lezzetleri 
misafirlerin beğenisine sunulurken, tatlı ikramının 
ardından katılımcılara hediyeleri takdim edildi. 

davet

BERİL ÇAVUȘOĞLU, YASMİNE MIMOUNI
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ZEYNEP MUNZUR ANITA ROBERT, SELINA ASGER, ANNA BERDYKLYCHEVA SİMAY GÜMRÜKÇÜ, CHERYL FLECK

ÖZGE YILMAZ SYLVIA SLIWINSKA

GABRIELA CUELLAR

MELLISA MATEO CELESTINA DIAZ

Büyükelçi Sofiane 
Mimouni’nin 
eși Yasmine 
Mimouni’nin yaza 
merhaba partisine 
Ankara’da 
bulunan büyükelçi 
eșleri ve basın 
mensupları katıldı.



Ahmet 
Çavuşoğlu’na 
Berat Takdimi
Ankara Sivil Toplum Kuruluşları 
Platformu (ASTOP), Ahmet 
Çavuşoğlu’na “Üstün Hizmet ve 
Başarı Beratı”nı takdim etti.

ASTOP Kurucusu ve Onursal Başkanı Veli Sarıtoprak’ın 
ev sahipliğinde gerçekleşen ödül ve berat takdim törenine 
platformun icra kurulu üyeleri ve iş insanları katılım 
gösterdi. Ankara’nın başarılı iş insanlarından, ATO Eski 
Başkanı Ahmet Çavuşoğlu’na özverili hizmetlerinden 
dolayı “Üstün Hizmet ve Başarı Beratı” takdim edildi. 

davet

VELİ SARITOPRAK, AHMET ÇAVUȘOĞLU

GÖRKEM ÇAPAR, NERMİN-VELİ SARITOPRAK, ȘULE DAYANGAÇ, AHMET ÇAVUȘOĞLU,
KUTLU TAMAY, FÜSUN ȘENER, VOLKAN DURMUȘOĞLU, ÖZTUNA NORMAN
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ANGİAD Yaza 
Merhaba Dedi
ANGİAD Sosyal İşler Komisyonu 
ve Üyelerarası Ticaret Komisyonu 
tarafından organize edilen 
“Business to Business (B2B)” 
etkinliğinin üçüncüsü Wonders 
Event & Wedding’de gerçekleşti. 

Ankara Genç İş İnsanları Derneği (ANGİAD) Başkanı Ertuğrul 
Onat’ın ev sahipliğinde gerçekleşen etkinliğe yönetim kurulu 
ve dernek üyeleri katılım gösterdi. Onat’ın açılış konuşmasıyla 
başlayan programda derneğin yeni üyelerine üyelik plaketleri 
takdim edildi. Radyo programcısı Özgür Aksuna’nın 
sunumuyla gerçekleşen davet, B2B etkinliğinin ardından 
ANGİAD üyelerinin havuz başında DJ performansı eşliğinde 
“yaza merhaba” partisiyle devam etti. 

davet

ERTUĞRUL ONAT
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Hikmet Eraslan, gördüğüm en çok yönlü iș insanlarından. Anlamadığı konu, 
yapamadığı bir iș yok. Kültür, sanat, moda, otelcilik, yazarlık, müzik, ticaret, 

fuar, tanıtım, organizasyon, spor, DJ’lik, felsefe, șiir, iletișim, tekstil... gibi 
branșlarda yaptığı ișler hep dünya çapında bașarı ve ses getiren ișler oluyor; 

ama bunların içinde sanat, belki de kendisini en çok anlatan ve etkileyip 
yașamına yön veren bilgelik. 

“Bu Topraklara Ahde Vefa Borcumu Ödüyorum”

Hikmet Eraslan 

üçüncü göz

Sinem Yıldırım
sinemmmyildirim@gmail.com

HİKMET ERASLAN, SİNEM YILDIRIM
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endisiyle, Doğubayazıt İshak Paşa Sarayı’nda 
düzenlediği İsmail Acar sergisinde tanıştık. 
Olağanüstü bir sergiydi. Akabinde gerçekleştirdiği 
Ağrı Dağı Müzik Festivali ise; teknolojik olarak, 
organizasyon olarak, gelen yerli ve yabancı katılım 
ile pek çok açıdan  adını dünyadaki festivallerin 

en üst sırasına yazdıracak bir etkinlikti. Hikmet Bey’in fikirleri 
de büyük çapta fikirler olmuş hep. Daha önce gerçekleştirdiği, 
sahibi olduğu Dosso Dossi Holdingin Diyarbakır’daki defilesi 
ve yine Doğubayazıt’ta kendisinin doğduğu Meşar köyünün 
sırtlarında, Kapadokya, İstanbul ve Antalya’da gerçekleştirdiği 
defileler gerçekten hem dünya çapında güzellik ve başarıda işler 
hem de Türkiye’nin tanıtımına kattığı görsellerle gerçek anlamda 
büyüleyici. Sık sık düzenlenen organizasyonlarda gençlerle bir 
araya gelerek hayatından elde ettiği tecrübeleri onlara aktararak 
bilgi ve deneyimin sürekliliğini ve çocukların ilerlemelerine 
büyük katkılar sağlıyor. Yanında on binlerce insan çalışıyor. İş 
tecrübelerini yazdığı çeşitli kitapları var. 

Tutkuları ve profesyonel hayatını harmanlayarak geliştirdiği 
fikirleriyle şimdi de yine olağanüstü bir projeye imza atmak üzere 
kollarını sıvıyor sayın Hikmet Eraslan. Ağrı Valiliği ile beraber 
Nuh’un Gemisi  Müzesinin kurulması için iş birliği içine girdi. 
Ağrı Dağı’nın güneyindeki Telçeker köyünde iki bin üç yüz 
rakımlı sekiz dönümlük alanda Nuh’un gemisini tasvir eden 
bir mimariyle kurulacak olan müze büyük merakla bekleniyor. 
Yörede her sene yüz binlerce turist çeken İshak Paşa Sarayı’nın 
yanı sıra gerçekleşecek olan bu projeyle gelecek olan yerli ve 
yabancı ziyaretçi sayısının, rekorlar kıracağı aşikâr. Bu memlekette 
yaşayan hepimizin bu güzel vatana borcu var. Lakin çok az 
insan Hikmet Eraslan gibi hiç durmadan memleketine verdiği 
hizmetlerle bu vefa borcunu ödeyebilmiştir.

K
Öncelikle sizi tanımak isteriz. Çocukluğunuz, 
aileniz, eğitim hayatınızdan bahsedelim lütfen.
1971 Doğubayazıt doğumluyum. On iki yaşında İstanbul’a 
gelerek ortaokul ve lise eğitimimi tamamladım. Ardından 
İngiltere’de eğitimime devam ederek turizm okudum. Bir süre
Polonya ve İtalya’da yaşadıktan sonra aile şirketimizdeki 
görevime devam etmek üzere
Türkiye’ye döndüm. Evli ve iki çocuk babasıyım.

Mesleğinizden bahsedelim lütfen. Şu anda hangi 
branşlarda ne işlerle meşgulsünüz?
Babamın temellerini attığı Dosso Dossi Holdingin yönetim 
kurulu başkanı olarak profesyonel hayatımı sürdürüyorum. 
Holding bünyesinde tekstil, turizm, gıda ve inşaat 
sektörlerinde faaliyet gösteriyoruz.

Yoğun bir iș tempom var. Dolayısıyla 
erken kalkmaya özen gösteriyorum. 

Holdingdeki   ișlerimizi takip edip 
gerekli toplantıları yaptıktan sonra 

her gün düzenli olarak spora gitmeye 
özen gösteriyorum.
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üçüncü göz

Yaptığınız işler içinde sizi en çok heyecanlandıran 
hangisi, neden?
Holding faaliyet alanlarımızda tekstil sektörü daha çok öne çıkıyor. 
Bu alanda da özgün iş modelimiz olan “business holiday” dahilinde 
dikkat çekici ve renkli etkinlikler düzenliyoruz. Otuz ülkeden, iki 
yüz şehirden gelen binlerce hazır giyim alıcısıyla tekstil üreticilerini 
buluşturduğumuz etkinliklerimiz kapsamında fuarlar, dünyaca 
ünlü modellerin katıldığı defileler ve ünlü isimlerin katıldığı 
unutulmaz müzik etkinliklerine imza atıyoruz. Markamızın 
tanınmasında ve ticaret hacmimizin artmasında Dosso Dossi 
Fashion Show dahilinde yaptığımız etkinliklerin büyük katkısı 
oldu.

Türkiye’nin ya da doğduğunuz şehrin tanınmasında 
önemli yatırımlarınız ve organizasyonlarınız var. 
Bunlardan bahsedelim lütfen.
Dünya çapında bilinir hale gelen “fashion show”larımızda ünlü top 
modelleri podyumda yürütüyoruz. Adriana Lima, Miranda Kerr, 
Kendall Jenner, Irina Shayk, Paris Hilton gibi isimler Türkiye’ye 
gelerek defilelerimizde yer aldı. Böylesi ünlü isimlerin Türkiye’de 
olması çok önemli. Ayrıca, yılda iki kez düzenlediğimiz “fashion 
show”lara otuz farklı ülkeden insanlar katılım sağlıyor. Burada 
onları en iyi şekilde ağırlıyoruz. Tüm bunlar, Türkiye’nin tekstil ve 
turizm alanında tanınmasına büyük etki sağlıyor. Aynı zamanda, 
yurt içinde de dijital platform defileleri yaparak ve insanların 
imkânsız olarak gördüğü noktalarda Türkiye’nin en büyük müzik 
etkinliklerini gerçekleştirerek bölgenin turizm ekonomisine ve 
tanınmasına büyük katkı sağlıyoruz. Antalya, İstanbul, Kapadokya, 
Diyarbakır ve Doğubayazıt’ta yaptığımız defileler ve yine Antalya, 
İstanbul, Doğubayazıt, Cizre ve Harran’da yaptığımız müzik 
festivalleri ülkemizin her yerinde etkinlik yapılabileceğinin en güzel 
ispatları oldu.

Bir gününüz nasıl geçer? Sabah kalktınız, akşama 
kadar genel rutininiz nasıldır?
Yoğun bir iş tempom var. Dolayısıyla erken kalkmaya özen 
gösteriyorum. Holdingdeki   işlerimizi takip edip gerekli toplantıları 
yaptıktan sonra her gün düzenli olarak spora gitmeye özen 
gösteriyorum. Gençlik tutkum olan güvercin beslemeyi günümüze 
de taşıdım. Holding binamızın terasına yaptırdığım kış bahçesi ve 
çok özel kuşların bulunduğu güvercinlikte de vakit geçirmekten 
büyük keyif alıyorum.

Türkiye’de mi yaşıyorsunuz daha çok, yurt dışında mı?
Türkiye’de yaşıyorum. Eşimin İtalyan olması nedeniyle benim de 
İtalyan vatandaşlığım bulunuyor. Roma’da da bir evim var. Yılda 
birkaç kez Roma’ya giderek orada da vakit geçirmek hoşuma gidiyor.

DJ’liği nasıl öğrendiniz? Parçaları nasıl seçiyorsunuz?
Öğrencilik yıllarımdan başlayarak oluşan bir tutku bu. Özellikle 
yurt dışındaki eğitim hayatım sırasında bu ilgi oluştu. Daha sonra 
profesyonel iş hayatımda da yaptığım seyahatler sırasında pek çok 
ülkede bulunma fırsatım oldu. Bu ülkelerin kültürleri ve müzik 
alışkanlıklarıyla, zaten işimin bir parçası olan “fashion show”lardaki 
partilerde konuklarımı eğlendirmek istedim. Buralarda yaptığımız 
konserlerle birlikte ben de DJ setinin başına geçme kararı aldım. 
Sevdiğim müzikleri ve uyarlamalarımı setime taşıyarak Türkiye’nin 
önemli performanslarına imza atmaya başladım. Seçtiğim parçaların 
pek çoğu benim günlük hayatta dinlediklerim. Gittiğimiz bölgeye 
göre de farklı müzikler ekliyorum. Yüz binlerin bir araya geldiği 
etkinliklerimizde herkes kendinden bir parça buluyor ve doyasıya 
eğleniyor.

Sizce Türkiye, dışarıda yeterince ve doğru olarak 
tanınıyor mu ve tanıtılıyor mu? 
Bu konuda daha fazla çaba göstermemiz gerekiyor. Gerektiği gibi 
tanındığını düşünmüyorum. Biz ünlü top modelleri getirerek 
Türkiye’nin modern yüzünü göstermeye çaba harcıyoruz. Maalesef 
halen bir Afrika, Orta Doğu ülkesi olarak bilenler var bizi. Ülke 
politikası olarak daha fazla tanıtıma önem vermeliyiz.

Türkiye’nin doğusu dünyanın hiçbir yerinde olmayan 
özellikte yerlerle dolu. Bunların korunması yolunda 
neler yapılmalı?
Yurt içinde ve yurt dışında tanıtım çalışmalarına ağırlık verilmeli. 
Turizm aynı zamanda bölge ekonomilerinin gelişmesinin en önemli 
aracı. Turizmin geliştiği bölgelerde insanlar para kazanır ve mutlu 
olur, daha çok yatırım yapar. Bu gelirin devamlılığı için bölge halkları 
ve yerel yönetimler bu sefer koruma kurallarını geliştirirler. Kontrollü 
bir turizm bu değerlerin gelecek kuşaklara aktarılması açısından çok 
önemli.

Ailece çok çalışkan ve disiplinli bir yapınız var. İş 
hayatında beraber çalışmak, aile ilişkilerinizi negatif ya 
da pozitif yönde etkiliyor mu?
Biz on kardeşiz. Kardeşlerimle büyük bir uyum içinde aile şirketimizin 
yönetiminde yer alıyoruz. Babamızdan görüp benimsediğimiz iş 
disiplini, sonrasında aldığımız eğitimler ve aile içindeki uyumumuz 
Dosso Dossi Holdingin başarılı bir şekilde gelişmesinde büyük önem 
arz ediyor. Birlik olmak, bir olmak bizim için çok önemli…

Nuh’un Gemisi arazisinde, tarihi bir köprü üstünde 
ya da peri bacalarında defileler ve benzeri etkinlikler 
yapma fikirleri nereden aklınıza geldi, sırada neler var?
Dosso Dossi Holdingin sosyal sorumluluk projesi olarak yola çıktık. 
Ülkemizin turizm değerlerinin bilinirliliğine katkı sağlamak, aynı 
zamanda bölgelerin turizm ekonomisinin gelişmesine destek olmak 
adına farklı bölgeleri seçiyoruz. Doğubayazıt, Kapadokya ve
Diyarbakır’da yaptığımız defileler ve resim sergileri buraların 
tanınmasına ve iç turizm başta olmak üzere turizm gelirlerinin 
artmasına büyük katkı sağladı. Bunu yerel yönetimlerden aldığımız 
geri bildirimlerde görüyoruz. Şimdi pek çok bölgeden talep 
alıyoruz. Bunları uygun bir şekilde değerlendirip önümüzdeki yıl 
defilelerimize, sergilerimize ve konserlerimize devam edeceğiz.

Politikaya girmeyi neden düşünmüyorsunuz? 
Birçok teklif alıyorum ancak politika bana uzak bir durum. 
Düşünmüyorum.

Başka oteliniz olacak mı?
Vatan Caddesi, Laleli, Yenikapı ve Sultanahmet’te bulunan dört 
otelimiz tek tek misafirlerini ağırlamaya devam ediyor. Önceliğimiz 
İstanbul ve şehir otelciliğinde önemli bir marka olma. Yatırımlara 
devam edeceğiz. 

Kontrollü bir turizm, değerlerin 
gelecek kușaklara aktarılması 

açısından çok önemli.
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Chevening Bursiyerleri Buluştu
İngiltere hükûmeti tarafından 
verilen eğitim bursu “Chevening” 
ile İngiltere’ye giderek eğitimlerini 
tamamlayan bursiyerler için bir davet 
verildi. 

Büyükelçilik rezidansında gerçekleşen davete İngiltere’nin Ankara 
Büyükelçisi Jill Morris CMG ev sahipliği yaptı. Bursiyerlere 
sertifikalarının verildiği etkinlikte bir konuşma yapan Büyükelçi 
Morris; Türkiye’de devam eden Chevening Programı’nın, iki 
binden fazla mezunu ile Avrupa’nın en büyük mezun ağına sahip 
olduğunun altını çizerek “Chevening Programı’nın dünya çapında 
elli beş binden fazla mezunu var ve bu etkileşimli mezun ağımız, 
Birleşik Krallık’ın küresel büyükelçileri olarak programımızı 
tanıtmayı sürdürüyorlar.” dedi.  

davet

JILL MORRIS CHARLIE MAGUIRE SANEM ÇİÇEKOĞLU MARTIN ROBINSON
210



Öğrencilere 
Burs Desteği
Türk Eğitim Vakfı (TEV) 
ve Ankara Büyükşehir 
Belediyesi, “Okutan Ankara 
Projesi”ni hayata geçirdi.

TEV, Ankara’da ikamet eden gençlere eğitimde fırsat 
eşitliği sağlamak için Ankara Büyükşehir Belediyesi 
ile iş birliği yaptı. Eğitimine devam etmekte zorlanan 
üniversite öğrencilerine burs desteği sağlamayı 
hedefleyen projenin protokolü ABB’deki bir tören 
ile imzalandı. İmza töreninde bir konuşma yapan 
ABB Başkanı Mansur Yavaş, “Göreve geldiğimizden 
beri birlik ve beraberlik ruhuyla tüm imkânlarımızı 
seferber ederek öğrenci dostu bir başkent olma 
yolunda Ankara’yı yönettik. Hedeflediğimiz 
projelerde çocuklarımızın ve gençlerimizin 
görüşlerini önemsedik. Bugüne dek öğrenci dostu 
çalışmalarımız kapsamında birçok destekte 
bulunduk. Şimdi ise Türk Eğitim Vakfı (TEV) ile 
Okutan Ankara projesi için protokol imzalayarak 
Ankara’da ikamet edip üniversite okuyan, başarılı 
ancak maddi durumu iyi olmayan öğrencilere 
burs alma imkânı sağlamayı amaçladık.” şeklinde 
açıklama yaptı. 

davet



Star Wars 
Temalı 
Doğum 
Günü
Baş Enerji firmasının sahibi 
Özgür Baş ve eşi Nesli Baş, 
oğulları Ferit Berk’in yedinci 
yaş günü için bir parti 
düzenledi.
Star Wars temalı doğum gününe Ferit Berk’in 
arkadaşları ve veliler katıldı. Çocukların, palyaço 
gösterisi ve çeşitli oyunlarla doyasıya eğlendiği doğum 
günü partisi Voila Event Beytepe’de gerçekleşti. 
Davetliler kutlamanın ardından DJ performansı 
eşliğinde yaza merhaba diyerek eğlenceye devam etti. 

davet

MEHMET-NAZLI ODABAȘI

İPEK-UTKU YILMAZ

FURKAN-MİNA-BELGİN ANARAL

ÖZGÜR-FERİT BERK-NESLİ BAȘ
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Star Wars 
Temalı 
Doğum 
Günü
Baş Enerji firmasının sahibi 
Özgür Baş ve eşi Nesli Baş, 
oğulları Ferit Berk’in yedinci 
yaş günü için bir parti 
düzenledi.
Star Wars temalı doğum gününe Ferit Berk’in 
arkadaşları ve veliler katıldı. Çocukların, palyaço 
gösterisi ve çeşitli oyunlarla doyasıya eğlendiği doğum 
günü partisi Voila Event Beytepe’de gerçekleşti. 
Davetliler kutlamanın ardından DJ performansı 
eşliğinde yaza merhaba diyerek eğlenceye devam etti. 
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FURKAN-MİNA-BELGİN ANARAL
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SEÇİL-HAYAL-ALPER ÇALIȘKANONUR-GİZEM-URAS-ALİYE EREN

Doğum günü 
partisine 
katılan 
çocuklar, 
palyaço ve 
birbirinden 
eğlenceli 
oyunlarla 
oldukça keyifl i 
bir gün geçirdi.

FUAT-EVA-OLGA ALTAȘNURVER-ORHAN AYDIN ELİF-LARİN-BERK DURMUȘ



HEVAL ÇUBUKÇU FUNDA GÖREN

Büyük Kolej 
Mezuniyet 
Yemeği
Büyük Kolej bir parti düzenleyerek, 
üniversite sınavına giren 
öğrencileriyle bir araya geldi.

Büyük Kolej ve Büyük Fen Lisesi 2023 mezunları, Sheraton 
Hotel’de düzenlenen mezuniyet yemeğinde buluştu. Öğrenciler 
hem mezuniyetlerini coşkuyla kutladı hem de üniversiteye 
giriş sınavını başarıyla bitirmenin gururunu yaşadı. Okul 
yönetimi, bundan sonraki yaşamlarında Büyük Kolejli olmanın 
ayrıcalığıyla yollarına devam edecek olan öğrencileri kutlayarak 
başarılarının devamını diledi. 

davet

TANSU DOĞAY, TANSEL SAATÇİOĞLU ESİN SAYGILI
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Hikmet Çetinkaya 
R e s i m  A t ö l y e s i / G a l e r i

Ümitköy Galleria’da, 
sanatseverlere yaratıcılığın ve estetiğin buluştuğu bir ortam sunuyor. 

Eserleriyle büyüleyen bir deneyim, sanatın gücünü 
keşfetmeniz için sizleri bekliyor...

w w w . h i k m e t c e t i n k a y a . c o m

Merkez: Çankaya, Üsküp Cd. No:8 Daire:3 Çankaya/Ankara

painterhikmetcetinkaya galleryhikmetcetinkaya

Ümitköy Şube: Galleria AVM 1 kat No: 30 Ümitköy/Ankara
Tel: +90 532 664 5516



216 magdergi.com.tr

Aperitif Partiyle 
Eğlenceye 
Doydular
Tuba Lüleci Alaçam, “Aperitif Time” 
isimli bir parti düzenleyerek iş ve 
cemiyet hayatını buluşturdu.

Çok sayıda yabancı misyon temsilcisi ile davetlinin katıldığı 
parti Sheraton Hotel bünyesindeki The Clubhouse Jazz Bar’da 
gerçekleşti. Gecede DJ Demirabi ve DJ Tuba Lüleci Alaçam, 
kabine geçerek performans sergiledi. Müzik eşliğinde doyasıya 
eğlenen konuklar, İtalyan kokteylleri ve ikramlarla keyifli bir 
akşam geçirdi. 

davet

TUBA LÜLECİ ALAÇAM, VOLKAN HASKALP, DEMİRABİ

LUCİELİ TOPÇU, ZEYNEP KÖKSAL YAYKIRAN, EMRAH YAYKIRAN



Yabancı misyon 
temsilcilerinin de 
katıldığı partide 
Tuba Koç, yeni yașını 
dostlarıyla birlikte 
kutladı.

BERİL ÇAVUȘOĞLU

KORAY ERYILMAZ, TUBA KOÇ, MELTEM ERYILMAZ, ȘAFAK KOÇ

MURAT ARTUKMAÇ, SERA SADE ARTUKMAÇ

BERKER BÜLBÜLOĞLU

YUNUS CAN ESMEROĞLU, 
BÜȘRA KAMİLOĞLU



Uzun yıllar Türkiye’de sürdürdüğü çalıșmalarına șimdi Amerika’da devam 
eden Uzman Psikolojik Danıșman Tunç Tataker, ikili ilișkilerdeki kurban rolü 

kavramını ve drama bağımlılığını ele alarak MAG Okurlarını aydınlatıyor.

Tunç Tataker
İlişkilerde Drama Üçgeni

röportaj
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Kurtarıcı rolü kendinden vazgeçmeyi, 
kendini adamayı içerdiğinden sağlıksız 

bir roldür. Değersizleșmeyi ve hayal 
kırıklığını beraberinde getirir. Kurtarıcı 

rolüne girerek destek verdiğiniz kiși 
güçlendiği zaman, ilk bırakacağı siz 
olursunuz, çünkü size baktıkça eski 

zayıfl ığını hatırlayacaktır.

ncelikle, sizi henüz tanımayanlar için 
kendinizden biraz bahseder misiniz? 
Yaşam yolculuğum 1973 yılında Ankara’da 
başladı. İlk ve orta öğrenimimi Ankara’da 
başarıyla tamamladıktan sonra, Dokuz Eylül 
Üniversitesi Psikolojik Danışmanlık bölümünden 

2000 yılında mezun oldum. Sonrasında yine Dokuz Eylül 
Üniversitesinde Danışmanlık Psikolojisi alanında yüksek 
lisans ve doktora eğitimlerimi (doktora ders aşaması) başarıyla 
tamamlayarak “bilim uzmanı” unvanını aldım. 

Bir süre özel kurumlarda uzman psikolojik danışman olarak 
görev yaptıktan sonra 2006 yılından itibaren mesleki 
çalışmalarımı kendi özel ofisimde (Tataker Psikolojik 
Danışmanlık; İzmir, İstanbul) sürdürmeye başladım. Bireysel 
psikolojik danışmanlık hizmetlerinin yanı sıra aile terapisi, 
ilişki ve evlilik terapisi alanlarında giderek uzmanlaştım. 

2017 yılında ofisimi (İstanbul) kapatarak Amerika Birleşik 
Devletleri’ne yerleştim. Mesleki çalışmalarımı; içerik yazarlığı, 
danışmanlık ve mentorluk alanlarında halen Amerika’da 
sürdürmekteyim. 

İnsanın kendini tanımlaması ya da tanıması ne 
kadar önemlidir? 
Jung, hayattaki en acıklı kavramın; bir insanın, problemin 
kendinden kaynaklı olduğunu görememesi olduğunu söyler. 
Pek çok düşünce sistemi ve din, kendini tanımanın önemini 
vurgular. Delphi’deki Apollon Tapınağı’nın giriş kapısında 
altın harflerle “Kendini bil.” yazar. Kişinin sağlıklı bir iç görü 
ve farkındalık kazanabilmesi, yaşam deneyimleriyle ve akıl 
sağlığıyla doğru orantılıdır. Farkında olmadığımız dinamikler; 
seçimlerimizi ve yaşamımızı yönetir ve biz çoğunlukla ne olup 
bittiğini, neden-sonuç ilişkilerini kavrayamayız. Yaşamın içinde 
adeta sürüklenip gideriz. Kendini bilen kişi ise hayatı bilen, 
olgunlaşmış ve sağlıklı iç görü kazanmış kişidir. Neden-sonuç 
ilişkilerini doğru kurduğu için hayatını ve seçimlerini kendisi 
yönetir. Sürüklenmek yerine akışa yön verir. 

İkili ilişkilerde insan neden kendini kurban rolüne 
sokar? Bunun gerçek mi yoksa rol mü olduğu 
nasıl anlaşılır? 
Kurban rolü, “Karpman’ın Drama Üçgeni” teorisinde 
tanımlanan rollerden birisidir. İnsanların çoğu, yaşam 
döngülerini farkında olmadan Karpman’ın Drama Üçgeni’nde 
geçirir. Bu üçgen; kurban, kurtarıcı ve suçlayıcı rollerinin 
sürekli değiştiği bir mutsuzluk kapanıdır. Kapanı fark ederek 
tuzaktan kurtulmayı başaranlar, daha sağlıklı ve mutlu 
ilerleyebilir. Kurban rolü, çoğunlukla kaybetme korkusuyla 
girilen bir tür ajitasyon zemini olsa da farklı açılardan da 
yaklaşmak gerekir. Kurban rolü, aynı zamanda gizli narsistlerin 
ilişkilerde kullanmayı en çok sevdiği saklanma kılıfıdır. Ayrıca 
biri size kurban rolünde olduğu bir hikâye anlattığında, 
onun için üzülmeden önce, hikâyenin asıl kötü kişisinin o 
olmadığına emin olmanız gerekir. 

Kurban rolünün dışında, kurtarıcı ve suçlayıcı 
rollerinden de bahsettiniz. Bunları kısaca açar 
mısınız?
Kurtarıcı rolüne soyunduğumuz her ilişki için ilk aşamada 
kurban, sonrasında da suçlayıcı rolüne geçerek “Karpman’ın 
Drama Üçgeni” döngüsünde sıkışıp kalacağımızı 

Ö

unutmamamız gerekir. Kurtarıcı rolü kendinden 
vazgeçmeyi, kendini adamayı içerdiğinden sağlıksız bir 
roldür. Değersizleşmeyi ve hayal kırıklığını beraberinde 
getirir. Kurtarıcı rolüne girerek destek verdiğiniz kişi 
güçlendiği zaman, ilk bırakacağı siz olursunuz, çünkü 
size baktıkça eski zayıflığını hatırlayacaktır. Eskiler buna 
“Körün gözü açıldığında, kırdığı ilk şey bastonudur.” demiş. 
İlişkide partnerimize destek vermek, dayanışma kavramı 
kapsamında ve sağlıklıdır ancak kurtarıcı rolü, ilişkide 
olduğumuz kişiye minnet duygularıyla örülü psikolojik 
bir tasma takmak ve bizden asla gitmemesini sağlamak 
amaçlı, yoğun kaybetme korkusuyla oluşmuş patolojik bir 
örüntüdür. 

Kişi kendini, ilişkilerde yaşanan bu “drama 
bağımlılığından” nasıl kurtarır ya da çıkarır? 
Hayattaki en önemli ve asla bitiremeyeceğimiz ilişki, 
kendimizle olan ilişkimizdir. Kendisiyle, öz benliği ile 
sağlıklı ilişki kuramayan bir bireyin diğer insan ilişkileri de 
çok sağlıklı olmayacaktır. Dramanın temeli yine öz güven 
eksikliğine, anne-baba bağlarından gelen toksik etkilere ve 
kaybetme korkusuna dayanır. Oysa öz güvenli ve kendisiyle 
sağlıklı ilişki kurmuş bir birey, ilişkileri doğal akışında yaşar 
ve ilişkilerine kaybetme korkusuyla değil, hayatı paylaşma 
coşkusuyla yaklaşır. Ayrıca olgunlaşmış birey, hayatın özünde 
tek kişilik bir yolculuk olduğunu, tüm ilişkilerin bir anlamda 
bizim yüklediğimiz anlamlardan ibaret olduğu gerçeğine 
ulaşmış, kaybetme korkusu da dahil tüm korkularını 
aşmıştır.  



Kau Wela 
İstanbul’da
On beş global sanatçının, farklı 
tekniklerle hayata geçirdiği 
eserlerinin yer aldığı Kau Wela 
sergisi İstanbul’da açıldı.

Yaz sonuna kadar sergilenecek olan Kau Wela’nın açılış davetine 
cemiyet hayatının önde gelen isimleriyle sanatseverler katıldı. 
Renko London organizasyonu ve Renk Erbil küratörlüğünde 
kapılarını açan sergi, konukların beğenisini topladı. Açılış 
konuşmasını yapan Erbil, “Hayatımızı en iyi şekilde yaşamak 
için beklediğimiz yazı yansıtan karma bir sergi hazırladık. Fark 
yaratan bir yaza hoş geldiniz.” diyerek davetlileri karşıladı. 

davet

DEVRİM ERBİL

IPEK KIRALI, ALİ AKÇAY MAYA YILDIRIM, RENK ERBİL

HÜLYA-ABDULLAH AVCI
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Serginin açılıș 
davetine katılan 
konuklar; 
ikramlar ve 
müzik eșliğinde 
sanat dolu bir 
gün geçirdi.

ERKUT ENİZ, BİRTEN CAN

SUZAN YAVAȘCA GÜL EREN TUNCA DİLA TARKAN - DAĞHAN DOĞRUER ȘAHİKA ERCÜMEN

BAHRİ GENÇ BİLGE ÖZTÜRK, DAREN ERKAYA
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asa Lavanda macerası 1990 yılında Ahmet ve 
Feryal Şen’in Şile’nin Ulupelit Köyü’ne âşık 
olmasıyla başlıyor. Doğayla iç içe yaşamanın daima 
hayalini kurmuş olan Şen Ailesi, şehrin yanı 
başında, ormanlarla çevrelenmiş ve hayvanların 
özgürce dolaştığı Ulupelit Köyü’nün cazibesine 

kapılıyor ve burada yaşamaya başlıyor. Evlerini kendi elleriyle 
inşa ediyor, bugün bahçelerinde gördüğümüz ağaçları 
çocuklarıyla beraber kendileri dikiyor ve bugün iki dönümü 
bulan kendi organik tarım alanlarını yaratıyorlar.

Burada, doğanın içinde, aile ve dostlarıyla geçirdikleri güzel 
zamanları başkalarıyla da paylaşmak isteyen Şen Ailesi, 2009 
yılbaşı gecesinde kapılarını ilk misafirlerine açıyorlar. Casa 
Lavanda, doğanın sunduklarını ve sürdürülebilirliği her 
anlamıyla deneyimleyebileceğiniz bir mabet olarak o günden 
beri hizmet sunuyor.

Casa Lavanda; biyodinamik tarım ve yenilenebilir enerji 
kullanımıyla doğayla olan bağını merkezinde tutan, on beş 
odalı, ödüllü bir restorana ve kava sahip olan bir butik otel. 

C

Șile ormanlarıyla çevrelenmiș yirmi bir dönüm bahçe içinde olan 
Casa Lavanda, Șen Ailesi’nin İstanbul’un son kalan orman ve yeșil alanlarına 

duyduğu sevgiden doğan bir cennet. Sürdürülebilirliğin bir yașam biçimi 
olduğu Casa Lavanda, doğanın ritmine uyum sağlıyor ve misafirlerine 

mevsimin hediyelerini sunuyor.

Kendinizi Doğanın Mucizelerine Bırakın

Casa Lavanda

tatil rotaları



Her mevsim kuş cıvıltılarıyla dolu, tüm hayvanların özgürce 
dolaştığı Casa Lavanda, şehrin karmaşasından uzaklaşmak ve 
yavaşlamak isteyenler için bir cennet. İstanbul’a sadece kırk 
beş dakikalık mesafede olan Casa Lavanda’da Şen Ailesi’nin 
ve kırk kişiden oluşan ekibin misafirperverliği insana 
kendisini evinde hissettiriyor. Burada, kendi organik tarım 
alanlarında mevsime uygun olarak yetiştirdikleri ürünleri 
sunan ödüllü restoranında, Şef Emre Şen’in yarattığı benzersiz 
menüyü tadabilir, Lavanta Lounge Bar’da şömine çıtırtıları 
eşliğinde güneş tam karşıdan batarken imza kokteyllerini 
deneyebilirsiniz. Misafirperverliği ve operasyonel yönetim 
becerileri ile Ekin Şen, Casa Lavanda’daki tüm detaylar ve 
etkinlikler ile yakından ilgilenirken aynı zamanda Casa 
Lavanda deneyiminizi unutulmaz kılmak için bir gününüzü 
nasıl geçirebileceğiniz konusunda sizleri yönlendirmekten 
büyük mutluluk duyuyor. 

Casa Lavanda’da kalıcı etkisini doğadan alan Darphin Spa’da 
kendinizi yenilenmiş hissedebilirsiniz. Bunun yanı sıra, her 
birinde kendine ait şöminesi olan ve ormana bakan üç farklı 
toplantı salonuyla ekibinizin motivasyonunu arttırabilir, 
toplam sekiz yüz kişiye kadar hizmet sunan Casa Lavanda’da, 
mevsimlerin temayı oluşturduğu düğün ve özel davetler 
ile hayalini kurduğunuz kutlamayı hayata geçirebilirsiniz. 
Casa Lavanda’da enfes müziklerin size eşlik ettiği sakin 
bir gün geçirebilir veya çeşitli aktivitelerle gününüzü 
renklendirebilirsiniz. Orman yürüyüşleri, yoga, ses ve nefes 
terapileri, ürün tadımları, kokteyl yapım atölyeleri ile Casa 
Lavanda deneyiminizi unutulmaz kılabilirsiniz.  

Doğanın kalbinde huzur dolu bir gün geçirmeniz, 
sürdürülebilirliği bir yaşam biçimi olarak 
deneyimleyebilmeniz için Casa Lavanda’da tüm detaylar Şen 
Ailesi tarafından düşünülmüş. Şile ormanlarıyla çevrelenmiş 
yemyeşil bahçesi olan Casa Lavanda’da narin lavanta, gül ve 
yasemin kokuları eşliğinde ruhunuza iyi gelen masalsı bir 
deneyim yaşayacaksınız.  



Efgan Beyaz’ın 
Öğrencilerinden 
Sergi
1991 yılında hayata merhaba 
diyen Valör Sanat Galerisinin, 
bünyesinde bulundurduğu 
sanatçılarından Efgan Beyaz, 
öğrencileriyle birlikte bir sergi 
açtı.

Efgan Beyaz’ın uzun yıllardır ders verdiği isimlere ait 
tabloların yer aldığı sergi, sanatseverleri bir araya getirdi. 
Katılımcılar birbirinden değerli parçaları yakından inceleme 
fırsatı buldu. Lezzetli aperatiflerin servis edildiği sergide eser 
sahipleri, tablolarının işlendiği çeşitli türlerde kıyafet giydi. 

davet

YELDA GÜNGÖR, AYDAN YÜCEER SİBEL KOCABEYOĞLU

SELİN ERCAN, SELİN CEYLAN

AHU GÜNGÖR ACAR, TAYLAN ACAR, ZEYNEP ACAR
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